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Amine Mabel Andresen 

Nåværende stilling/yrke/tittel: Ordfører 

Alder: 47 

Sivilstatus: Singel/3 barn 

Kommuneforening: Lørenskog Høyre 

Ønske om plassering på listen: Plass 11-26 

 

Beskriv kort hvorfor du ønsker å stille som kandidat for Akershus og hva som er din motivasjon: 

Vi bor i et fylke i stor utvikling og med masse muligheter, motivasjonen min er at alle skal få ta del i de  
muligheter vi har i fylket vårt. Høyres tro på enkelt mennesket er grunnleggende også fordi vi også har tro på  
de som av ulike grunner ikke kan bruke stemmen sin selv. Jeg har stor tro på at Høyres løsninger og politikk 
er de beste for landet vårt. 

Politiske interesseområder: 

Helse&Omsorg - Jeg ønsker å være stemmen til de i samfunnet som har utfordringer og kanskje ikke kan  
bruke stemmen sin selv. Samtidig er det viktig for meg at vi har en helhetlig helsetjeneste til brukerne av  
tjenesten. "Leve hele livet" traff meg rett i hjerte, og det er viktig for meg at vi tilrettelegger for en god  
alderdom for alle de eldre med kvalitet i tjenestene de mottar.  
 
Skole&Oppvekst - I skolen og barnehagen er det viktig at alle barn blir sett, at alle barn blir verdsatt og at alle  
barn møter kvalitet både i barnehage og skole, dette er viktige arenaer i et barns liv.. Barn er fremtiden vår,  
og det er viktig at vi gjør det vi kan for at de får en god oppvekst hvor de også her skal få møte muligheter  
uavhengig av det utgangspunktet de har. 

Politisk erfaring: 

Medlem Helse&Omsorgsutvalget Lørenskog. 2014-2023 
Kommunestyrerepresentant Lørenskog Høyre 2015-d.d 
Gruppeleder Lørenskog Høyre 2017-2023 
Medlem formannskap, Administrasjonsutvalg 2017-d.d. 
Styremedlem Lørenskog Høyre 2016-d.d.  
Ordførerkandidat Lørenskog Høyre 2019 
Ordfører Lørenskog kommune, 2023-d.d. 

Hvilke av dine tidligere erfaringer mener du er mest relevant med tanke på en plass på Stortinget: 

Jeg mener at en kombinasjon av den erfaringen jeg har vil være nyttig 

Utdanning: 

Norsk Reiselivshøyskole - Fagutdanning Reiseliv 
BI - Bachelor Human Resource Management. 

Yrkesfaglig bakgrunn/erfaring: 

Privat Næringsliv, Reiseliv- Faglig juridisk rådgiver 

Erfaring fra andre organisasjoner: 

FUB Norge: Leder 
Norsk Reiselivsforum: Fast medlem Transportklagenemnda 
Verdens Barn: Styremedlem. 
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Ekrem Ari 

Nåværende stilling/yrke/tittel: Yrke: Retoriker / stilling: Seniorrådgiver 

Alder: 35 

Sivilstatus: Samboer og et barn 

Kommuneforening: Lørenskog Høyre 

Ønske om plassering på listen: Plass 11-26 

 

Beskriv kort hvorfor du ønsker å stille som kandidat for Akershus og hva som er din motivasjon: 

Norge trenger en ny regjering og en ny retning for landet. For å få dette til må vi gjøre et godt valg i Akershus, 
og jeg vil gjøre mitt beste for at Høyre gjør et brakvalg og inntar regjeringskontorene.  
 
Høyre skal være et bredt folkeparti som bygger samfunnet på tillit til enkeltmennesket, med en politikk som 
favner bredt og inkluderer ulike grupper. I dag står vi noe svakere hos innvandrerbefolkningen og jeg vil 
jobbe intenst og aktivt for at partiet også kan appellere til andre grupper enn tradisjonelle Høyre-velgere. 
Norge står overfor store utfordringer i årene som kommer. Vi blir flere eldre og færre i yrkesaktiv alder. Vi 
har en utenforskapskrise! Over 600.000 nordmenn står utenfor arbeidslivet, og bedriftene mangler 
arbeidskraft. Vi har ikke råd til økt utenforskap! Jeg har stort engasjement og motivasjon for å føre en 
politikk som inkluderer flere i arbeidslivet.  
 
For å møte fremtidens utfordringer må vi også fornye, forenkle og forbedre offentlig sektor. Vi må også føre 
en bærekraftig, restriktiv og ansvarlig innvandringspolitikk. Mitt mål er å bidra til å ta Norge i riktig retning 
og jobbe for at Høyre får større troverdighet og tyngde i viktige politiske saker. 

Politiske interesseområder: 

- Bærekraftig velferdsstat 
- Arbeidsliv 
- Utdanning 
- Innvandring- og integrering 

Politisk erfaring: 

2019-2023: Kommunestyrerepresentant i Lørenskog kommune og medlem av Kultur-, idrett- og 
frivillighetsutvalget.  

2015 – 2019: Varamedlem i Alna bydelsutvalg og medlem av oppvekst- og kulturkomiteen.  
2011 – 2015: Fast plass i Alna bydelsutvalg og oppvekst – og kulturkomite. 

Hvilke av dine tidligere erfaringer mener du er mest relevant med tanke på en plass på Stortinget: 

Jeg har vært aktiv i lokalpolitikken siden 2011 og det har gitt meg god innsikt i politikkens dynamikk og 
hvordan jeg kan gjennomføre god Høyre-politikk. Gjennom disse årene har jeg opparbeidet meg en betydelig 
innsikt i hvordan kommune-Norge fungerer, og hvordan lokale beslutninger kan påvirke innbyggernes 
hverdag. Min tid som ansatt i Høyre har også gitt meg verdifull og inngående kunnskap om partiet. Bachelor i 
statsvitenskap med menneskerettigheter, og en mastergrad i retorikk og språklig kommunikasjon gjør også 
at jeg har en sterk faglig bakgrunn. 

Utdanning: 

2021 – 2023:  Master i retorikk og språklig kommunikasjon. Universitetet i Oslo. 
2020 – 2021:  Moderne retorikk og språklig kommunikasjon (40RETKOM)  
2008 – 2011: Universitetet i Sørøst-Norge. Bachelor i Statsvitenskap med menneskerettigheter og 

flerkulturell forståelse. 
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Yrkesfaglig bakgrunn/erfaring: 

2022: Seniorrådgiver i Norges Blindeforbund. 
Noen av mine arbeidsoppgaver: Omfattende politisk arbeid mot regjering og Storting. Utvikling av strategier, 
budskap og retorikk. Utforming av høringsinnspill.  
Overordnet ansvar og koordinering av forbundets arbeid med statsbudsjettet. Kursansvarlig i retorikk for 
tillitsvalgte.  
 
2014-2022: Kampanjerådgiver i Høyres hovedorganisasjon. Sekretær av Høyres mangfoldsutvalg og Åpne 
Høyre. Leder av Høyres supportteam fra 2017.  
Noen av mine arbeidsoppgaver: Det overordnede ansvaret for Høyres valgkamp i 2015, 2017, 2019 og 2021. 
Mobilisering og opplæring av tillitsvalgte og kandidater på alle nivåer i organisasjonen. Strategisk 
kommunikasjon av Høyres budskap inn mot minoriteter.  
 
2009-2015: Vekter i Securitas. Ansvarlig for sikkerheten ved ulike departementer, UIO og NAV. 
 

Erfaring fra andre organisasjoner: 

Alna Høyre. 2011 – 2017. Styremedlem. 
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Henrik Asheim 

Nåværende stilling/yrke/tittel: Stortingsrepresentant 

Alder: 41 

Sivilstatus: Samboer 

Kommuneforening: Bærum Høyre 

Ønske om plassering på listen: Plass 1 - 5 

 

Beskriv kort hvorfor du ønsker å stille som kandidat for Akershus og hva som er din motivasjon: 

Med en verden i endring kombinert med en regjeringen som ikke prioriterer det viktigste først, er det helt 
avgjørende at vi får et nytt flertall og en ny, Høyreledet regjering. Norge har fantastiske muligheter, men det 
er også nødvendig med ny  kurs på en rekke områder. Vi må få langt flere ut av passive ytelser og over i 
arbeid, det må bli lettere å starte og drive bedrifter i hele landet og vi må igjen gi folk større valgfrihet 
innenfor velferden vår. Med en verden som har blitt farligere de siste årene må vi styrke Forsvaret og 
beholde og fordype samarbeidet med våre allierte. Jeg er topp motivert til en ny periode på Stortinget for å 
fortsette å løfte viktige saker for Akershus og for hele landet. 

Politiske interesseområder: 

- Inkludering av flere i arbeidslivet  
- Skole og utdanning  
- Skatt og næringspolitikk 

Politisk erfaring: 

2007 - 2011: Medlem av Bærum kommunestyre og Akershus fylkesting 
2008 - 2012: Leder av Unge Høyres landsforbund 
2013 - 2025: Stortingsrepresentant 
2017 (september - desember) Konstituert Kunnskapsminister 
2020 - oktober 2021: Forsknings- og høyere utdanningsminister 

Hvilke av dine tidligere erfaringer mener du er mest relevant med tanke på en plass på Stortinget: 

Kombinasjonen av å ha vært lokalpolitiker, stortingsrepresentant og medlem av regjeringen gir meg en god 
forståelse at hvordan politikken virker i ulike deler av forvaltningen vår. Jeg kjenner også fylket og 
kommunene våre godt etter mange år som politiker i Akershus og vet mye om hvilke utfordringer og 
muligheter som ligger her. 

Utdanning: 

Valler vgs: 1999 - 2002 
BI retorikk og ledelse: 2012 – 2013 

Yrkesfaglig bakgrunn/erfaring: 

Butikkmedarbeider, Sandaker herreklær 1998-2002 (deltidsstilling kvelder/helger) 
SFO-medarbeider og lærervikar, Jong barneskole 2002-2003 
Ungdomssekretær Akershus Unge Høyre 2003 - 2004 
Valgkampsekretær og gruppesekretær Akershus Høyre 2004 -2006 
Personalkonsulent, Adecco Hospitality Oslo 2006 -2008 
Kampanjerådgiver Høyres Hovedorganisasjon 2012 - 2013 

Erfaring fra andre organisasjoner: 

Styremedlem for Bærum Montesorriskole fra 2012 - 2014 
Styremedlem for stiftelsen Sex og Samfunn fra 2012 - 2017 
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Ivar Fossberg Aulie 

Nåværende stilling/yrke/tittel: Student 

Alder: 27 

Sivilstatus: Ugift 

Kommuneforening: Bærum Høyre 

Ønske om plassering på listen: Vet ikke/ikke viktig 

 

Beskriv kort hvorfor du ønsker å stille som kandidat for Akershus og hva som er din motivasjon: 

Jeg ønsker å bidra til at Høyre gjøre et sterkt valg i Akershus, og får en god representasjon på Stortinget. I 
fremtiden kommer vi til å møte store utfordringer. I Europa har vi en annen sikkerhetspolitisk situasjon etter 
Russlands angrepskrig mot Ukraina, som gjør at vi må prioritere både støtte til Ukraina og vårt eget forsvar. 
Vi har klimaendringer som krever at vi tørr å omstille oss, og satse på løsninger som sikrer vekst og 
arbeidsplasser. Vi har et næringsliv som er satt under et voldsomt press, både av at konkurransekraften i 
Europa svekkes og at nye lite gjennomtenkte skatter innføres uten forhåndsvarsel. Det krever en langt bedre 
holdning til næringslivet, og en villighet til å lytte. Til slutt har vi en velferdsstat som kommer til å være 
under press i de kommende årene, og vi må være villige til å prioritere og reformere for å beskytte den gode 
velferdsstaten vi har. Vi som et liberalkonservativt parti er rustet til å møte disse utfordringene, og jeg er 
sikker på at løsningene på fremtidens utfordringer ligger hos oss. Det å kunne jobbe med store saksfelt og 
bidra til å løse våre utfordringer motiverer meg, og sammen med et godt lag i Høyre er jeg sikker på at vi kan 
fortsette arbeidet med å ruste Norge for fremtiden etter noen års pause etter forrige stortingsvalg. På flere av 
disse områdene har jeg erfaring og innsikt som jeg tror kan bidra. Samtidig er det viktig at interessene til 
Akershus frontes på en god måte. På mange måter er Akershus et perfekt fylke, med en sammensetning av 
landlige og mer tettbebygde områder. Det gir en rekke fordeler, men også utfordringer. Disse er viktige at 
blir hørt i Stortinget, og det vil jeg kjempe for at de blir. 

Politiske interesseområder: 

Nærings- og landbrukspolitikk 
Utenriks- og forsvarspolitikk  
Helse- og velferdspolitikk 

Politisk erfaring: 

- Leder, Høyres Studenter, november 2024 – d.d.   
- Nestleder, Høyres Studenter, 2023 – 2024 
- Politisk leder, DKSF, 2021 - 2022 
- Vararepresentant til Kommunestyret i Bærum, 2023 – d.d. 
- Varamedlem i Helse og Velferdsutvalget i Bærum, 2023 – d.d. 

Hvilke av dine tidligere erfaringer mener du er mest relevant med tanke på en plass på Stortinget: 

I dag er jeg leder av Høyres Studenter. Jeg har en lang erfaring fra organisasjonen, og har gjennom tiden i 
denne lært mye av tiden med å jobbe opp mot ulike fylkesforeninger i partiet. Utviklingen av uredd politikk 
som svarer på de utfordringene vi møter har vært i kjernen av arbeidet her, og ført til konkrete gjennomslag. 
Gjennom å bruke innspill fra alle deler av organisasjonen, og bruke partiapparatet tror jeg man finner de 
beste løsningene.  
Gjennom å møte i kommunestyret og utvalg i Bærum har jeg fått en innsikt i mange deler av politikken, og er 
en erfaring jeg tar med meg i utviklingen av politikk videre. 

Utdanning: 

Bachelor i sammenlignende politikk fra Universitetet i Bergen 
Master i statsvitenskap fra Universitetet i Oslo 
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Yrkesfaglig bakgrunn/erfaring: 

Ved siden av studiene har jeg hatt flere ulike jobber, blant annet som assistent i kommunale boliger, og også 
jobbet deltid som lærer. I tillegg har jeg vokst opp på gård med det arbeidet det medfører. 

Erfaring fra andre organisasjoner: 

Jeg har gjennomført Civita-akademiet, en erfaring jeg setter høy pris på. I tiden som student i Bergen var jeg 
blant annet aktiv i studentdemokratiet. Jeg har tillegg fått muligheten til å bidra gjennom Ukrainian Freedom 
Convoys til å levere biler og utstyr i Kyiv. 
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Roshan Qandeel Azhar 

Nåværende stilling/yrke/tittel: Voip Engineer 

Alder: 50 

Sivilstatus: Gift 

Kommuneforening: Lørenskog Høyre 

Ønske om plassering på listen: Plass 1 - 5 

 

Beskriv kort hvorfor du ønsker å stille som kandidat for Akershus og hva som er din motivasjon: 

Jeg ønsker å stille som kandidat for Akershus fordi jeg har et sterkt engasjement for regionens utvikling og 
fremtid. Akershus er et område med en rik historie, mangfoldig kultur og en dynamisk befolkning, og jeg er 
dedikert til å bidra til en positiv og bærekraftig utvikling for alle som bor her. 
 
Min motivasjon stammer fra et dypt ønske om å forbedre lokalsamfunnet og sikre at alle innbyggere har 
tilgang til nødvendige ressurser og muligheter. Jeg har en visjon om et Akershus hvor utdanning, helsevesen 
og infrastruktur er i toppklasse, og hvor miljøhensyn og bærekraftige løsninger er i fokus. Jeg tror på at vi 
sammen kan skape en bedre fremtid ved å ta ansvarlige og fremtidsrettede valg. 
 
Som person med flerkulturell bakgrunn forstår jeg viktigheten av representasjon og mangfold i politikken. 
Det er avgjørende at ulike perspektiver og erfaringer blir tatt med i beslutningsprosesser for å skape et 
samfunn som er rettferdig og inkluderende for alle. Jeg er spesielt motivert til å representere de mange 
stemmene i Akershus som ofte ikke blir hørt, og sikre at deres behov og interesser blir ivaretatt. 
Som kandidat vil jeg arbeide hardt for å representere alle deler av Akershus, lytte til innbyggernes behov og 
sørge for at deres stemmer blir hørt. Jeg ønsker å være en pådriver for innovasjon og fornyelse, og jeg har tro 
på at min erfaring, kompetanse og engasjement kan gjøre en betydelig forskjell. 
 
Jeg ser frem til muligheten til å bidra til en lysere fremtid for Akershus, og til å vise hvor viktig det er med et 
mangfoldig og inkluderende samfunn. 

Politiske interesseområder: 

Min politiske interesse er spesielt sterk innenfor områdene kultur, oppvekst og utdanning, samt samferdsel. 
Som en Høyre-mann brenner jeg for å skape et samfunn hvor alle har like muligheter til å utvikle seg og 
lykkes, uavhengig av bakgrunn. 
 
Kultur: Jeg tror på at kultur er en viktig del av vårt samfunn som fremmer samhold, forståelse og identitet. 
Jeg er engasjert i å sikre at kulturlivet i Akershus er mangfoldig og tilgjengelig for alle. Dette inkluderer støtte 
til lokale kunstnere, kulturarrangementer og bevaring av kulturarv. Jeg ønsker å arbeide for økt finansiering 
av kultursektoren og for å skape flere arenaer hvor mennesker kan samles og dele kulturelle opplevelser. 
Oppvekst og utdanning: Utdanning er grunnlaget for fremtidens samfunn, og jeg er svært opptatt av å sikre at 
våre barn og unge får den beste mulige starten på livet. Jeg ønsker å fokusere på å forbedre kvaliteten i 
skolen, sikre at lærere har de nødvendige ressursene og støtte, og at elevene får en utdanning som er 
tilpasset deres individuelle behov og fremtidsambisjoner. Jeg er også engasjert i å styrke barnehagetilbudet 
og sikre trygge og utviklende oppvekstmiljøer. 
 
Samferdsel: En effektiv og bærekraftig infrastruktur er avgjørende for et velfungerende samfunn. Jeg er 
spesielt opptatt av å forbedre kollektivtilbudet i Akershus, og en av mine hjertesaker er å få T-bane til 
Romerike. Dette vil bidra til å redusere trafikkbelastningen og gjøre det enklere og mer miljøvennlig for 
innbyggerne å pendle. I tillegg ønsker jeg å arbeide for bedre veisikkerhet og å fremme miljøvennlige 
transportløsninger som bidrar til å redusere klimagassutslippene. 
Gjennom mitt politiske engasjement i Høyre håper jeg å bidra til en positiv utvikling innen disse områdene, 
og sikre at Akershus fortsetter å være et flott sted å leve og vokse opp. 
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Politisk erfaring: 

- Aktivt medlem av Alna Høyre 
- Styremedlem i Lørenskog Høyre 
- Kampanjeleder for Lørenskog Høyre 
- SoMe-ansvarlig for Lørenskog Høyre 
- Kommunestyrepresentant Lørenskog 
- Fraksjonsleder for Oppvekst- og utdanningsutvalget 

Hvilke av dine tidligere erfaringer mener du er mest relevant med tanke på en plass på Stortinget: 

1. Kommunestyrepresentant 
Erfaring med å representere velgere og ta beslutninger på vegne av et større fellesskap. 
2. Fraksjonsleder for Oppvekst- og utdanningsutvalget 
Lederskap innen et spesifikt politisk område, noe som er verdifullt for en stortingsrepresentant. 
3. Styremedlem i Lørenskog Høyre 
Erfaring med strategisk planlegging og styring innen partiet. 

Utdanning: 

Jeg har fullført teknisk fagskole, noe som har gitt meg en solid grunnutdanning innen tekniske fag. I tillegg 
har jeg oppnådd fagbrev (VK2) innen radio- og TV-linje (elektronikk). Denne kombinasjonen av utdanning 
har gitt meg både teoretisk kunnskap og praktiske ferdigheter, som har vært uvurderlige i min karriere 
innen telekombransjen. Gjennom disse studiene har jeg utviklet en dyp forståelse for elektronikk og 
kommunikasjonsteknologi, noe som har vært grunnlaget for min videre karriereutvikling. 

Yrkesfaglig bakgrunn/erfaring: 

Jeg har over 20 års erfaring innen telekombransjen, hvor jeg har hatt en variert karriere som startet som 
tekniker og senere som ingeniør. Gjennom årene har jeg arbeidet hos ledende telekomleverandører i Norge, 
hvor jeg har opparbeidet meg omfattende erfaring innen kundeservice, både i første- og andrelinje support. I 
dag har jeg ansvar for deler av Marlinks voice-infrastruktur, noe som gir meg et bredt perspektiv og 
inngående kunnskap om både tekniske og kundesentrerte aspekter av bransjen. 

Erfaring fra andre organisasjoner: 

Jeg har alltid vært sterkt engasjert i frivillig arbeid, og har gjennom årene bidratt til en rekke initiativer og 
organisasjoner som har hatt en positiv innvirkning på lokalsamfunnet. Dette engasjementet har gitt meg 
verdifull erfaring og innsikt i hvordan man kan skape et bedre samfunn gjennom samarbeid og dedikasjon. 
Jeg har hatt gleden av å lede styret i vårt borettslag, hvor jeg har arbeidet for å forbedre bomiljøet og styrke 
samholdet blant beboerne. Denne erfaringen har lært meg mye om viktigheten av god kommunikasjon og 
effektivt lederskap i en mangfoldig beboergruppe. 
 
I tillegg har jeg vært med på å grunnlegge Lørenskog Norsk-Pakistansk Forening, som har vært en viktig 
plattform for å fremme kulturell forståelse og integrering. Gjennom denne foreningen har jeg vært med på å 
arrangere Mela-festivalen i Lørenskog, en feiring av kulturelt mangfold som tiltrekker seg folk fra hele 
regionen. Festivalen har blitt et symbol på fellesskap og kulturell utveksling, og jeg er stolt av å ha spilt en 
rolle i dens suksess. 
 
Videre har jeg vært involvert i mange små og store arrangementer i regi av Lørenskog Norsk-Pakistansk 
Forening, som har hatt som mål å styrke båndene i lokalsamfunnet og skape en inkluderende atmosfære for 
alle innbyggere. Disse arrangementene har variert fra sportsbegivenheter og kulturkvelder til seminarer og 
veldedighetsarrangementer, og har bidratt til å skape et mer sammenknyttet og harmonisk samfunn. 
I tillegg til mitt sivile engasjement, er jeg befal i Heimevernet. Denne rollen har gitt meg verdifull erfaring 
innen ledelse, organisasjon og beredskap, samt en dypere forståelse for betydningen av sikkerhet og forsvar i 
vårt samfunn. Tjenesten i Heimevernet har styrket min evne til å handle effektivt under press og å ta ansvar i 
utfordrende situasjoner. 
 
Gjennom mitt frivillige arbeid og militære tjeneste har jeg fått muligheten til å møte og samarbeide med 
mange engasjerte og inspirerende mennesker, og jeg har sett førstehånds hvordan frivillig innsats og 
forsvarstjeneste kan gjøre en stor forskjell i menneskers liv. Dette engasjementet er en viktig del av hvem jeg 
er, og det motiverer meg til å fortsette å arbeide for en bedre fremtid for vårt lokalsamfunn. 
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Tommy Raymond Bech 

Nåværende stilling/yrke/tittel: Uføretrygdet og bedriftseier, Daglig leder 

Alder: 52 

Sivilstatus: Singel, ingen barn 

Kommuneforening: Nittedal Høyre 

Ønske om plassering på listen: Plass 6 - 10 

 

Beskriv kort hvorfor du ønsker å stille som kandidat for Akershus og hva som er din motivasjon: 

Jeg kom med i kommunepolitikken igjen etter valget i 2023 og er nå vara til kommunestyret i Nittedal og 
gruppesekretær for Kommunestyregruppen. Det har vekket engasjementet på nytt for å stille til valg for 
Akershus Høyre, da jeg kjenner organisasjonen godt etter å ha arbeidet som politisk sekretær i fra 1994 til 
1998. Vi lever i en spennende tid i Norge der vi har potensiale for vekst, men samtidig med uro i Europa og 
det er  behov for en Europavenn som stiller til valg i Høyre. Jeg har også stor engasjement for utenriks, 
sikkerhet og forsvarspolitikk. Og er samtidig engasjert i skole, eldre, helse og samferdselspolitikk lokalt. Jeg 
brenner for Høyres sak og vil gjøre en innsats for at partiet skal få økt oppslutning på Romerike i valget 2025. 

Politiske interesseområder: 

Forsvars, utenrikspolitikk, Europa, og skole/utdanning er mine mine kjernepolitiske interesser. Samtidig er 
jeg interessert i å ivareta den liberale rettsstaten og konservatismen. 

Politisk erfaring: 

2023- Gruppesekretær for kommunestyregruppen, Nittedal Høyre, 2. vara Kontrollutvalget i Nittedal, 8. vara 
til kommunestyret, vara til valgkomiteen NIttedal Eiendom og 2. vara til klagenemda for Eiendomsskatt. 
2021-2024 Medlem og leder av valgkomiteen Nittedal Høyre 
2004/05 Medlem av Akershus AD-Hoc utvalg om utenrikspolitikk og Samferdselspolitikk 
2004-2008 Aktiv i DKSF 
1997-1999 Leder av Nittedal Høyre 
1997 Stortingskandidat, Akershus Høyre 
2023-2024, verv Nittedal kommune og Nittedal Høyre 
1991-1995 Medlem av Nittedal Kommunestyre, Skole og barnehagestyret 
1996-2000 Medlem av Unge Høyres sentralstyre 
1993-95 leder av Akershus Unge Høyre, deretter Desisjonskomiteen 
1989-92 Leder av Nittedal UH, Arbeidsutvalget AUH og nestleder 
1989 Elevrådsstyremedlem, Bjertnes vgs. 

Hvilke av dine tidligere erfaringer mener du er mest relevant med tanke på en plass på Stortinget: 

Unge Høyre erfaringen har gitt meg brede og styrke til å skrive innlegg samt debattere. Lokalpolitikken har 
gitt meg erfaring i politiske prosesser og debatter, samt viktighet av å ha orden i arbeidet, samt presse og 
media erfaring. Jeg har også et vennskaps og kontaktnett i politikken som er verdifullt. 

Utdanning: 

1998 - Statsvitenskap grunnfag, UiO, Hoveddelen 
1997 - Ledelsesstudiet, Oslo Merkantile Høyskole 
1998 - Markedsføringsstudiet, Oslo Merkantile Høyskole 
2002 Postgraduate Cerficate in Business Administration, HrW, Edinburgh, med fagene Influence, Marketing 
og Organisational Behaviour. 
2004 Entrepreneurship, University of Newcastle, AU, MBA fag 
2012-2016 Bachelorstudier i Kriminologi, UiO, Bachelor 2016 
2014, Erasmusstudent University College of Cork, Certificate in Irish Politics 
2017-2018, Bachelorstudier i Statsvitenskap, UiO 
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Yrkesfaglig bakgrunn/erfaring: 

1990-1991 Nokian Paperi, Salgsfremmer 
1992-93  Førstegangstjensten, Sjøforsvaret 
1994-1998, Akershus Høyre, Politisk sekretær og Redaktør i Akershusvelgeren 
1997 Høyres Stortingsgruppe, sekretær for utvalg om Høyere etter og videreutdanning 
2000 KFOR II, soldat 
2000 Heimevernets Utskrevne Befalskurs (ikke avsluttet), befalselev 
1994-2003, Intvervjuer i diverse markesanalyseselskaper 
2004/05 Diverse jobber som Nittedal opplærings og arbeidssenter, etc. 
2006-2011, Postomdelingen Nittedal, deltids postbud 
2005-2011, valgmedarbeider ved diverse valgdager i Oslo 
2007, sommer Aftenposten, Abbonementselger 
2012, Prøvetid Politibladet Fokus 
2015-2016, abb. selger Universitas 
2015 og 2017 Valgmedarbeider Oslo og Nittedal, ved valgdagene 
2006 - 2024, daglig leder i eget foretak "Bech Consulting" med salg av annonser, markedsanalyser og 
statistarbeide som virksomhet. 

Erfaring fra andre organisasjoner: 

2020-2024 Meddommer Romerike og Glåmdalen Tingrett 
2021-2023 Valgkomiteen Europabevegelsen Romerike (leder), tidligere styremedlem (09-11) 
2013-2023, Styremedlem Rotneskirkens venner 
2003 - 2024, diverse verv i Forsvarsforening Nedre Romerike 
2004-2008, Meddommer Nedre Romerike Tingrett 
2003 Styremedlem En Verden 
2002 Leder av valgkomiteen Ospelia Borettslag og 2. vara til MBA forum Oslo Merkantile Høyskole 
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Lars Berge 

Nåværende stilling/yrke/tittel: Kjøpmann 

Alder: 52 

Sivilstatus: Singel og 2 barn 

Kommuneforening: Ullensaker Høyre 

Ønske om plassering på listen: Plass 6 - 10 

 

Beskriv kort hvorfor du ønsker å stille som kandidat for Akershus og hva som er din motivasjon: 

Jeg er: 
- glad i mennesker, verdidreven og engasjert 
- en tydelig kommunikator og målbevisst relasjonsbygger 
- en entusiast opptatt av tillit, samhandling og livslang læring 
- løsningsorientert med et skarpt blikk for muligheter 
- analytisk, teknisk, allsidig forretningsorientert og faglig nysgjerrig 
- opptatt av å skape verdi, mangfold, bærekraft og spre godt humør 
 
Jeg vil bruke min energi til å skape økt mangfold, muligheter og bærekraft i fremtidens innbyggeropplevelse 
og arbeidshverdag. 
 
Jeg er glad i mennesker. Jeg er en gründer, en bærekraftsentusiast og digital endringsagent. Hele livet mitt 
har jeg levd i tjeneste for kunden, brukeren og mennesket. Jeg bryr meg og er opptatt av å være mer for de 
som trenger det mest, når de trenger det. Rett og slett hjelpe folk til å leve sine egne liv, gripe sine egne 
muligheter og skape mangfold. 
 
I dag jobber jeg med å skape min egen arbeidsplass. Min egen bedrift. Et sted hvor økologi har stor plass. Jeg 
ønsker å stille som kandidat fordi jeg brenner for å gjøre hverdagen enklere for skaperne av alle de små og 
mellomstore bedriftene i Norge. Der hvor de fleste av oss har arbeidsplassen sin. Jeg tror mye kan gjøres 
enklere og på den måten mer bærekraftig. Jeg tror en stadig viktigere del av velferden vår ligger der hvor den 
skapes av enkeltmennesker, familien, lokalmiljøet og alle bedriftene med lokale entusiaster.  
Jeg vil at hvert enkelt menneske skal bli sett og at mangfoldet får utfolde seg. Da må vi tørre å sette grenser 
for både politikk og formuesskatt. 

Politiske interesseområder: 

SMB, bærekraft, finans, digitalisering, økologi , helse, oppvekst, reiselivet, Europa og utenriks. 

Politisk erfaring: 

Fylkestingsrepresentant med parlamentarisme både i posisjon/opposisjon, Høyres fraksjonsleder i 
finanskomiteen (Akershus fylkesting), foreningsleder, kommunestyrerepresentant, ansatt i Høyres 
Hovedorganisasjon, regionsleder og foreningsleder i Unge Høyre. 

Hvilke av dine tidligere erfaringer mener du er mest relevant med tanke på en plass på Stortinget: 

Jeg har lang erfaring fra både næringsliv og politikk. Jeg kjenner flere deler av Norge, både fra politikk og 
arbeidsliv. I tillegg til at jeg også har bodd utenlands i noen år. 

Utdanning: 

2014 Høyres lederskole (politikk, ledelse og kommunikasjon) 
2007 – 2009 BI – Økonomi 
1998 – 1999 NVH – Varehandelsledelse 
1996 – 1997 ODU – Internasjonal politikk 
1994 Unge Høyres Elitekurs (politikk, ledelse og kommunikasjon) 
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1988 – 1991 Nidareid VGS – Markedsføring 

Yrkesfaglig bakgrunn/erfaring: 

Varehandelsledelse, politikk, media, digital kommunikasjon, digital markedsføring, helse, salg, ledelse og 
kundeservice. I dag er jeg kjøpmann og franchisetaker i tre av butikkene i helsekostbutikkjeden Sunkost, i 
tillegg til å være nestleder i bransjeforeningen Bra Søk. 

Erfaring fra andre organisasjoner: 

2003 - dd Lederverv og folkevalgt for Høyre på Romerike (Ullensaker/Akershus/Viken) 
2007 - dd Bra Søk – grunnlegger, styreleder og nestleder - bidra til events med INMA 
2008 – 2013 Skogmo skole – FAU - ansvarlig for 17. mai 
2009 - dd styreleder for ulike boligselskap på Øvre Romerike 
2001 – 2010 Norsk Register for Naturmidler (NONA) – styremedlem 
2001 – 2002 Helsekostbransjens Detaljistforbund – leder (Helsekostfagdagene og fagskolen) 
1996 – 1997 Model United Nations – ODU – delegat - simulering av FN også i FN-bygget (NY) 
1995 – 1996 NATO (USA) – Kontorassistent via Forsvaret + KNM Harald Hårfagre – tillitsvalgt 
1993 – 1995 Trondheim Høyre og Unge Høyre – styremedlem, leder, nestleder og folkevalgt 
1991 Blaarussens Landsstyre – styremedlem m/ansvar for landskongressen og møter 
1986 – 1989 Malvik Unge Høyre - styremedlem 
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Carmen Bernal 

Nåværende stilling/yrke/tittel: School Business Manager 

Alder: 48 

Sivilstatus: Gift 

Kommuneforening: Nes Høyre 

Ønske om plassering på listen: Plass 6 - 10 

 

Beskriv kort hvorfor du ønsker å stille som kandidat for Akershus og hva som er din motivasjon: 

Det var ikke før jeg fikk oppleve politikk på nært hold at jeg forsto hvor viktig rolle en politiker har i 
samfunnet. Det høres sikkert ut som en selvfølgelig, men det er ikke før man faktisk står i rollen at man 
innser, på godt og vondt, hvor mye ansvar man har fått.  
 
Jeg brenner for skole og utdanning i en tid der vi har mistet konsepter som rett, plikt og krav, og dette gjelder 
både elever, lærere og foreldre. For å opprettholde og ansette lærere må kommunene være en attraktiv 
arbeidsgiver som klarer å styrke sine skoleledere uten å frata deres rolle i hverdagen.  
 
Vi er heldigvis forskjellige og derfor er det behov for forskjellige skoletilbud. Den siste tiden har vi sett en 
regjering som, bak den gode tanken om å gi alle en mulighet, har egentlig gjort det motsatte og fjernet 
valgmulighetene for barn, unge og ikke minst for foreldrene. Skal barn settes i samme boks og skal alle 
oppføre seg og oppnå likt, på samme måte, på samme tid? Og jeg som trodde vi bodde i et demokratisk land... 
 
Jeg er overbevist på at Høyres retning om "ansvarliggjøring" blant annet, er veien for å forsikre oss at neste 
generasjon, som skal ta over etter oss, er i stand til å bygge Norge med de verdiene som vi alle deler. Det 
forundrer meg til den dagen i dag hvor sunt det er når barn og unge får grenser og krav, kjenner på at vi 
voksne ønsker å få dem videre i livet, alt i et miljø der relasjonsledelse står først på agendaen. Grenser og 
krav som også bør stilles til oss ansatte, men som vi dessverre har mistet fokuset på skolens formål når 
byråkratiet har fratatt vår rolle i klasserommet og ovenfor foreldre. Jeg brenner for at disse prosesser skal 
bidra til å redusere sykefravær og øke studenter til å ta lærerutdanning, ett av samfunnets viktigste yrker.  
 
Det var da Norge godkjente dobbelt statsborgeskap at jeg tok kontakt med lokal foreningen i Nes kommune 
for å vise min interesse i kommunevalget 2023 og være kandidat (trengte norsk statsborgerskap for aktiv 
deltakelse). Jeg vet at jeg kan bidra med "nye øyne"med min innvandrerbakgrunn fra et europeisk land når 
det gjelder integreringspolitikk. Hva betyr "integrasjon"? Blir man til en annen? Eller snakker vi om en 
synkretisme av det som var og det som er nå. Dette er også en grunnleggende faktor i arbeid med 
skolepolitikken også. Jeg jobbet med integrering i Ullensaker og Nes kommune under konflikten i Syria og 
der fikk jeg se på nært hold hvilke utfordringer Integreringsloven faktisk presenterer til oss som skal faktisk 
jobbe med menneskene disse regler gjelder for. 

Politiske interesseområder: 

Skole og utdanning 
Integrering 

Politisk erfaring: 

Kandidat kommunestyre Nes Høyre - 4. plass. 1.vara i kommunestyret. valget 2023 
Admin.utvalg i kommunen 

Hvilke av dine tidligere erfaringer mener du er mest relevant med tanke på en plass på Stortinget: 

Kombinasjonen av å være en innvandrer fra et europeisk land og en skoleleder fra både privat og offentlig. 
Jeg ser at det er ikke nok med å finne et område interessant å jobbe med, men verdifullt å ha erfart det selv i 
eget livssituasjon. 
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Utdanning: 

Freshman International Relations for the EU, Uppsala - Sverige 
Assistant in Diplomatic Protocol, Madrid - Spania 
Bachelor i Ledelse, (Transactional, verdibasert endringsledelse), Stabekk 
Lærerutdanning, H. Hamar 
Rektorutdanning, UiO 
Spansk og latinoamerikansk historie, språk og litteratur, H. Innladet 
Norsk som andrespråk, OsloMet 
Coaching og veiledning, OsloMet 

Yrkesfaglig bakgrunn/erfaring: 

Produksjonsleder og økonomisjef i filmografi, Spania 
Lærer, Ullensaker og Nes kommune 
Avdelingsleder Voksenopp.  
Rektor Voksenopp.  
Drifts- og adm. leder, IB skole 

Erfaring fra andre organisasjoner: 

Styremedlem, ToastMasters Norway 
Styremedlem, Nes Høyre 
Styremedlem, Akershus Høyre Kvinneforum 
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Truls Birkeland 

Nåværende stilling/yrke/tittel: Senior Compliance Officer, DNB Group 

Compliance 

Alder: 51 

Sivilstatus: Gift 

Kommuneforening: Frogn Høyre 

Ønske om plassering på listen: Plass 11-26 

 

Beskriv kort hvorfor du ønsker å stille som kandidat for Akershus og hva som er din motivasjon: 

Jeg har variert erfaring fra næringslivet, inkludert betydelig internasjonal erfaring, og har jobbet i 
grenselandet mellom næringsvirksomhet og myndigheter mesteparten av min karriere. Politikk og politiske 
prosesser har ofte vært en viktig del av det jeg har forholdt meg til og jobbet med. Jeg har alltid søkt meg mot 
roller og oppgaver der det ligger et slags samfunnsoppdrag eller et formål relatert til samfunnet omkring 
virksomheten til grunn for hvorfor det er viktig at jobben gjøres rett. Jeg har høy arbeidskapasitet og 
gjennomføringsevne, og liker best å jobbe med ting jeg brenner for, og finner politisk arbeid derfor veldig 
motiverende og givende. 
 
Jeg ønsker å gi mitt bidrag til Høyres arbeid for bedre politiske beslutninger på nasjonalt plan. Høyre har 
veldig mange flinke folk, men dersom jeg skulle få muligheten til å dedikere min tid til politikken på heltid, så 
er jeg innstilt på å vie resten av mitt yrkesaktive liv til dette. 

Politiske interesseområder: 

Næringspolitikk og finanspolitikk. 

Politisk erfaring: 

Jeg er i dag folkevalgt i Frogn kommune, og medlem av hovedutvalget for miljø- plan- og byggesaker. 
Jeg har i tillegg variert erfaring med politiske prosesser inkludert arbeid med nasjonalbudsjettet og 
behandling av lovforslag på Stortinget, men da som representant for frivilligheten, organisasjonslivet eller 
industrien. Jeg har personlig møtt til høring i både Finanskomiteen, Næringskomiteen og daværende Kirke- 
og Utdanningskomiteen på Stortinget. Jeg har også sittet som medlem av regjeringsoppnevnt utvalg i 
forberedelsene av en NOU på utdanningsfeltet. 

Hvilke av dine tidligere erfaringer mener du er mest relevant med tanke på en plass på Stortinget: 

Jeg har lært at engasjement og vilje kombinert med grundighet og gjennomføringsevne gir resultater, uansett 
arena. Jeg tror min verdi i politikken kommer fra kombinasjonen av erfaring fra mange relevante områder, 
min erfaring fra forhandlinger og kompliserte prosesser, min evige nysgjerrighet og læringsvilje pluss min 
evne til å analysere posisjoner og problemstillinger, formulere løsninger og kommunisere standpunkt med 
tydelighet og med engasjement. Jeg har i ulike roller også tidvis hatt mye offentlig eksponering og har 
gjennom dette tilegnet meg verdifull medieerfaring. 

Utdanning: 

Jeg har økonomisk-administrativ utdannelse i form av en BA (Honours) i Business Management fra 
Newcastle University, UK, samt tilleggsutdanning innen strategi og ledelse fra London Business School og 
Columbia University, New York. 

Yrkesfaglig bakgrunn/erfaring: 

Forut for studier i England jobbet jeg tre år i Forsvaret, inkludert ett år i internasjonale operasjoner. Etter 
universitetet jobbet jeg med finans i flere børsnoterte industriselskaper, to år ved Oslo Børs og deretter 16 år 
i ulike lederstillinger innen bank og finans, inkludert fire år i London som leder av Nordeas virksomhet i 
Storbritannia. I sistnevnte rolle hadde jeg ansvaret for en selvstendig bankvirksomhet med ca 135 milliarder 
i forvaltningskapital, med personlig ansvar overfor lokale tilsynsmyndigheter. Jeg har også hatt styreverv i 
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flere norske organisasjoner og bedrifter, samt sittet i styret i Association of Foreign Banks i London. Jeg 
jobber i dag i DNB Group Compliance, en konsernfunksjon i DNB innen juridisk/regulatorisk etterlevelse, 
hvor jeg har ansvar for konsernets internasjonale filialer og datterselskaper på dette området. 

Erfaring fra andre organisasjoner: 

Jeg har også jobbet fulltid som tillitsvalgt. I 1998-99 var jeg leder av Samskipnaden for norske studenter i 
utlandet, ANSA, hvor jeg var organisasjonens politiske ansikt utad og ansvarlig for organisasjonens kontakt 
med relevant departement og stortingskomite.  
 
På deltid og på fritiden har jeg hatt ulike verv på lokalt plan, fra tillitsverv i studietiden via 
komitemedlemskap og styreverv i Association of Foreign Banks under min tid i London, til lokale styreverv i 
Frogn Friluftsforum og Drøbak/Frogn Speidergruppe. 
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Kari Sofie Bjørnsen 

Nåværende stilling/yrke/tittel: Gruppeleder Akershus fylkesting, 

permisjon fra stilling som advokat 

Alder: 57 

Sivilstatus: Gift, 1 sønn og 2 bonusdøtre 

Kommuneforening: Asker Høyre 

Ønske om plassering på listen: Plass 1 - 5 

 

Beskriv kort hvorfor du ønsker å stille som kandidat for Akershus og hva som er din motivasjon: 

Høyre har den beste politikken og de beste løsningene for å videreutvikle Norge i ønsket retning! Jeg er 
derfor skikkelig motivert for å være en del av Høyre-laget på Stortinget, og for å bidra med min kunnskap, 
mine erfaringer og min arbeidskapasitet. Jeg er opptatt av laget, og trives aller best når jeg kan få spille meg 
selv og andre gode gjennom samhandling basert på tillit og kunnskap. Skal vi løse Norges utfordringer må vi 
få til best mulig samhandling - også med andre partier slik at våre gode løsninger står seg over tid. Akershus 
er et flott fylke med mange muligheter, og jeg vil veldig gjerne fortsette å jobbe for fylkets interesser, og 
landet vårt forøvrig, sammen med andre dyktige representanter og lokale tillitsvalgte. 

Politiske interesseområder: 

Næringspolitikk, skatt, finans 
Klima, miljø, natur 
Samferdsel 
Utenrikspolitikk (jeg er en ihuga EU-tilhenger) 
Frivillighet, idrett, kultur 

Politisk erfaring: 

Leder Akershus Høyre 2023 - dd 
Leder Akershus Høyres fylkestingsgruppe 2023 - dd 
Sentralstyremedlem 2018 - dd 
Vara til Stortinget 2021 - dd 
Styremedlem Høyres Næringsforum 2023 - dd (tidligere leder av Viken Høyres bedriftskanal 2018-2023) 
2. nestleder Viken Høyre 2018 - 2023 
Fylkestingsmedlem, gruppestyret Viken 2019 - 2023, leder av Kontrollutvalget 
Asker kommunestyre 2011 - dd 
Asker formannskap 2015 - 2023, gruppeleder 2015 - 2019, leder Hovedutvalg Medborgerskap 2019 - 2023 
Asker bygningsråd 2011 - 2015 
Høyres lederskole 2021 

Hvilke av dine tidligere erfaringer mener du er mest relevant med tanke på en plass på Stortinget: 

30 års næringslivserfaring, ledererfaring, erfaring fra internasjonal forretningsvirksomhet, solid utdannelse 
(jurist og MBA) og over 10 år med politisk arbeid og ulike politiske lederroller gir et godt grunnlag for å 
jobbe med utfordringer og politiske muligheter og løsninger. Konstruktiv problemløsning, samhandling og 
inkluderende ledelse har vært gjennomgangstonen i alle mine jobber og verv. 

Utdanning: 

Cand. jur fra Universitetet i Oslo 1993, herunder spesialfag i konkurranserett fra Universitetet i Poitiers, 
Frankrike 1991 
Executive Master of Business Administration i strategisk ledelse fra Norges Handelshøyskole (NHH) i Bergen, 
2005 
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Yrkesfaglig bakgrunn/erfaring: 

Politiker på heltid, Asker og Akershus (Viken) fra 2020 
Permisjon fra Advokatfirmaet Normann & Bjørnsen AS fra 2020 (advokat og partner), et firma jeg stiftet i 
2013 
Styremedlem i The Sahara Forest Project Foundation fra september 2020 - dd (klima, landbruk) 
Styremedlem i Asplan Viak AS 2017 - dd (konsulent og rådgivningsselskap innen infrastruktur, vann, avløp, 
arkitektur mm) 
Styremedlem i Grieg Investor AS 2007 - 2024 (kapitalforvaltning) 
Management for hire (utleid fra mitt advokatselskap) i The Sahara Forest Project AS 2013 - 2019 (klima, 
landbruk) 
Direktør for Jus, HR, samfunnskontakt, compliance i Teller AS 2008 - 2013 (finans og betalingsformidling) 
Direktør for Jus og HR i yA Bank og Forsikring AS 2006 - 2008 
Egen konsulent/advokatvirksomhet 2003 - 2006 (bank, finans, start-ups) 
Juridisk direktør SpareBank 1 Gruppen AS 1998 - 2003 
Advokat i Advokatfirmaet Selmer 1998 (permisjon mens jeg var direktør i SpareBank 1) 
Dommerfullmektig Skien og Porsgrunn byrett 1996 - 1997 
Advokatfullmektig Advokatfirmaet de Besche 1994 - 1996 
Spesialkonsulent i KS med ansvar for EØS-avtalen og internasjonale forhold 1993 - 1994 

Erfaring fra andre organisasjoner: 

Håndballtrener 
Flyktningeguide Røde Kors 
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Trine-Lise Østlund Blime 

Nåværende stilling/yrke/tittel: Politisk rådgiver 

Alder: 36 

Sivilstatus: Samboer/ingen barn 

Kommuneforening: Bærum Høyre 

Ønske om plassering på listen: Plass 6 - 10 

 

Beskriv kort hvorfor du ønsker å stille som kandidat for Akershus og hva som er din motivasjon: 

Min største motivasjon er å få gjennomslag for politikk som gjør en forskjell for folk. For det som er aller 
morsomst er å se at man faktisk kan hjelpe eller gjøre hverdagen enklere. Det får jeg motivasjon av! 

Politiske interesseområder: 

- Stedsutvikling og boligpolitikk 
Vi vil oppleve en stor befolkningsvekst i vårt område og dersom vi ikke legger til rette for at det bygges nok 
boliger vil det bli enda vanskeligere å komme inn på boligmarkedet, spesielt for unge. Vi må også jobbe for at 
det blir færre innsigelser fra både fylke og statsforvalteren for dette legger en hemmer på det lokale 
selvstyret og utviklingen kommunene selv ønsker, for å gjøre seg attraktive for nye innbyggere og få de som 
allerede bor i kommunen til å trives. 
 
- Bærekraftig velferdsstat  
Sommeren 2024 la regjeringen fram perspektivmeldingen og den viser utfordringene vi vil møte i årene som 
kommer. Det jeg synes er veldig spennende, og jeg håper å kunne jobbe mer med, er hvordan vi skal få en 
bærekraftig velferdsstat også når inntektene går ned og det ikke fødes nok barn. Vi må blant annet tenke nytt 
på hvordan vi skal tilby gode tjenester, samtidig som vi gjør dette på en effektiv måte med de ressursene vi 
har. Vi kan ikke fortsette som vi gjør nå for all fremtid. 
 
- Samferdsel og kollektivtrafikk 
Det er viktig at man kommer dit man skal, når man skal. Det betyr at man skal legge til rette for et 
kollektivsystem som er godt bygget ut og attraktivt å velge, men det skal ikke gå på bekostning av 
fremkommelighet for bilen. Politikere må forstå at det å velge kollektivt ikke er et reelt alternativ for alle og 
derfor må vi ha et veisystem som har kapasitet til at de bilene som det er behov for sånn at vi slipper kø og 
kaos.  
  
- Idrett og fritidsaktiviteter 
Som en som selv har vært aktiv innenfor ulike idretter hele livet og nå spiller basket på mosjonistnivå er det 
å legge til rette for at barn, unge og voksne får mulighet å holde på med en idrett noe jeg brenner for. Det er 
mange problemstillinger å ta tak i som for eksempel at det begynner å bli så dyrt at mange ikke har mulighet 
å drive med idrett, mange funksjonshemmede får ikke tilretteleggingen de trenger og mange, spesielt jenter, 
faller fra når de blir eldre og slutter med organisert idrett når de blir voksne. 

Politisk erfaring: 

2011 - pågår     Fylkestingsrepresentant i Akershus og i Viken 
2023 - pågår    Nestleder, komite for kultur, mangfold, næring og folkehelse Akershus 
2021 - 2022      Kvinnepolitisk leder, Bærum Høyre 
2013 - 2021      Vara til Stortinget,  Akershus 
2011 - 2021       Kommunestyrerepresentant Lørenskog 
2018 - 2019       Nestleder, Politisk arbeidsgruppe-oppfølging av ekspertutvalgets arbeid, Viken 
2014 - 2016       Kvinnepolitisk leder Akershus Høyre 
2011 - 2013       Leder Akershus Unge Høyre 
2011 - 2013       Nestleder Lørenskog Høyre 
2007 - 2013      Div. verv i Akershus Unge Høyre og Romerike Unge Høyre 
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Hvilke av dine tidligere erfaringer mener du er mest relevant med tanke på en plass på Stortinget: 

Jeg har allerede erfaringer med å jobbe med den nasjonale politikken fra mitt arbeid som politisk rådgiver 
for Høyre på Stortinget. Kombinert med min erfaring som kommune- og fylkespolitiker gjennom mange år 
skaper det en helhetlig politisk forståelse på alle forvaltningsnivåer. 
 
De siste fire årene har jeg jobbet som politisk rådgiver for Høyres kommunal- og forvaltningsfraksjon på 
Stortinget. Det har gitt meg god innsikt i hverdagen på Stortinget og hvordan man skal jobbe med politiske 
saker.  Her kan jeg trekke fram inntektssystemene for kommunene og fylkeskommuner, digitalisering og 
boligpolitikk som områder jeg har jobbet mye med. 
 
Jeg har sittet 10 år i kommunestyret i Lørenskog og 13 år i fylkestinget i Akershus og viken. Dette har gitt 
meg en forståelse i å være folkevalgt på lokalt og regionalt nivå samt hvordan disse forvaltningsnivåene 
fungerer. Det å ha vært folkevalgt i og for både Lørenskog og Bærum har også gitt meg en god oversikt over 
problemstillinger som er relevante for ulike områder i fylket. 
  
Men jeg mener også at det at jeg har jobbet med barn og ungdommer med nedsatt funksjonsevne i mange år 
er en viktig bakgrunn jeg tar med meg inn i arbeidet med å skape et inkluderende samfunn som skaper plass 
for alle uansett bakgrunn og funksjonsevne. 

Utdanning: 

2018-2019         Enkeltfag, Økonomi og Administrasjon, OsloMet  
2011-2013         Master in religion, society and global issues, Det Teologiske Menighetsfakultetet 
2008-2011         Bachelor i samfunn og kultur, Det Teologiske Menighetsfakultetet 
2004-2007         Videregående, Europaskolan i Strängnäs (Sverige) 

Yrkesfaglig bakgrunn/erfaring: 

2020 – pågår,    Politisk rådgiver, Høyres Stortingsgruppe 
2018 - 2020       Daglig leder, Norges blindeforbunds Ungdom 
2014 – 2018      Organisasjonskoordinator, Norges Blindeforbund 
2014                   Organisasjonssekretær, Akershus Høyre 
2010-2011         Fylkessekretær, Akershus Unge Høyre 
2009-2010        Valgkampansvarlig, Unge Høyres Landsforbund 
2008                   Ungdomssekretær, Akershus Unge Høyre 

Erfaring fra andre organisasjoner: 

Delta Norges blindeforbund  - var nestleder og leder i perioden 2017-2019 
Centrum Tigers (basket) – Spiller (3. div) og sitter i valgkomiteen 
Blindeforbundet og Norges Blindeforbunds Ungdom – har jobbet i begge organisasjonene og vært ledsager 
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Hans Brattskar 

Nåværende stilling/yrke/tittel: Spesialrådgiver/diplomat 

Alder: 68 

Sivilstatus: Gift. Tre voksne barn og syv barnebarn. 

Kommuneforening: Asker Høyre 

Ønske om plassering på listen: Vet ikke/ikke viktig 

 

Beskriv kort hvorfor du ønsker å stille som kandidat for Akershus og hva som er din motivasjon: 

Den nåværende regjerings skattepolitikk. Bekymret for hvordan det vil ramme tilbud for særlig unge og 
eldre. Mangelfull satsing på utvikling av infrastruktur i våre områder. Mange av de spørsmålene jeg har 
arbeidet med gjennom år i yrkeslivet vil være av stor betydningen for alle oss i Akershus i årene som 
kommer. 

Politiske interesseområder: 

Utenrikspolitikk. Sikkerhets- og forsvarspolitikk. 
Klima- og natur.  
Migrasjon og integrering.  
Skattepolitikk.  
Oppvekstvilkår og eldreomsorg. 

Politisk erfaring: 

Statssekretær i UD 2013-15.  Tidligere medlem av styrer for lokale Høyre foreninger i Bærum og Asker. 

Hvilke av dine tidligere erfaringer mener du er mest relevant med tanke på en plass på Stortinget: 

Statssekretær i UD fra 2013-15. Svært lang erfaring fra utenrikstjesten. Har arbeidet bl.a med forsvars- og 
sikkerhetspolitikk, migrasjon, næringsspørsmål, utviklingspolitikk og klima-og naturspørsmål. 

Utdanning: 

Siviløkonom. Statsvitenskap. Historie. Har også arbeidet som lærer og gitt forelesninger i inn-og utland om 
ulike utenrikspolitiske spørsmål. 

Yrkesfaglig bakgrunn/erfaring: 

Lærer på Høgskolen i Østfold. Ansatt i utenrikstjenesten fra 1984. Har tjenestegjort som 
ambassadør/stasjonssjef ved FN-delegasjonen i Geneve og ved ambassadene i Kenya og på Sri Lanka. Har 
også vært stasjonert i New York, Washington og Malaysia. Har i permisjon fra UD vært ekspedisjonssjef i 
KLD, var først leder for Regjeringens klima- og skoginitiativet og er nå spesialrådgiver samme sted. 

Erfaring fra andre organisasjoner: 

Har vært styremedlem og kasserer for Foreningen Norden l Asker. Er med i Y-Men i Holmen menighet. 
Har/ har hatt verv i internasjonale organisasjoner gjennom mine arbeidsplasser. 
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Lene Conradi 

Nåværende stilling/yrke/tittel: Ordfører 

Alder: 54 

Sivilstatus: Gift, 3 barn 

Kommuneforening: Asker Høyre 

Ønske om plassering på listen: Plass 11-26 

 

Beskriv kort hvorfor du ønsker å stille som kandidat for Akershus og hva som er din motivasjon: 

Jeg vil gjerne være del av teamet som skal sikre landet vårt en ny regjering, og løfte viktige saker for vår 
region! 

Politiske interesseområder: 

Samferdsel, næringsutvikling, frivillighet, bærekraft 

Politisk erfaring: 

Kommunestyrerepresentant siden 1995. Ordfører siden 2007. Leder arbeidet med å slå sammen 3 
kommuner. 

Hvilke av dine tidligere erfaringer mener du er mest relevant med tanke på en plass på Stortinget: 

Bygge team, finne gode felles løsninger, markedsføring, synlighet 

Utdanning: 

Jurist 

Yrkesfaglig bakgrunn/erfaring: 

Familiebedrift bensinstasjon 1989-2001 
Politisk rådgiver for ordfører i Oslo 2001-2007 
Ordfører 2007- 

Erfaring fra andre organisasjoner: 

Styreleder KS Akershus 
Styreleder Fremsam 
Styreleder Osloregionens europakontor 
KS etikkutvalg 
Høyres arbeidsutvalg 
Leder Vestregionen 
Medlem i UNACLA (United nations advisory committe for local authorities) i UN-Habitat 
Medlem AGGI (advisory group for gender issues) i UN Habitat 
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Kjersti Marie Holmby Dahl 

Nåværende stilling/yrke/tittel: Bonde 

Alder: 41 

Sivilstatus: Gift 3 barn. 

Kommuneforening: Frogn Høyre 

Ønske om plassering på listen: Plass 1 - 5 

 

Beskriv kort hvorfor du ønsker å stille som kandidat for Akershus og hva som er din motivasjon: 

Jeg valgte å engasjere meg i politikken for å prøve å påvirke hverdagen til barn med funksjonsnedsettelser og 
dems familie til det bedre. Som mor til 3 barn, hvor den eldste jenta har en sjelden diagnose, har jeg erfart 
hvor kaldt og tungt systemet kan være.  Det er så trist at det er så mange familier som må kjempe denne 
kampen. Mitt ønske er å få CRPD inn i norsk lovverk.   
 
Som grønnsaksprodusent er landbruk og jordvern det som står mitt hjerte nærmest. Hvordan sikre 
beredskap i en usikker verden. Øke norskandelen og sikre et bedre kosthold mener jeg vil styrke både 
beredskapen og folkehelsa. Akershus er et av fylkene som produserer store mengder mat. Mulighetene her er 
mange. Jeg ønsker å jobbe for å sikre og utvikle matproduksjon i Akershus og hele landet.  
 
Selv om jeg er helt fersk i politikken så er dette noe jeg merker jeg brenner for. En måte å prøve å påvirke til 
det bedre. Jeg mener vi må bli flinkere til å se helhetlig på ting og få til bredere samarbeid. Hvordan vil vi at 
Norge skal se ut om 50 år? 

Politiske interesseområder: 

Landbruk står mitt hjerte nærmest og er feltet jeg har mest kunnskap om. Samtidig har jeg som mor til et 
barn med funksjonsnedsettelser kjent på hvor vanskelig systemet kan være og hvor mange hull i regelverket 
man kan dette utenfor. Skole og oppvekst er også noe jeg brenner for. Barn og unge er fremtiden vår. Vi må 
legge best mulig til rette for at de skal lykkes. Det er mange viktige felt i politikken som faller inn under mitt 
interesseområde, slik som skole og oppvekst, helse og omsorg, landbruk, beredskap, samferdsel, miljø og 
klima, naturmangfold og mye mye mer. 

Politisk erfaring: 

Min politiske erfaring er veldig liten.  
Engasjert meg gjennom FAU fra barna var små og lært den veien hvor viktig det er å involvere seg og 
hvordan man kan påvirke.  
 
Jeg stilte til valg for første gang i kommunevalget i 2023. Der endte jeg opp som første vara til 
kommunestyret og første vara i utvalg for oppvekst, omsorg og kultur i Frogn kommune. Som første vara har 
møtefrekvensen vært stor. 

Hvilke av dine tidligere erfaringer mener du er mest relevant med tanke på en plass på Stortinget: 

Jeg vil mene at all erfaring fra familieliv og arbeidsliv er viktige erfaringer som vil være relevante for min 
innsats for Akershus ved en eventuell stortingsplass.  
Nærheten til jorden og å kunne dyrke mat. Viktigheten av å ha beina godt plantet på bakken og se 
sammenhenger på tvers av flere fagfelt. Ha tålmodighet og se hva som trengs for at en liten plante skal vokse 
seg stor. Å se sammenhengen om hvordan ting henger sammen i et større bilde.  Dette mener jeg kan 
relateres til så mangt. Det er viktig å samarbeide og finne gode løsninger i fellesskap. Alle ideer kan 
sammenlignes med et lite frø som skal vokse. Som bonde er man vant til å finne løsninger, handle og sette inn 
tiltak når det er nødvendig. 

Utdanning: 

3 år på Husdyrvitenskap UMB 
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Yrkesfaglig bakgrunn/erfaring: 

Selvstendig næringsdrivende som grønnsaksprodusent de siste 15 årene. Har arbeidsgiveransvar for ansatte 
i bedriften.  
Div gårdsarbeid på gårder i Norge og Island med både dyr og grønnsaker  
Assistent barnehager i Frogn kommune 

Erfaring fra andre organisasjoner: 

Styremedlem Frogn bondelag.  
Styremedlem Hbf Akershus Handikappede barns foreldreforening  
Sekretær Drøbak Frogn hagelag. 
Vært med å utvikle “Starthjelp,” et tilbud til familier med annerledes barn. 
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Stein Dahl 

Nåværende stilling/yrke/tittel: Operasjonsleder 

Alder: 36 

Sivilstatus: Gift, 3 barn 

Kommuneforening: Rælingen Høyre 

Ønske om plassering på listen: Plass 11-26 

 

Beskriv kort hvorfor du ønsker å stille som kandidat for Akershus og hva som er din motivasjon: 

Et sterkt Høyre med gjennomslagskraft.  Beredskapspolitikk og kontroll over EUs innflytelse. Trygge skoler 
med tydelige rollemodeller og mindre skjerm, særlig på småtrinnet. Bevaring av marka, matjord og miljø. 
Mindre fokus på kreative klima-tiltak. Penger til atomteknologi, ikke til havvind. Valgfrihet i bruk av tjenester 
og oppmuntring til entreprenørskap. Innvandring dimensjonert mot integreringskapasitet. 

Politiske interesseområder: 

Forsvar, politi, energi, skole, næringsliv, folkehelse 

Politisk erfaring: 

Medlem av Kontrollkomitéen, Rælingen kommune (2023 - ) 

Hvilke av dine tidligere erfaringer mener du er mest relevant med tanke på en plass på Stortinget: 

En god, streng oppvekst i Ullensaker med frihet under ansvar. 
Solid fagkunnskap, med bred yrkeserfaring, hvorav mange år som arbeidstaker privat og offentlig,  
Erfaring med entreprenørskap. Mange år som student, familiefar, leder. 
Internasjonal erfaring, språk. 
Hvor mange småbarnsfedre finner du på lista? 

Utdanning: 

VGS i Frankrike 
Ingeniørstudier i Paris 
Befalsskole og språkskole i Forsvaret 
Bachelor i kultur og samfunnsfag 
Bachelor i matematikk, informatikk og teknologi 
Forskerkurs i USA, Singapoore 
Master i anvendt matematikk, Spesialkurs/fordypning i IT, En rekke idrettskurs 

Yrkesfaglig bakgrunn/erfaring: 

Afghanistan-veteran 
Lærebokforfatter og sjefsredaktør 
Lektor og foreleser 
Konsulentvirksomhet 
PhD-stipendiat 
Senioringeniør 
Fotballdommer/Pianist 

Erfaring fra andre organisasjoner: 

Hovedtillitsvalgt i Forsvarsavdeling 
Styremedlem i alumniforening 
President i Studentorganisasjon i Frankrike 
Røde Kors flyktningguide 
Elevrådsleder (Aps Tonje Brenna var sekretær) 
En mengde AMU, FAU, SU, sameier mm.  
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Finn Eirik Eilertsen 

Nåværende stilling/yrke/tittel: Divisjonsleder Oneco Thecnologies AS 

Alder: 66 

Sivilstatus: Gift. - 4 barn 

Kommuneforening: Lillestrøm Høyre 

Ønske om plassering på listen: Plass 6 - 10 

 

Beskriv kort hvorfor du ønsker å stille som kandidat for Akershus og hva som er din motivasjon: 

Å få representere den konservative delen av Høyres politikk, fremme det budskap vi ikke har fått godt nok 
frem. Bygge ned det offentlige byråkratiet slik at vi får mer praktisk politikk i stedet for løfter og ønsker. 
Fremme nytenkning, og prøve å få gjennomslag for nye tanker, eksempelvis videreutvikling av kjernekraft. 

Politiske interesseområder: 

Utvikling av regelverk tilpasset faktisk arbeid. Eks. Byggeforskrifter, utvikling av arealer og tilrettelegging og 
utvikling av arealer som kan lovlig benyttes. Regulerings politikk, samt tilrettelegging av regulerte arealer 

Politisk erfaring: 

Startet i politikken i Bodø for 40 år siden, med i bystyret i både Bodø, Skedsmo og Lillestrøm siden slutten av 
80- årene. Medlem i Teknisk utvalg i Skedsmo Kommune i 16 år 

Hvilke av dine tidligere erfaringer mener du er mest relevant med tanke på en plass på Stortinget: 

Dyktig leder, organisator, tilrettelegger. Ryddig og faktaorientert. Lett og omgås og meget gode samarbeids 
egenskaper 

Utdanning: 

Utdannet Elektronikk Ingeniør med hovedfag innen Data/Prosess. Økonomi via NKS, samt lederutdanning 
via flere organisasjoner 

Yrkesfaglig bakgrunn/erfaring: 

Startet i forsvaret, sluttet og startet egen bedrift i Bodø i 1985, videreutviklet denne og ble ansatt som 
Adm.dir i Flintab & Landgraff vekter i 1999, drev denne bedriften til 2002. Kjøpte Braadland Automasjon AS 
og drev denne til oppkjøp i 2016, fortsatte som leder i det nye selskapet (Nortelco AS), kjøp opp på nytt av 
Oneco Thecnologiees AS i 2022, jobber der i dag som divisjonsleder 

Erfaring fra andre organisasjoner: 

Medlem i HS i KNA i 12 år 
President i KNA i 7 år 
Klubbmedlem i over 30 år 
President i Norges Bilsport forbund i 4 år 
Leder av Leirsund Velforening i 15 år 
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Anniken Poetzsch Elisenberg 

Nåværende stilling/yrke/tittel: Fylkesleder i Akershus Unge Høyre 

Alder: 21 

Sivilstatus: Samboer 

Kommuneforening: Asker Høyre 

Ønske om plassering på listen: Plass 6 - 10 

 

Beskriv kort hvorfor du ønsker å stille som kandidat for Akershus og hva som er din motivasjon: 

Jeg tror Norge kan bedre, enn det Norge vi ser i dag. Som valgt ungdomskandidat vil jeg bidra ved å være en 
ung og tydelig stemme, med en kanskje litt annerledes profil enn de fleste høyrepolitikere. Helsekøene 
vokser, elever kjeder seg på skolen, og flere unge vokser opp i fattigdom og mister muligheten til å delta på 
fritidsaktiviteter. Jeg har sett på nært hold hvor mye god politikk har å si for vanlige folk sin hverdag, og det å 
kunne bidra til å gjøre fleres hverdag bedre er et arbeid jeg er genuint opptatt av. 

Politiske interesseområder: 

• Idrett og kultur 
• Utdanning 
• Helse 

Politisk erfaring: 

• Fylkesleder i Akershus Unge Høyre (2023-dd) 
o Medlem av Unge Høyres Landsstyre (2023-dd) 
• Medlem av Arbeidsutvalget i Akershus Høyre (2023-dd) 
• Kommunestyremedlem i Asker kommune (2023-dd) 
• Medlem av Utvalg for plan og byggesak i Asker kommune (2023-dd) 
• 1. nestleder i Akershus Unge Høyre (2022-2023), og arbeidsutvalgsmedlem i Akershus Unge Høyre 
(2021-2022) 

Hvilke av dine tidligere erfaringer mener du er mest relevant med tanke på en plass på Stortinget: 

Selv om jeg "bare" er 21 år gammel har jeg så godt som vokst opp i Unge Høyre og Høyre. Jeg har allerede 
stått i tøffe lokale og nasjonale politiske kamper, og jeg er klar for flere. Vi trenger politikere som tør å stå på 
sitt, som tør å vise seg frem, og som viser handlekraft. Vi kan ikke forvente dette av innbyggerne hvis vi ikke 
gjør det selv. 

Utdanning: 

• Valler videregående skole (2019-2022) 
• Tar en bachelor i PR og strategisk kommunikasjon (2023-dd) 

Yrkesfaglig bakgrunn/erfaring: 

• Juniorrådgiver i PR-byrået Släger (2024-dd) 
• Konsulent i NHO Service og Handel (2023) 
• Regionrådviger i Unge Høyres Landsforbund (2022-2023) 
• SFO-medarbeider og lærervikar, Tanum barneskole (2022-2023) 
• Aktivitetsleder og trener, IL Jardar (2018-2023) 

Erfaring fra andre organisasjoner: 

• Medlem Ungdommens Fylkesråd i Viken 
• Leder og grunnlegger av Ungdomsutvalget i IL Jardar 
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Hårek Elvenes 

Nåværende stilling/yrke/tittel: Stortingsrepresentant 

Alder: 65 

Sivilstatus: Ugift, ingen barn 

Kommuneforening: Bærum Høyre 

Ønske om plassering på listen: Plass 1 - 5 

 

Beskriv kort hvorfor du ønsker å stille som kandidat for Akershus og hva som er din motivasjon: 

Akershus Høyre trenger representanter som arbeider aktivt på Stortinget for å ivareta Akershus interesser. 
Politisk gjennomslag i Høyres stortingsgruppe henger sammen med den arbeidsinnsats og det engasjement 
som representanten viser i det daglige politiske arbeidet.  
 
Etter først fire år i justiskomiteen og deretter åtte år i utenriks- og forsvarskomiteen som Høyres 
forsvarspolitiske talsperson har jeg arbeidet aktivt for å styrke Forsvaret, og Høyres engasjement og 
synlighet i forsvarspolitikken.  Jeg har deltatt i forhandlingene om ny Langtidsplan for forsvaret, og deltatt i 
de forutgående samtalene mellom regjeringen og Stortinget om planen. Jeg har vært saksordfører i flere 
forsvarssaker av betydning for vårt lands sikkerhet, og bruker mye tid på foredrag og debatter både i og 
utenfor partiet.  
 
I den rådende sikkerhetspolitiske situasjonen og i gjennomføringen av Langtidsplanen for Forsvaret, trenger 
Stortinget og Høyre representanter med eierskap, engasjement og politisk tyngde innen forsvars- og 
sikkerhetspolitikk. Høyre trenger representanter som oppfatter landets sikkerhet og befolkningens trygghet 
som statens viktigste oppgave. Høyre har også et særskilt ansvar for å holde verdiskapning og arbeidsplasser 
høyt på dagsorden. Her vil jeg bidra. 

Politiske interesseområder: 

1.Forsvars-og sikkerhetspolitikk 
2. Næringspolitikk 
3. Samferdselspolitikk 

Politisk erfaring: 

Stortingsrepresentant (2013- 
Leder Akershus Høyre  
Nestleder Akershus Høyre 
Gruppeleder Bærum Høyre 
Leder Bærum Høyre 
Medlem av kommunestyret og formannskapet i Bærum 

Hvilke av dine tidligere erfaringer mener du er mest relevant med tanke på en plass på Stortinget: 

God kjennskap til ulike sektorer i samfunnet gjennom 20 års arbeidserfaring fra næringslivet og åtte år i 
offentlig sektor. Har forutsetninger for å forstå problemstillinger og utfordringer i ulike sektorer og fagfelt i 
samfunnet. Kombinasjonen av utdannelse, variert arbeidserfaring og politisk erfaring muliggjør samtaler på 
"likefot" i møte med enkeltpersoner, organisasjoner, bedrifter og etater. Det er verdifullt. 

Utdanning: 

Sortland gymnas - realartium  
Hærens ingeniørskole - anleggsingeniør 
Befalsskolen for ingeniørvåpenet, befal 
Handelshøyskolen BI, siviløkonom 
Norges Handelshøyskole, Master of Business Administration (MBA) 
Forsvarets høgskole, informasjonskurset 
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Yrkesfaglig bakgrunn/erfaring: 

Regionsjef Forsvarsbygg utvikling Nord-Norge 
Økonomidirektør Veidekke 
Kontraktsleder Norwegian Contractors 
Anleggsleder Aker Entreprenør 
Arbeidsformann Astrup Høyer 

Erfaring fra andre organisasjoner: 

Aktiv og tillitsverv i idretten 
 

  



KANDIDATPRESENTASJON FOR NOMINASJON TIL STORTINGSVALGET 2025 

 

Oppdatert pr 12.09.2024 34 

 

Farhoud Falahatimarvast 

Nåværende stilling/yrke/tittel: Student/Tannlegeassistent 

Alder: 25 

Sivilstatus: Singel og uten barn 

Kommuneforening: Bærum Høyre 

Ønske om plassering på listen: Plass 11-26 

 

Beskriv kort hvorfor du ønsker å stille som kandidat for Akershus og hva som er din motivasjon: 

Jeg ønsker at Høyre skal gjøre et godt valg i Akershus, og tror jeg har mye å bidra med for både regionen og 
partiet på Stortinget. Høyre skal være et parti som favner mange grupper i samfunnet, og derfor er det viktig 
at partiet fortsetter satsningen på både yngre kandidater og på kandidater med ulik bakgrunn. Mangfold i 
representasjonen gir et rikere bilde av de utfordringene vi står overfor, og sørger for at flere stemmer blir 
hørt i viktige beslutninger. Det er av høy betydning både for partiet og demokratiet at unge stemmer og ulike 
perspektiver blir inkludert, da dette gir nye innfallsvinkler i diskusjoner og debatter. 
 
Dette er særlig relevant med tanke på at mange av utfordringene vi står overfor i dag vil ramme ungdom og 
ulike samfunnsgrupper hardt i fremtiden. Da tenker jeg spesielt på utfordringene knyttet til økonomisk 
bærekraft, klimagassutslipp og sosial inkludering. Et moderne og liberalkonservativt parti som Høyre, med 
generasjons- og forvalteransvar som viktige prinsipper, vil være tjent med å ta en lederrolle innenfor disse 
politikkområdene og styrke sin profil ved å satse på yngre politikere og et bredere mangfold. 

Politiske interesseområder: 

Skole, helse, innvandring og integrering og samferdsel 

Politisk erfaring: 

2023 - d.d. Folkevalgt kommunestyrerepresentant i Bærum Kommune 
2023 - d.d. Medlem i hovedutvalg for helse og velferd i Bærum Kommune 
2022 - 2023: Leder av Høyres Studenter Akershus 
2021 - 2023: Mangfoldsansvarlig i Bærum Høyre 
2021 - 2022: Arbeidsutvalgsmedlem i Akershus Unge Høyre 
2020 - 2021: Leder av Bærum Unge Høyre 

Hvilke av dine tidligere erfaringer mener du er mest relevant med tanke på en plass på Stortinget: 

Som kommunestyrerepresentant i Bærum og medlem i hovedutvalg for helse of velferd, har jeg fått mye 
erfaring. I tillegg har jeg blitt kjent med utfordringene i hele Akershus gjennom tiden jeg var i Unge Høyre og 
i kontakt med andre Unge Høyre medlemmer i andre kommuner. 

Utdanning: 

2019 - 2021: Tannpleie ved UiO 
2021 - 2023: Odontologi ved UiO (Satt på pause) 
2023 - d.d. Midtøstenstudier ved UiO 

Yrkesfaglig bakgrunn/erfaring: 

Jeg har jobbet til sammen over 3 år som butikkmedarbeider på Baker Hansen. (Heltid og deltid). Jeg jobbet 
som privatlærer hos Bjerke Privatundervisning i 1 år. Også har jeg jobbet som tannlegeassistent på Oris 
Dental i 3 år nå. 

Erfaring fra andre organisasjoner: 

Jeg har drevet med frivillig arbeid på skolen. Har alltid vært et aktivt medlem ved elevråd og andre 
organisasjoner både på videregående og nå på universitet. 
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Eva Christin Fjellbu 

Nåværende stilling/yrke/tittel: Fagsjef 

Alder: 60 

Sivilstatus: Samboer, 2 biologiske barn og tre bonus barn 

Kommuneforening: Nordre Follo Høyre 

Ønske om plassering på listen: Plass 1 - 5 

 

Beskriv kort hvorfor du ønsker å stille som kandidat for Akershus og hva som er din motivasjon: 

Jeg er født og oppvokst på Nordstrand, som er nabobygd til Kolbotn hvor jeg bor nå. Jeg har et stort 
engasjement for Kommunen jeg har flyttet til og opplever å bli tatt veldig godt i mot i nordre Follo Høyre. Jeg 
har vært aktiv lokal politiker for Høyre i Oslo inntil jeg flyttet i våres, og den erfaringen jeg har opparbeidet 
ønsker jeg å ta med meg videre. Min erfaring   kommer godt med. Nordre Follo er en mangfoldig kommune, 
med stort utviklingsfokus både på miljø, bærekraft, og nye spennende utviklingsprosjekter i 
kommuneplanen. 

Politiske interesseområder: 

Jeg har et engasjement for flere deler av politikkområdet. Jeg tenker det er viktig å ikke innsnevre 
engasjementet, men være interessert i hele bredden for å representere partiet på en fyldigere måte. Hvis jeg 
skal trekke frem noen viktige områder som er mitt hjerte nærme, er det helse-og omsorgspolitikken, barne-
og familiepolitikk og frivillighet. Få på plass en god rusreform, som Høyre har frontet tidligere, sørge for god 
og forsvarlig eldreomsorg og tjenester i fremtiden. Ikke minst trygge væresteder og aktivitetstilbud for barn 
og unge i kommunen. 

Politisk erfaring: 

jeg har ikke årelang politisk erfaring, men har med meg bred erfaring fra  mange år i helse sektoren, 
spesialisthelsetjenesten og kommunehelsetjenesten inn i politikken. Jeg har politisk erfaring som  
lokalpolitiker i Oslo: 
-bydelsutvalg, 
- Sosial og kulturkomiteen i bydel  
-tilsynsutvalget  
-styremedlem Høyre, bydel gamle Oslo  
- Oslo Høyres representantskap  
- Høyres kvinneforum. 

Hvilke av dine tidligere erfaringer mener du er mest relevant med tanke på en plass på Stortinget: 

Min lange erfaring (27 år) som leder i kommunehelsetjenesten og klinikksjef/fagsjef spesialisthelsetjenesten 
gjør at jeg kan bidra med bred erfaring fra helse og omsorgsfeltet i praksis. Jeg har erfaring både fra 
kommunen og privat ideelle organisasjoner, som er viktig for beslutninger og gode høringer politisk. 

Utdanning: 

-mangler kun masteoppgaven  av master i verdibasert ledelse ved VID- Vitenskapelige høyskole 
-Bachelor i Vernepleie-  Høyskolen i Oslo og Akerhus ( Nå Oslo MET) 
-Videreutdanning i sexologi og funksjonshemming 
-Videreutviklings program for ledere i Oslo kommune 
- Hjelpepleier i vernepleie 
- Fagbrev blomsterdekoratør 
- Handel og kontor, Ullern videregående skole 

Yrkesfaglig bakgrunn/erfaring: 

1982-85 Blomsterdekoratør 
1996-2012-  Leder helse og omsorgstjenesten i Oslo kommune, bydel Østensjø 
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2012-dd. Blå Kors, klinikksjef for spesialisthelsetjeneste/ døgnklinikk og poliklinikk og nå fagsjef i Blå Kors 
Øst hvor jeg er i stab hos direktøren. 

Erfaring fra andre organisasjoner: 

2019-dd. Styremedlem Norske kvinners sanitetsforening 
2012-2014 Styremedlem Mjåvann arbeidstreningsenter- Mjåvann Kristiansand 
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Aage Alexander Foss 

Nåværende stilling/yrke/tittel: Rektor 

Alder: 35 

Sivilstatus: Gift, ett barn 

Kommuneforening: Nittedal Høyre 

Ønske om plassering på listen: Plass 11-26 

 

Beskriv kort hvorfor du ønsker å stille som kandidat for Akershus og hva som er din motivasjon: 

Gjennom mitt engasjement og min erfaring har jeg sett hvordan utdanning kan være en kraftfull driver for 
personlig og samfunnsmessig utvikling. Spesielt har jeg sett hvordan høyere yrkesfaglig utdanning kan spille 
en sentral rolle i å styrke arbeidsmarkedet og sikre at vi har den kompetansen vi trenger for å møte 
morgendagens krav. 
 
Min motivasjon for å stille som kandidat for Akershus Høyre er rotfestet i et ønske om å bidra til en politikk 
som ikke bare løfter den enkelte, men som også styrker samfunnets samlede konkurranseevne. Jeg tror på 
verdien av et utdanningssystem som tilbyr ulike veier til kompetanse, der yrkesfaglig utdanning står på lik 
linje med akademisk utdanning, og der livslang læring er en selvfølge. For å oppnå dette, må vi jobbe for å 
heve statusen til yrkesfagene, sørge for at det er god kvalitet i utdanningstilbudet, og at det er tett samarbeid 
mellom utdanningsinstitusjoner og arbeidslivet. 
 
Kompetansepolitikk handler ikke bare om å skaffe seg en utdanning, men om å få på plass et system som gjør 
det mulig å tilegne seg og videreutvikle relevant kompetanse gjennom hele livet. I dag ser vi at teknologisk 
utvikling, globalisering og klimaendringer stiller nye krav til hvilke ferdigheter som er nødvendige. Dette 
betyr at vi må ha et utdanningssystem som er fleksibelt nok til å kunne tilpasse seg endringer i samfunnet, og 
som gir alle muligheten til å tilegne seg den kompetansen de trenger for å lykkes. 
Spesielt er jeg opptatt av hvordan høyere yrkesfaglig utdanning kan være med på å bygge bro mellom 
utdanning og arbeidsliv. Denne utdanningsformen tilbyr praktisk, relevant kompetanse som er direkte 
tilpasset arbeidsmarkedets behov, og den spiller en nøkkelrolle i å sikre at vi har nok kvalifisert arbeidskraft 
innen kritiske sektorer som helse, teknologi, og industri.  
 
Jeg er overbevist om at en sterk satsning på utdanning og kompetanse er nøkkelen til å sikre både personlig 
frihet og økonomisk vekst. Med dette som utgangspunkt ønsker jeg stille som kandidat, for å jobbe for en 
utdanningspolitikk som setter mennesker i stand til å nå sitt fulle potensial, og som sikrer at vi som samfunn 
har den kompetansen vi trenger for å møte fremtidens utfordringer. 

Politiske interesseområder: 

Utdannings og kompetansepolitikk, miljø- og klimapolitikk, arbeidslivspolitikk 

Politisk erfaring: 

Styreverv og engasjement i frivillighet og organisasjonsliv, deriblant leder av Jeger- og Fiskeforening i 
Nittedal Kommune. 

Hvilke av dine tidligere erfaringer mener du er mest relevant med tanke på en plass på Stortinget: 

Mine år med erfaring som rektor for Noroff Fagskole. 

Utdanning: 

Jeg har en høyere fagskolegrad, og en bachelorgrad fra Sør-Afrika innenfor filmproduksjon. 
Påbegynt MBA fra Universitetet i Agder. 
 
 



KANDIDATPRESENTASJON FOR NOMINASJON TIL STORTINGSVALGET 2025 

 

Oppdatert pr 12.09.2024 38 

Yrkesfaglig bakgrunn/erfaring: 

Gründer og freelancer etter utdanning, og tok i 2012 steget inn i utdanningssektoren. Har vært 
avdelingsleder, så Chief Operating Officer i Noroff Gruppen. Siden 2020 har jeg vært rektor for Noroff 
Fagskole, Norges største fagskole med studier innenfor teknologi, data/ai, sikkerhet, og digitale medier. 

Erfaring fra andre organisasjoner: 

Ungdomsaktiv lokalt og regionalt i Norges KFUK-KFUM, og i senere år svært engasjert i Norges Jeger- og 
Fiskeforbund, de siste tre år som leder i lokallaget i Nittedal. 
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Just Haffeld 

Nåværende stilling/yrke/tittel: Kommuneoverlege/fastlege Vadsø 

kommune 

Alder: 52 

Sivilstatus: Samboer 

Kommuneforening: Bærum Høyre 

Ønske om plassering på listen: Plass 6 - 10 

 

Beskriv kort hvorfor du ønsker å stille som kandidat for Akershus og hva som er din motivasjon: 

Lege og jurist som brenner for videreutvikling av velferdsstaten, herunder særlig helsesektoren. Jeg tillater 
meg å hitsette en video som er innlevert til intervju for noen måneder siden. Denne gir uttrykk for mine 
viktigste kompetanser og interessefelter knyttet til helsepolitikk:  
https://www.loom.com/share/d162e8992ca94243a95da0c07ee3a670?sid=2edec67f-c3aa-4be5-8b64-
064e4a3ec699 
 
Jeg kjenner på en rastløshet for å utvikle velferdsstaten, helsevesenet og helsenæringen gjennom de 
utfordringene vi står ovenfor: 
-inkludering av næringslivet som likeverdig og komplementær partner 
-brukerorientering av forløp med smidige løsninger 
-effektivisering og kompetansebygging i sentral helseforvaltning 
-en bedre arbeidsdag for velferds- og helsepersonellet 
-nedbygging av siloer og mastodonter i det offentlige helsevesen 
-regelforenkling med pragmatiske løsninger på juridiske floker, f.eks. for å ta i bruk helsedata 
-meningsfull utbygging av digital infrastruktur for å effektivisere og heve kvalitet på helse- og 
velferdstjenester 
-næringsvennlig holdning til legemiddelutvikling i Norge, herunder tilrettelegging for kliniske studier og 
kommersialisering av resultater 
-offentlig-privat samarbeid for å løse velferds- og helseutfordringer som oppstår i eldrebølge, kronifisering 
av sykdommer og økende bruk av velferdstjenester blant unge. 
-en konkurransedyktig, engasjerende og samfunnsnyttig helsenæring som man kan leve av i fremtidens 
Norge 
Listen er mye lengre, men jeg lar disse punktene stå her som eksempler på engasjement. 

Politiske interesseområder: 

Se videopresentasjon i Loom 

Politisk erfaring: 

Se videopresentasjon i Loom 

Hvilke av dine tidligere erfaringer mener du er mest relevant med tanke på en plass på Stortinget: 

Se videopresentasjon i Loom.  
Jeg mener stortingsplass er relevant fordi jeg sitter på en erfaringsmessig DYBDE og BREDDE innenfor helse 
og velferd som går langt utenfor det vanlige. Det å besitte slik dybde- og breddekunnskap leder til "globale 
ferdigheter" som kontinuerlig gjør en mer NYSGJERRIG på utviklingen. Men det gjør også at man utvikler en 
rastløshet og pådrivertrang som bør anvendes mest mulig konstruktivt.  
Det er derfor jeg mener at Stortinget er rette stedet for meg de neste årene. 

Utdanning: 

Cand jur, Cand med, Master of Conflict Resolution, Helselederskolen, godkjent allmennlege 

Yrkesfaglig bakgrunn/erfaring: 
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2024 –   Kommuneoverlege/fastlege, Vadsø kommune 
2024 – 2024 Seniorrådgiver, Helsedirektoratet, innovasjonsavdelingen 
2021 – 2023 Seniorrådgiver, Direktoratet for e-helse, avd. utredning og samarbeid, digitaliseringsstrategi 
2019 – 2021  Sjefskonsulent, PA Consulting, offentlig sektor/helse, personalansvar; innsalg, prosjektarbeid 
2018 – 2019 Legeleder/overlege, Follo LMS, ansvar for >60 leger og akuttmedisin for >130.000 innb. 
Forsvarlighet og gjennomføring i akuttmedisinske tjenester, faglig veiledning, kvalitetsforbedring og 
håndtering av tilsynssaker mv.  
2017 – 2018 Strategisk rådgiver, Legeforeningen, fagpolitiske utredninger, medlemsrådgivning 
2014 – 2016 Foreleser, internasjonal helse, mastergradsprogram, Universitetet i Oslo. 
2012 – 2017 Lege i spesialisering, Øre-Nese-Hals, fastlege, legevakt; poliklinikk, kirurgi, akuttmedisin. 
2002 – 2005 Rådgiver, Kulturdepartementet medieavdelingen, digitaliserings- og mediepolitikk 
2001 – 2002 Rådgiver, Rikstrygdeverket informasjonssikkerhet og beredskap, prosjektarbeid 

Erfaring fra andre organisasjoner: 

2023 –   Direktoratet for e-helse/Helsedirektoratet, prosjektdeltaker i rapporten 'Juridiske og etiske 
vurderinger ved etablering av nasjonalt genomsenter'. 
2022 – 2023 Direktoratet for e-helse, utredningsansvar strategi for innføring av kjernejournal i 
kommunene, i samarbeid med KS. 
2023  Direktoratet for e-helse, kartlegging av leverandørmarkedet for EPJ i Norge 
2022 –   Styremedlem i CONNECT, offentlig privat samarbeid innen persontilpasset medisin 
2021 – 2022 Direktoratet for e-helse, utredningsansvar for rapporten ‘KI, data og algoritmer’ som ledd 
  i Helsedirektoratets koordineringsprosjekt for KI i helsetjenesten.  
2021 – 2023 Direktoratet for e-helse, leder for internt nettverk for persontilpasset medisin, 
utredningsansvar for direktoratets høringssvar til HODs strategi for persontilpasset medisin. 
2021   Universitetssykehuset i Oslo/Helse Sør-Øst RHF, PAs prosjektleder for kartlegging av 
kompetansemiljøer for persontilpasset medisin i Norge som ledd i opprettelsen av nasjonalt 
kompetansenettverk for persontilpasset medisin. 
2020 – 2021  Helse Midt RHF, InnoMed (www.innomed.no), PAs sekretariatsmedlem og 
  Innovasjonsrådgiver til nasjonalt prosjekt for behovsdrevet innovasjon på tvers av  
  spesialist- og primærhelsetjenesten. Utstrakt kontakt med helseledere på tvers av 
  alle RHF og i kommuner. Prosjektleder/innovasjonsrådgiver, se nedenfor: 
2021  InnoMed/PA, innovasjonsrådgiver, integrert akuttmedisinsk kjede i Innlandet,  
  hodekamera og video som ledd i samhandling mellom sykehus og kommuner. 
2021  InnoMed/PA, prosjektleder, Innføring av videokommunikasjon mellom pasient og 
  behandler i akuttmottaket ved Diakonhjemmet sykehus. 
2020   InnoMed/PA, prosjektleder, Kvikk-guide for innføring av videokommunikasjon mellom 
  pasient, primær- og spesialisthelsetjeneste 
  https://innomed.no/verktoy/veiviser-videokommunikasjon.  
2019 – 2020  Helse Sør-Øst, PAs prosjektleder for nasjonal utredning av organisering av 
  pasientreiseområdet. Tjenesteinnovasjon, økonomisk analyse, juridisk utredning. 
2019   Helse Sør-Øst RHF/OUS HF, PAs prosjektleder for nasjonal kartlegging av 
  landsdekkende, regionale og lokale initiativ innen persontilpasset medisin med 
  vekt på sentrale krav og strategier, samt organisering og samhandling på tvers. 
2019   Ullensaker kommune, PAs rådgiver for kartlegging av fastlegetjenestene og 
  forslag til ny organisering av tjenestene i Ullensaker kommune. 
2017 – 2018  Legeforeningens høringssvar til pilot for primærhelseteam, utredningsleder. 
2018   Legeforeningens rapport om internering av barn i Trandum 
  Interneringsmottak, utredningsleder. 
2011 – 2013 UiO-Lancet-kommisjonen for global helse, Institutt for 
  helse og samfunn, Universitetet i Oslo, rådgiver til sekretariatet. 
2010 –   Georgetown University, O´Neill Institute for National and Global 
  Health, Visiting Scholar, utredning internasjonal helse 
2009 – 2010 Helsedirektoratets utredning om en global helsekonvensjon, prosjektleder. 
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Alexandra Marie Hetty Hesla-Halvorsen 

Nåværende stilling/yrke/tittel: Kampanjemedarbeider 

Alder: 19 

Sivilstatus: Ugift 

Kommuneforening: Nordre Follo Høyre 

Ønske om plassering på listen: Plass 6 - 10 

 

Beskriv kort hvorfor du ønsker å stille som kandidat for Akershus og hva som er din motivasjon: 

Fra svært tidlig alder har jeg vært sikker på at Høyre er partiet for meg. Jeg meldte meg inn i partiet da jeg 
var 15 år gammel, og har siden det vært et aktivt medlem. Nå ønsker jeg å stille som kandidat for Akershus 
da jeg vil være en ung stemme i fylket vårt. Motivasjonen min kommer først og fremst fra ønsket om å gjøre 
en forskjell i et samfunn som sårt trenger det, men også fra menneskene i organisasjonen. Jeg ønsker å gi 
tilbake til en organisasjon som har lært meg utrolig mye, og jeg er villig til å strekke meg langt for å utvikle 
den i en enda bedre retning. De rundt meg opplever at jeg har en stor arbeidskapasitet, er løsningsorientert, 
effektiv og systematisk. Jeg er opptatt av å få inn ulike perspektiv for å sikre gode og inkluderende prosesser. 

Politiske interesseområder: 

- Helse og omsorg: fritt behandlingsvalg og rusreform 
- Skole og oppvekst: mer frihet i skolen og trygge oppvekstvilkår 
- Økonomi og skatt: personlig økonomi og skattelette til unge 

Politisk erfaring: 

2021 - 2022: Styremedlem i Follo Unge Høyre 
2022: Ledelsesprogram i Akershus Unge Høyre 
2022 - 2023: Politisk nestleder i Follo Unge Høyre 
2022 - 2023: Styremedlem og kampanjeutvalget i Nordre Follo Høyre 
2023: Debattant for Unge Høyre i valgkampen 
2023 - dd: Arbeidsutvalgsmedlem, medieansvarlig og politisk utvalg i Akershus Unge Høyre 
2023 - dd: Vara til kontrollutvalget i Nordre Follo kommune 

Hvilke av dine tidligere erfaringer mener du er mest relevant med tanke på en plass på Stortinget: 

Som politiker er det viktigste en gjør å prate med folk. Jeg må derfor peke på erfaringene fra forrige 
valgkamp som det mest relevante da jeg som debattant fikk muligheten til å prate, men viktigst av alt lytte, til 
utallige elever. Den samme erfaringen har jeg fått gjennom flere år med skolebesøk og stands med både Unge 
Høyre og Nordre Follo Høyre. Jeg har lært meg at den mest effektive måten å møte folk på stand, er å stille 
dem spørsmål fremfor å fortelle detaljert om partiprogrammet. Høyre skal da være partiet som lytter til 
velgerne og møter dem med de beste løsningene. 

Utdanning: 

2021 - 2024: Kristelig Gymnasium 
2025: Begynner å studere juss - utsatt studiestart for å prioritere politikk 

Yrkesfaglig bakgrunn/erfaring: 

2019-2020: Vikarlærer, Vassbonn barneskole 
2018 - dd: Musikkinstruktør, Kolbotn-Garden 
2024-dd: Kampanjemedarbeider, Høyres Hovedorganisasjon 

Erfaring fra andre organisasjoner: 

2021: Leder på konfirmasjonsleir, Sofiemyr kirke  
2022 - 2023: Økonomi- og sponsorsjef, KG-teateret  
2022 - dd: Nestleder i styret, Kolbotn-Garden  
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Tor Høisæter 

Nåværende stilling/yrke/tittel: Dataingeniør 

Alder: 58 

Sivilstatus: Singel (skilt), 1 barn 

Kommuneforening: Asker Høyre 

Ønske om plassering på listen: Plass 1 - 5 

 

Beskriv kort hvorfor du ønsker å stille som kandidat for Akershus og hva som er din motivasjon: 

Jeg ønsker å bidra til bedre samferdselstilbud og kollektivtrafikktilbud i Akershus fylkeskommune og i Norge 
generelt. Jeg er vararepresentant i Akershus Høyres fylkestingsgruppe i perioden 2023-2027. Byggingen av 
Ringeriksbanen parallelt med ny E16 må prioriteres i henhold til Stortingets vedtak i Nasjonal Transportplan 
(NTP) for 2025-2036. Ny E18 bør også prioriteres i Asker og Bærum kommune. E134 må planlegges og 
bygges frem til E18 i Lier kommune og nytt ekstra tunnelløp i Oslofjordtunnelen må bygges. På lang sikt kan 
en kombinert E18/E134 vei- og jernbanebro bygges fra Filtvet til Hvitsten i Vestby kommune etter at 
jernbane bygges ut fra Hallenskog stasjon/Røyken stasjon til Filtvet og og Tofte via Åros og Sætre og 
trafikken fra E18 i Sande/Holmestrand legges over i ny E18 forbi Svelvik til Filtvet og Tofte i Hurum og i bro 
over til Vestby. Flaskehalser i trafikken må løses med utbygging av ekstra kollektivfelt (og eventuelt Smart 
Trafikkstyring) for å unngå for mye køkjøring i rushtiden. 

Politiske interesseområder: 

Samferdsel og miljø 
Utdanning 
Næringsliv 
Eldreomsorg 
Forsvar 

Politisk erfaring: 

Kasserer i Røyken Unge Høyre 1984-1986 
Medlem av Røyken Høyre (Asker Høyre) fra 2013-2019 (2020-nå) 
Vararepresentant i Akershus Fylkesting 2023-2027 

Hvilke av dine tidligere erfaringer mener du er mest relevant med tanke på en plass på Stortinget: 

Jeg er utdannet dataingeniør ved NTNU (NTH) i Trondheim (siden 1987) og Universitetet i Oslo (siden 1985) 
og jeg arbeider med å fullføre min Master i teknologi hovedoppgave og eksamener ved NTNU i Trondheim. 
Temaet for min hovedoppgave har siden 2003 vært "Sikkerhet i togsignalering". Siden 2014/2015 har 
temaet vært "Utfordringer ved innføring av ERTMS togsignaleringssystemet i Norge". ERTMS ble ved innført 
i Norge av Regjeringen (Stoltenberg) i 20212 og en pilotstrekning med ERTMS fra Sarpsborg stasjon til 
Mysen stasjon og videre til Ski stasjon ble påbegynt i 2013. ERTMS i Norge planlegges fullført i 2032-2034. 
Bane NOR investerer cirka 30 milliarder kr.(NOK) i ERTMS og store prekvalifiserte selskaper som Siemens, 
Thales og Alstom har fått kontraktene på utbyggingen av ERTMS i Norge. Gjøvikbanen, Nordlandsbanen, 
Ofotbanen og Bergensbanen blir de neste som får ERTMS togsignaleringssystemet i Norge fra 2025-2027. 

Utdanning: 

Universitet i Oslo (1985-2000), 153 studiepoeng. 
NTNU i Trondheim (1987-2002/2003 og 2016-nå), 250 studiepoeng 
Sambandskolen på KNM Tordenskjold (juni-august 1986), FSK (Fjernskriver Krypto Kurs) og SSK 
(Sambandsenterkurs) 
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Yrkesfaglig bakgrunn/erfaring: 

Sommerjobb på Sportshuset AS på Slependen (sommeren 1984) 
Communication Supervisor ved Forsvarskommando Sør-Norge (FKS), Jåttå, Stavanger 1986-1987 (august 
1986 - juli 1987) 
 
Bokoffiser ved Trøndelag Sjøforsvarsdistrikt (TSD) 1989-1990 (september1989 - august 1990) 
Sommerjobb i 3 uker ved Institutt for teknisk kybernetikk (ITK) ved NTNU sommeren 1990 i forbindelse 
med fullføring av prosjektoppgave om "Sekvensstyring av modelltog". Jeg utviklet deretter et "Sanntids 
modelljernbanestyringssystem" for min egen digitale FMZ (senere DCC) modelljernbane i kjellerstuen i mine 
foreldres hus i 1998-2003. Arbeidet med DCC (Digital Code Command) modelljernbanen ble gjenopptatt i 
2012/2013 før jeg tok kontakt med min hovedoppgaveveileder ved ITK, NTNU i mai 2014 for å arbeide 
videre med min Masteroppgave om "Utfordringer med innføring av ERTMS togsignaleringssystemet i Norge". 

Erfaring fra andre organisasjoner: 

Som medlem av Slemmestad IF fra 2002 til nå har jeg vært aktiv om oldboysfotballspiller for Bødalen 
IF/Slemmestad IF M34 11'erog 7'er oldboyslag i fotball fra 2002 til 2014 og hatt verv som: Lagleder Bødalen 
IF/Slemmestad IF M39 11'er og 7'er veteranlag i fotball fra 2004-2008 (resultatet ble en 4. plass i KM i 2004 
og en 1. plass i 7'er klassen, samt 7 førsteplasser KM i M34 11'er klassen) 
 
Fra 2017-2022 har jeg vært trener for Slemmestad IF M39 7'er (Kretsmester i 2017 og i 2019) og trener for 
Slemmestad IF M34 7'er (Kretsmester i 2022). Som sjakkspiller for Offerspill Sjakklubb fra 2021 til nå har jeg 
deltatt i NM i sjakk 2002, 2023 og 2024 (min FIDE rating har gått fra 1145 og ned til 1019 og opp igjen til 
1411 og ned til 1407). Etter bra spill i 29 sjakktrekk i runde 1 i Senior 50 klassen under NM i sjakk 2024 
faller min FIDE rating til 0 igjen hvis jeg ikke vinner (eller spiller remis) i flere sjakkpartier i løpet av 
2024/2025, fra og med 1. august 2024. "Tap og vinn med samme sinn" er mottoet vårt etter 10 seire i KM i 
M34 11'er fotball og M39 7'er og M34 7'er i NFF Buskerud fra 2003 til 2022. God sportsånd er viktig i sjakk 
og fotball. God sportsånd er viktig også politikken der vi skal gjennomføre politikken vår etter folkets ønske. 
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Jenny Jenssen 

Nåværende stilling/yrke/tittel: Artist/foredragsholder/coach 

Alder: 60 

Sivilstatus: Gift, en datter på 18 år og en firbent pelsbaby, vår hund på 

snart 12 år 

Kommuneforening: Asker Høyre 

Ønske om plassering på listen: Vet ikke/ikke viktig 

 

Beskriv kort hvorfor du ønsker å stille som kandidat for Akershus og hva som er din motivasjon: 

1. Som selvstendig næringsdrivende og kulturarbeider brenner jeg for mer tilrettelegging for de som skaper 
arbeidsplasser.  
2. Holder konserter for eldre og ser hvilke stort behov det er for kultur til eldre. Der har jeg en innsikt og 
forståelse siden jeg opplever denne problematikken på nært hold. 
3. Private aktører til helse og skole. Vi valgte Vollen Montessoriskole for vår datter. Det angrer vi ikke på og 
er veldig glad for valgmuligheten vi hadde. Kan ikke forstå hvorfor individets valgmuligheter skal begrenses. 

Politiske interesseområder: 

Kultur 
Helse 
Skole 
Dyrevelferd 

Politisk erfaring: 

Mitt hjerte har alltid vært i Høyre fra mitt engasjement i Unge Høyre på 1980-tallet til dags dato. 
Jeg er vant til å opptre for store forsamlinger og er ikke redd for å prate med folk. 
Engasjerte meg i FAO da vår datter gikk i grunnskolen og hadde også en tid som leder der. 
Styreleder gjennom mange år i div sameier i Oslo. Pr dags dato er jeg styreleder i Kirkeveien 129 B i Oslo for 
6 år på rad. 
 
Som selvstendig næringsdrivende er jeg vant til å finne løsninger med kollegaer. 
Som politiker må en kunne lytte. 
Som politiker må en kunne stå for sine meninger. 
Som politiker må en søke løsninger. 
- der har du meg. 

Hvilke av dine tidligere erfaringer mener du er mest relevant med tanke på en plass på Stortinget: 

Jeg har levd et langt liv som selvstendig næringsdrivende og vet hvilke utfordringer en støter på der. 
Elevrådsmedlem og elevrådsformann i grunnskolen gjennom flere år (1975-1978) 
Flere år som medlem i FAO, Vollen Montessori 
Leder av FAO, Vollen Montessori (2016-2017) 
Styreverv i div sameier i Oslo (1985-2024) 
Styreleder i Sameiet Kirkeveien 129 B (2019-2024) 

Utdanning: 

Grunnskolen fra Bjerkvik i Narvik kommune 
Musikklinjen på Frydenlund Videregående skole, Narvik 
1 år som utvekslingsstudent i California gjennom YFU 
2 år på Universitetet i Oslo, (Ex.phil, Norsk Fonetikk/Språkkunskap/Engelsk Grunnfag) 
1 år på helse- og Sosialfaglinjen, Sandaker Videregående 
1 år på hudpleielinjen, Stovner Videregående 
Sertifikat for buss og lastebil 
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Livets skole som selvstendig næringsdrivende og turnerende artist i mer enn 40 år 
Sertifisert zumbainstruktør 

Yrkesfaglig bakgrunn/erfaring: 

8 år sommerjobb for NVE, Statskraft 1979-1987 
Kjørte for Oslo Taxi i 5 år ved siden av studiene 
20 år som hudpleier i egen salong 
Artist/vokalist siden 1975 og turnerer fortsatt for fullt 
Sjåfør (buss og lastebil) på mine turneer 
Autorisert Zumba-instruktør - underviser 5 dager i uken 
Kostholdsveileder og foredragsholder 

Erfaring fra andre organisasjoner: 

FAO, Vollen Montessori 
Styremedlem og styreleder i div sameier i Oslo 
Styreleder i Sameiet Kirkeveien 129 B, Oslo 
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Tage Slind Jensen 

Nåværende stilling/yrke/tittel: Varaordfører på Nesodden og 

valgkampmedarbeider i Oslo Høyre 

Alder: 25 

Sivilstatus: Singel og ingen barn 

Kommuneforening: Nesodden Høyre 

Ønske om plassering på listen: Plass 6 - 10 

 

Beskriv kort hvorfor du ønsker å stille som kandidat for Akershus og hva som er din motivasjon: 

Jeg ønsker å bidra til at Norge får en ny regjering som gir næringslivet forutsigbarhet, får ned helsekøene og 
ikke sløser med skattebetalernes penger. Med andre ord, en Høyreledet regjering.   
 
For Akershus er det spesielt viktig å få byttet ut Ap- og Sp-regjeringen, som ignorerer mange av 
utfordringene man står overfor i og rundt Oslo. Et tydelig eksempel på dette er den økende problematikken 
knyttet til ungdoms- og gjengkriminalitet. Selv om Akershus fremdeles er et trygt sted å bo og vokse opp, 
påvirkes vi at situasjonen i Oslo. I stedet for å ta tak i dette, er regjeringen dessverre mer opptatt av å oppløse 
fylker og opprette domstoler og politikontorer der det nesten ikke bor folk.  
 
Vi trenger en ny regjering som prioriterer det viktigste først, og som tar storbyutfordringene på alvor. 

Politiske interesseområder: 

• Økonomisk bærekraft 
• Skole- og utdanningspolitikk 
• Utenrikspolitikk (især EU og Europa) 
• Kommunepolitikk 

Politisk erfaring: 

• Varaordfører, Nesodden kommune, 2023 – d.d. 
• Kommunestyrerepresentant, Nesodden kommune, 2019 – d.d. 
• Medlem av skole- og oppvekstutvalget, Nesodden kommune, 2019 – 2023 
• Leder, Nesodden Høyre, 2021 – 2022  
• Kampanjeansvarlig, Nesodden Høyre, 2016 – 2022 
• Representant (Blå liste), Studentparlamentet ved UiO, 2018 – 2019 
• Organisatorisk nestleder, Akershus Unge Høyre, 2017 – 2019 
• Leder, Nesodden Unge Høyre, 2016 – 2017 

Hvilke av dine tidligere erfaringer mener du er mest relevant med tanke på en plass på Stortinget: 

Siden jeg meldte meg inn i Unge Høyre i 2014, har jeg hatt mange ulike verv og jobber i partiet. Jeg er dermed 
godt kjent med både politikken og partiorganisasjonen, hvilket gir meg et godt utgangspunkt for å 
representere Høyre på Stortinget og blant velgerne. Hvis jeg kun skal trekke frem én erfaring, må det nok bli 
vervet mitt som varaordfører. Jeg lærer mye av alle menneskene jeg møter, gjennom samarbeidet med 
kommuneadministrasjonen og de andre partiene og av å følge de politiske prosessene fra begynnelse til slutt. 

Utdanning: 

• Bachelor i internasjonale studier fra Universitetet i Oslo (2017 – 2020) 
• Master i statsvitenskap fra Universitetet i Oslo (2020 – 2022) 

Yrkesfaglig bakgrunn/erfaring: 

• Valgkampmedarbeider, Oslo Høyre, 2024 – d.d. 
• Varaordfører, Nesodden kommune, 2023 – d.d. 
• Kampanjerådgiver, Høyres Hovedorganisasjon, 2022 – 2023 
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• Organisasjonssekretær, Akershus Unge Høyre, 2021 – 2022 
• Researcher, Rud Pedersen Public Affairs, 2019 – 2022 
• Kantinemedarbeider, ISS matomsorg avd. Sunnaas sykehus HF, 2016 – 2022 

Erfaring fra andre organisasjoner: 

• Besøksvenn for eldre, Kirkens bymisjon / Ullern frivilligsentral, 2018 – 2021 
• Studentpraktikant, Civita, 2021  
• Deltager på Civita-akademiet, Civita, 2020-kullet 
• Studentrepresentant, Styret ved Naturhistorisk Museum i Oslo, 2018 – 2019 
• Deltager på Civitaskolen, Civita, 2018-kullet 
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Kirsti Kierulf 

Nåværende stilling/yrke/tittel: Adm. Dir 

Alder: 62 

Sivilstatus: Gift 

Kommuneforening: Asker Høyre 

Ønske om plassering på listen: Vet ikke/ikke viktig 

 

Beskriv kort hvorfor du ønsker å stille som kandidat for Akershus og hva som er din motivasjon: 

Jeg ønsker å bidra til arbeidet på Stortinget for Akershus og Høyre. Jeg har lang og dyp kompetanse i 
endringsledelse drevet av digitalisering. Jeg har jobbet bred i alle de kommunale områdene som 
programleder i KS og nå adm.dir i Norsk Kommunalteknikk. Jeg har startet og solgt flere IKT-selskaper, og 
har jobbet over 13 år med velferds- og omsorgsteknologi. Jeg har et brennende engasjement for at 
digitalisering må skje i kommunene, fordi det er her folk bor, og at stortinget har et særskilt ansvar for å snu 
digitalisering og pengebruk fra statlige direktorater som bygger seg store kongedømmer med silo-baserte 
løsninger til neste generasjons løsninger som vil oppstå ute i kommunene der folk bor og bruke nasjonale 
registre og infrastruktur. Akershus som et raskt voksende fylke med nærhet til Oslo må finne sin posisjon i 
balansen, og bli en tydeligere premissgiver inn i stortinget. Vårt infrastruktur, vårt næringsliv og ikke minst 
oslofjorden er nasjonale løsninger på de store utfordringene knyttet til demografi og klima og natur. Plan og 
bygningsloven må endres i neste periode, og byvekst-avtaler må endres som de inkludere hele akershus og 
ikke bare byene og kommunene med grense til byene. Ved et regjeringskifte har Akershus 100 dager på seg 
til å snu politikken fra å være Senterpartiet og distrikter til Høyre og Akershus som en endringsmotor i det 
nye Norge som vi nå må ta frem. 

Politiske interesseområder: 

Jeg brenner for at stortinget gir tydelig mandat til de som har oppgaven med digitalisering og at Høyre som 
parti setter ned en statssekretær i hvert departement som får oppgaven med å koordiner og få fart på 
digitaliseringen på en måte intet annet parti i regjering har gjort noen gang. Dette arbeidet må skje i tett 
dialog med en fremoverlent og effektiv norsk programvare-bransje, hvor det offentlige blir en kravstor 
bestiller inkludert å eie sine egne data ved å eie løsningene i skyene på tvers av kommuner med samme 
utfordringer. 

Politisk erfaring: 

Kommunestyrerepresentant i Asker i 4 perioder. 
Fylkestingsrepresentant Akershus 1 periode og vara i Viken en periode.  
Aktiv lobbyist på Stortinget gjennom en rekke jobber i KS, NKF, Evry og Knowit. 
Partileder i Asker Høyre en periode. 

Hvilke av dine tidligere erfaringer mener du er mest relevant med tanke på en plass på Stortinget: 

Lang og variert erfaring fra kommunestyret i Asker kombinert med aktiv yrkeskarriere som leder i IKT-
bransjen. 

Utdanning: 

Executive Master Harvard School of Kennedy 
Sertifisert Styreleder og styremedlem fra Handelshøyskolen BI 
Bachelor i velferdsteknologi fra Høyskolen i Buskerud 
Siviløkonom fra Handelshøyskolen BI 

Yrkesfaglig bakgrunn/erfaring: 

En rekke leder jobber i IKT-bransjen fra adm.dir i mindre selskaper til senior vice president i Evry. Nå 
adm.dir i Norsk Kommunalteknisk Forening. Ledererfaring fra Kvinneuniversitetet på Løiten. Styreverv i 
børsnotert og private selskaper. Medlem av styret i Asker Kommunale Pensjonskasse. 
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Erfaring fra andre organisasjoner: 

Adm.dir Norsk Kommunal Teknisk Forening fra 2021 
Programleder KS Kommit 2013-2015 
Styremedlem Abelia, IKT Norge, Dataforeningen og Datateam 
 

  



KANDIDATPRESENTASJON FOR NOMINASJON TIL STORTINGSVALGET 2025 

 

Oppdatert pr 12.09.2024 50 

 

Bjørn Kløvstad 

Nåværende stilling/yrke/tittel: Daglig leder 

Alder: 64 

Sivilstatus: Samboer, 4 barn 

Kommuneforening: Nordre Follo Høyre 

Ønske om plassering på listen: Plass 11-26 

 

Beskriv kort hvorfor du ønsker å stille som kandidat for Akershus og hva som er din motivasjon: 

Med et bredt samfunnsengasjement innen idrett og øvrig frivillighet viser jeg et stort samfunnsengasjement. 
Dette engasjementet er en stor drivkraft for å bidra til et bedre samfunn hvor flest mulig blir gitt anledning til 
deltakelse. 

Politiske interesseområder: 

I dag leder jeg utvalg for omsorg og helse i Nordre Follo kommune. Dette vervet var første prioritet etter 
valget i 2023. De kommunale omsorgstjenestene vil måtte transformeres ved bruk av teknologi og bedret 
oppgavefordeling.  
 
I tillegg er jeg vår gruppes finans- og økonomi-talsmann. Gjennom en lang og god karriere innen bank og 
finans faller dette naturlig for meg.    
 
En av de største oppgavene vi står ovenfor er hvordan vi skal klare å inkludere flest mulig av de som står 
utenfor arbeidslivet. Den enkelte vil tjene på å bli inkludert. Som samfunn vil vi spare store ressurser ved økt 
arbeidsdeltakelse. 

Politisk erfaring: 

Kommunestyre og formannskap i Nordre Follo fra valget 2019. Tidligere aktiv ungdomspolitiker før idretten 
(håndball) opptok min tid. Medlem i Akershus Høyre Næringsforum og Nordre Follo Høyre sitt gruppestyre. 

Hvilke av dine tidligere erfaringer mener du er mest relevant med tanke på en plass på Stortinget: 

Har ledet omstilling og endringer i utsatte selskap, stort sett med godt resultat. Som gründer av både it-
selskap og finans-selskap har jeg god erfaring med hva som kreves og hva som bør tilrettelegges for å skape 
nye bærekraftige arbeidsplasser.  
 
I arbeidet som leder av utvalg for omsorg og helse ser jeg viktigheten av å tilrettelegge for gode tjenester. 
Skal vi møte demografiendringene må omsorgsfeltet tilpasses både behov og kapasitet. Dagens 
tjenesteproduksjon vil ikke være bærekraftig over tid. Denne forventningsavklaringen blir svært viktig i 
årene som kommer. 

Utdanning: 

Økonom, med spesialisering innen makro-økonomi og finans.   
Tener 3, håndballtrener på nest høyeste nivå i Europa, i tillegg trener-/utdanningsinstuktør for Norges 
Håndballforbund. 

Yrkesfaglig bakgrunn/erfaring: 

1986 - 1990 Controller, DNB Divisjon internasjonal 
1990 - 1994 Obligasjonsmegler, DNB med ansvar for offentlig sektor  
1995 - 1999 Obligasjonsansvarlig, Industri- og Skipsbanken Markets 
1999 - 2001 Medgründer og daglig leder av IT-selskap innen finans 
2002 - 2009 Senior Vice President og rådgiver i March McLennan Company/MCC 
2010 - 2022 Medgründer og daglig leder av rådgivningsselskapet Losen AS 
2023 -           Daglig leder av eliteserieklubben Follo HK Damer 
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Erfaring fra andre organisasjoner: 

Styreerfaring fra en rekke små og mellomstore selskap, bl.a. M-Solutions og Norske Forsikringsagenturer 
Ledererfaring fra lokal veldedighetsorganisasjon 
Håndballtrener/-leder i alt fra elitelag til barnehåndball 
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Turid Kristensen 

Nåværende stilling/yrke/tittel: Stortingsrepresentant 

Alder: 57 

Sivilstatus: I et forhold, to sønner på 24 og 26 år 

Kommuneforening: Lørenskog Høyre 

Ønske om plassering på listen: Plass 1 - 5 

 

Beskriv kort hvorfor du ønsker å stille som kandidat for Akershus og hva som er din motivasjon: 

Jeg er svært motivert til å bidra til at Høyre igjen kommer i regjering og til å gjennomføre Høyres og 
regjeringens politikk på Stortinget. Jeg er minst like motivert for å fortsette å jobbe for innflytelse og 
gjennomslag for viktige saker for vårt flotte fylke. Jeg har vært så privilegert at Akershus Høyre har gitt meg 
tillit til å representere oss på Stortinget de siste to periodene, en tillit jeg har jobbet hardt for å forvalte på 
best mulige måte.  
 
Jeg vil veldig gjerne få bruke den erfaringen, kompetansen og det nettverket jeg har fått i løpet av årene jeg 
har vært kommunepolitiker og har sittet på Stortinget til å jobbe for en sterk Akershusbenk, og viktige 
gjennomslag for vår region og for Høyres politikk. Jeg har stor tro på et sterkt samarbeid på tvers av nivåer. 
Jeg vil gjerne få fortsette å være en pådriver, bidragsyter og medspiller for et godt team av kommune-, fylkes- 
og rikspolitikere. Sammen kan vi sørge for gode Høyreløsninger på alle nivåer. Jeg stiller meg derfor til 
disposisjon som kandidat for Akershus Høyre til stortingsvalget i 2025 og håper på fornyet tillit til å 
representere Akershus Høyre i neste stortingsperiode. 

Politiske interesseområder: 

Jeg har et bredt spekter av politiske interesseområder. Som gruppeleder for Lørenskog Høyre fikk jeg 
politisk erfaring fra alle sektorer i kommunens tjenestetilbud. Veldig mye henger sammen, og å skape et best 
mulig tjenestetilbud handler også om å bygge ned siloer og skape gode samarbeidsarenaer på tvers av 
områdene. De siste årene har jeg vært heldig å få jobbe mye med skole- og utdanningspolitikk og idrett, 
frivillighet, familie-, fritids- og likestillingspolitikk på Stortinget. Jeg mener at det også i rikspolitikken er en 
fordel med et bredt interessefelt for å kunne bidra på en best mulig måte. Jeg har derfor samarbeidet mye 
med representanter både i egne komiteer og i andre komiteer på Stortinget for å få gjennomslag for politikk 
som er viktig for vår region og for Høyre. Dette gjelder blant annet innen samferdsel, justis, arbeid og sosial, 
energi og miljø, næring og utdanning og oppvekst.  
 
Mitt hjerte vil nok alltid banke litt ekstra for å kunne gi barn og unge en trygg og god start på livet og gode 
oppvekstsvilkår. Vi trenger en politikk som tar landet fremover, ikke bakover. Vi trenger en politikk som 
sikrer at vi i god Høyreånd kan overlate samfunnet til neste generasjon i bedre stand enn slik vi mottok det. 
Da må vi har mer god Høyrepolitikk, rett og slett. 

Politisk erfaring: 

2017-dags dato: Stortingsrepresentant for Akershus Høyre 
2007-2017. Gruppeleder Lørenskog Høyre (medlem av kommunestyre, formannskap og 
administrasjonsutvalg)  
2007-2017: Styremedlem Lørenskog Høyre, medlem av Fylkesstyret i Akershus Høyre  
2011-2015: Varamedlem Hovedutvalg for plan, næring og miljø i Akershus fylke  
2013-2017: Varamedlem til Stortinget 

Hvilke av dine tidligere erfaringer mener du er mest relevant med tanke på en plass på Stortinget: 

Både mine år i kommunepolitikken og på Stortinget har gitt meg viktige erfaringer som er verdifulle for en 
stortingsrepresentant. Jeg har også mange år i arbeids- og organisasjonslivet før jeg ble heltidspolitiker, noe 
som er svært nyttig for å forstå samspillet mellom politikken og samfunnet for øvrig. Politikk handler mye 
om å møte mennesker, lytte til erfaringer og få gode innspill. Jeg har etter hvert fått et bredt nettverk og god 
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erfaring i å samarbeide med mennesker både i og utenfor politikken. Jeg har også opparbeidet meg et godt 
samarbeid med kollegaer fra andre partier på Stortinget, både fra samarbeidspartier og også fra de andre 
partiene. Å bygge tillit og gode relasjoner mellom politikere fra ulike partier over tid er helt avgjørende for at 
vi skal klare å få et flertall for vår politikk og sørge for at det er så mye god Høyrepolitikk som vedtas og 
settes ut i livet som mulig. Dette er erfaringer jeg gjerne vil kunne dra nytte av og bygge på for å kunne bidra 
på en best mulig måte også fremover. 

Utdanning: 

- Foretaksøkonom fra Norges Handelshøyskoles virksomhet i Oslo 

Yrkesfaglig bakgrunn/erfaring: 

- I all hovedsak ulike stillinger innen studie- og forskningsadministrasjon fra både institutt-, fakultets- og 
sentralt nivå ved Universitetet i Oslo - til sammen 30 års ansettelse 
- Deltidsjobber ved siden av skole og studier (matvarebutikk, urmakerforretning, rørleggerforretning, kiosk, 
matproduksjon, kjøreskole, renhold, morgenavisbud, administrative vikarstillinger i offentlig og privat 
virksomhet m.m.) 

Erfaring fra andre organisasjoner: 

Min erfaring fra andre organisasjoner er i hovedsak erfaring med arbeid i frivillig sektor og gjennom verv i 
barnehage og skole. Jeg har hatt verv i FAU, samarbeidsutvalg og driftsstyret i barnehage og skole – enten 
som medlem eller som leder. Jeg har vært lagleder for fotballag og korpsleder for skolekorps. Jeg var også i 
flere år rådsmedlem i Jeunesse Musicales Norway – en organisasjon som jobber med barn, unge, musikk, 
kulturutveksling m.m. 
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Line Lian 

Nåværende stilling/yrke/tittel: Rådgiver planlegging 

Alder: 28 

Sivilstatus: Samboer, 2 barn 

Kommuneforening: Gjerdrum Høyre 

Ønske om plassering på listen: Plass 6 - 10 

 

Beskriv kort hvorfor du ønsker å stille som kandidat for Akershus og hva som er din motivasjon: 

Min største motivasjon er at jeg vil være en stemme som påvirker hvordan samfunnet vårt utvikler seg. Jeg 
har sett hvor avgjørende politikken er for samfunnsutviklingen, og jeg ønsker å være med å påvirke dette. 
Etter å ha blitt engasjert gjennom lokalpolitikken, har jeg enda mer lyst til å være med å gjennomføre Høyres 
politikk. Jeg har lyst til å kommunisere Høyres politikk, og spre de gode idéene vi har for samfunnet. Høyre 
trenger noen tydelige unge stemmer, som ikke er redd for å gå ut. Akershus er en av de regionene som skal 
vokse mest de neste 50 årene, og jeg har lyst til å være med å påvirke hvordan vi skal håndtere denne 
veksten, og sikre riktig utvikling de neste årene. 

Politiske interesseområder: 

Det er først og fremst arealplanlegging (region-, by- og tettstedsutvikling) som står meg nærmest, men inn 
under dette feltet faller naturlig også samferdsel, naturmangfold og klima/miljø/bærekraft. Jeg er opptatt av 
hvordan vi skal forvalte våre arealer, for å skape de beste byene og lokalsamfunnene, - både for i dag og for 
neste generasjon. Jeg er opptatt av hvordan vi skal omstille samfunnet for de klimarisikoene vi står ovenfor. 

Politisk erfaring: 

2023 - per d.d.: Kommunestyrerepresentant, Gjerdrum kommune. 

Hvilke av dine tidligere erfaringer mener du er mest relevant med tanke på en plass på Stortinget: 

Min fagbakgrunn har gitt meg erfaring med å kombinere politikk og fag, og det å kombinere vervet som 
lokalpolitiker og det å jobbe i administrasjonen har gikk meg unik innsikt og rolleforståelse. Som 
arealplanlegger har jeg jobbet tett på forvaltningen og relevante myndigheter, og jeg har erfaring med hvor 
stor påvirkningskraft politikken har. I min jobb er det mange hensyn og interesser som skal avveies og 
prioriteringer som må tas, akkurat slik som i politiske saker. Min erfaring og evne til å se det hele bildet vil 
komme godt med. 

Utdanning: 

Bachelorgrad som landskapsingeniør (NMBU, Ås) og mastergrad i by- og regionplanlegging (NMBU, Ås). 

Yrkesfaglig bakgrunn/erfaring: 

Tilbudsleder og arealplanlegger for Rambøll / Henning Larsen, og nå rådgiver planlegging for Gjerdrum 
kommune. 

Erfaring fra andre organisasjoner: 

Nei. 
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Cecilie Lindgren 

Nåværende stilling/yrke/tittel: Politiker, leder hovedutvalg for 

Velferd Asker kommune, Finanskomiteen Akershus fylkesting, Lektor, 

Siviløkonom 

Alder: 51 

Sivilstatus: To sønner på 19 og 21 år 

Kommuneforening: Asker Høyre 

Ønske om plassering på listen: Plass 6 - 10 

 

Beskriv kort hvorfor du ønsker å stille som kandidat for Akershus og hva som er din motivasjon: 

Først av alt stiller jeg meg til disposisjon til stortingslisten fordi jeg er svært motivert for å jobbe for Høyres 
løsninger til det beste for Akershus og landet. De siste tre årene med rødgrønn regjering har vist hvor viktig 
det er med et skifte ved neste års valg. Jeg tror at min brede erfaringsbakgrunn kan tilføre stortingsgruppen 
verdifull kompetanse og sørge for politiske gjennomslag. Jeg brenner for å videreutvikle en bærekraftig 
velferdsstat for kommende generasjoner, sikre stabile rammebetingelser for næringslivet som legger til rette 
for fremtidig vekst og produktivitet, trygghet for gode løsninger innen velferd og utdanning og ikke minst et 
fortsatt trygt samfunn. 

Politiske interesseområder: 

Helsepolitikk  
Finanspolitikk 
Justispolitikk 
Kommunalpolitikk 
Folkehelse, kultur og idrett 

Politisk erfaring: 

Leder Akershus kvinneforum 2023 - dd 
Leder hovedutvalg for velferd Asker 2019 – dd 
Kommunestyret Asker 2015 – dd 
Akershus fylkesting, finanskomiteen 2023 - dd 
Formannskapet Asker kommune 2019 - 2023 
Leder Nye Asker Høyre 2018 – 2019 
Vara til stortinget 2017-2021 
Leder programkomiteen Asker Høyre, «Ny politikk for en ny kommune» 2016-2018 
Politisk nestleder interimsstyret kommunesammenslåingen i Asker. 2017- 2018 
Asker kommunestyret, leder tjenesteutviklingsutvalget, nye Asker (kommunesammenslåingen) 
Asker kommunestyre fraksjonsleder Helse og omsorg 2015-2019 
Politisk nestleder Asker Høyre 2016-2018 
Unge Høyre 1887-1992. Leder Skien Unge Høyre, Telemark Unge Høyre. 

Hvilke av dine tidligere erfaringer mener du er mest relevant med tanke på en plass på Stortinget: 

Fra min erfaring fra næringslivet ser jeg den tette koplingen mellom næringsliv og politikk og et behov for 
samarbeid for å sikre stabile rammevilkår. Fra lokalpolitikken i Asker har jeg 9 års erfaring fra å jobbe frem 
politiske løsninger i bredt samarbeid med interesseorganisasjoner, partikolleger og samarbeidspartier. Jeg 
har erfart verdien av samarbeid og jeg er opptatt av å være en ærlig politiker som også er tydelig når det 
behøves. Som lektor i videregående skole har jeg jobbet tett på ungdom og har erfaring og kjennskap fra 
skolen i dag. Jeg har et stort nettverk fra yrkesliv, politikk og organisasjonsliv. Jeg har god erfaring fra debatt 
og pressearbeid. Et livslangt politisk engasjement for Høyres løsninger som startet i en aktiv ungdomstid i 
Skien Unge Høyre i 1987. 
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Utdanning: 

Siviløkonom fra Handelshøyskolen i Bergen, 1997 
Praktisk pedagogisk utdanning, Høyskolen i Buskerud, 2014 
1.avdeling jus, fra UIO, 2011 
Høyres lederskole, 2023 

Yrkesfaglig bakgrunn/erfaring: 

2024-          Politiker i Asker, Akershus og lektor i videregående skole fra 2024 
2019-2024 Politiker på heltid 
2012-2019 Lektor videregående skole 
2008-2010 Selvstendig konsulent, management for hire og ledelsesprosesser 
2006-2008 Administrerende direktør Kino1 gruppen 
2000-2006 Telenor, nasjonalt og internasjonalt 
1998-2000 PWC, revisor og konsulent 
En rekke forskjellige ekstrajobber i ungdomstid og studietid 

Erfaring fra andre organisasjoner: 

Lagleder håndball og fotball i barneidretten. 
Flyktningeguide, Røde Kors 
En rekke verv i studietiden, blant annet Leder for Det Akademiske Kvarter, representant i 
studentparlamentet i Bergen, Gruppeleder Uken 94 på Handelshøyskolen. 
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Mikkel Lindøe 

Nåværende stilling/yrke/tittel: Elev 

Alder: 17 

Sivilstatus: Ugift 

Kommuneforening: Bærum Høyre 

Ønske om plassering på listen: Plass 11-26 

 

Beskriv kort hvorfor du ønsker å stille som kandidat for Akershus og hva som er din motivasjon: 

Jeg ønsker å stille for å få være en viktig stemme i samfunnet, en viktig stemme for fylket vårt og en viktig 
stemme for unge som kan bidra til at Høyre gjør et godt valg i Akershus. Jeg har alltid vært 
samfunnsengasjert og det er ingenting som motiverer meg mer enn muligheten til å gjøre en forskjell, 
spesielt innenfor de sakene jeg brenner for. Valglisten må ha kandidater som kan dekke hele bredden av 
politiske emner og blant mine hjertesaker vet jeg at jeg kan bidra med engasjement og dyp kunnskap.  
Samtidig, og kanskje enda viktigere, vil jeg stille som kandidat for å mobilisere og engasjere de yngste 
velgerne i fylket vårt. Første- og andregangsvelgere er de som stemmer aller minst og politikk er 
uinteressant for de fleste ungdommer, da er det viktigste vi kan gjøre å vise at det er noen på listen som 
representerer dem. Som førstegangsvelger selv vil jeg være den personen. Å bli valgt til kandidat vil vise 
andre unge at vi blir hørt, at våre stemmer teller og at det er tillit til oss. Jeg vet hvilken virkelighet vi unge 
lever i og vil ta utgangspunkt i den for å nå ut og engasjere andre unge. Som blant annet skoledebattant vil jeg 
vekke unges interesse, og jeg håper at navnet mitt kan være et de kjenner igjen på valglisten når de så velger 
å bruke stemmeretten. 

Politiske interesseområder: 

-Klima- og energipolitikk  
-Utenrikspolitikk og internasjonalt samarbeid 
-Skole og utdanning 
-Forsvarspolitikk 

Politisk erfaring: 

2021 - 2022: Vara-styremedlem i Bærum Unge Høyre 
2022: Talentprogram i Akershus Unge Høyre 
2022 - 2023: Styremedlem i Bærum Unge Høyre 
2023 : Medlem av Akershus Unge Høyres debattlag 
2021 - d.d.: Styremedlem i Akershus Europeisk Ungdom 
2023 - d.d. : Leder av Bærum Unge Høyre 

Hvilke av dine tidligere erfaringer mener du er mest relevant med tanke på en plass på Stortinget: 

Flere år som tillitsvalgt i Unge Høyre og erfaringer fra talentprogram og debattlag er mest relevante i forhold 
til en stortingsplass. Fra jeg meldte meg inn i Bærum Unge Høyre har jeg brukt enormt med tid og energi for 
å nå kunne sitte som leder av styret i en av Unge Høyres største lokalforeninger. Deltakelse på utallige 
skoleringer om alle politiske felt og om mye mer har gitt meg en dyp forståelse for og tro på Høyres løsninger 
og samtidig gitt meg idéer til hvor løsningene bør endres og hva som bør legges til i partiprogrammet. Jeg har 
deltatt i politikkutvikling i lokale og nasjonale fora, eksempelvis Unge Høyres landsmøte, og fått mange 
gjennomslag. Jeg har lært å diskutere, utfordre og samarbeide for å finne de beste løsningene. Jeg har 
omfattende debattrening og er ikke redd for å forsvare mine eller Høyres meninger eller å utfordre andres på 
en saklig måte. Jeg har tatt skoledebatter, skrevet i nasjonale og lokale medier og vært på Dagsnytt 18. Jeg er 
gjerne synlig i media og har gode erfaringer med det, noe jeg anser som svært viktig for en kandidat i en 
valgkamp.  
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Gjennom styreverv i Akershus Europeisk Ungdom har jeg flere ganger deltatt i landsstyret og vært 
delegasjonsleder på Europeisk Ungdom sitt landsmøte som også bidrar med relevante erfaringer til en 
stortingsplass. 

Utdanning: 

2021 - 2023: Norges Realfagsungdomsskole 
2023 - 2026: Nadderud Videregående skole 

Yrkesfaglig bakgrunn/erfaring: 

2021 - 2023: Assisterende musikk-instruktør i skolekorps 
2022 - 2023: Daglig leder i TienTang EB 
2024 - d.d. : Kafémedarbeider 

Erfaring fra andre organisasjoner: 

Styreverv og frivillig arbeid i skolekorps 
Frivillig arbeid i Øvrevoll Hosle IL 
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Anne Kristine Linnestad 

Nåværende stilling/yrke/tittel: Stortingsrepresentant 

Alder: 63 

Sivilstatus: gift 2 egne og 1 bonusbarn som alle er voksne 

Kommuneforening: Nordre Follo Høyre 

Ønske om plassering på listen: Plass 1 - 5 

 

Beskriv kort hvorfor du ønsker å stille som kandidat for Akershus og hva som er din motivasjon: 

Jeg har fått lov til å representere Akershus Høyre på Stortinget siden 01.02.2020. Det har vært 5 år, hvorav 2 
år i regjering og pandemi og 3 år i opposisjon. Fra 01.02.2020 og frem til valget i 2021 satt jeg i 
finanskomiteen, mens jeg fra oktober 2021 sitter i Kommunal- og forvaltningskomiteen.  
 
Jeg håper å få fortsette å representere Akershus Høyre også etter valget i 2025, fordi jeg gjerne vil bruke den 
kunnskapen jeg har opparbeidet meg gjennom livet utenfor Stortinget og 5 år i forskjellige komiteer, både i 
posisjon og opposisjon, samt min tidligere erfaring som kommunepolitiker og ordfører, kan bidra til av vi før 
størst mulig gjennomslag for Høyres saker generelt og saker som påvirker Akershus sine innbyggere spesielt. 
  
Det betyr noe hvem som styrer Norge og etter tre år med Støre-regjeringen peker mange piler i feil retning. 
Regjeringen Støre har økt skattene og skapt uforutsigbarhet for næringslivet. Vi har fått et nytt begrep 
«politisk risiko» som bidrar til usikkerhet blant investorer som igjen kan føre til at færre og ikke flere ønsker 
å investere i norsk næringsliv. Vi har fått høyere renter og matvareprisene har steget betraktelig noe som 
betyr at folk flest har fått strammere økonomi. Støre-regjeringen legger i perspektivmeldingen opp til en 
kraftig økning i varige offentlige utgifter, til offentlig forbruk som ikke gir grunnlag for vekst i norsk økonomi. 
Minst 260.000 pasienter står i helsekø og venter på helt nødvendig helsehjelp og ventetidene har økt med 
nesten to uker på to år.  
 
Vi ser en urovekkende utvikling i kriminalitetsbildet, særlig innenfor ungdomskriminaliteten, i og rundt 
storbyene.  
 
Samtidig ser vi at digitaliseringen av Norge har bremset opp og vi er i ferd med å bli hengende etter i den 
teknologiske utviklingen sammenlignet med resten av Europa. 
 
Dette er en utvikling av Norge jeg veldig gjerne til være med å snu og som motivere meg sterkt til å stille som 
kandidat for Akershus Høyre for stortingsperioden 2025-2029. 

Politiske interesseområder: 

Mine fremste politiske interesseområder er kommunal- og forvaltningspolitikk, spesielt effektivisering og 
digitalisering av Norge, samferdselspolitikk, helsepolitikk og næringspolitikk 

Politisk erfaring: 

Kommunestyremedlem siden 1999 – 2020. 
Hovedutvalg for skole og barnehage (oppvekst), teknisk utvalg, utvalget for omsorg og helse i Nordre Follo.  
Formannskapet, samt gruppeleder Ski Høyre, fra 2007 – 2011 
Ordfører 2011-15  
Formannskap og gruppeleder, Ski Høyre 2015-2019 og Nordre Follo Høyre fra 2019-2020.   
Politisk nestleder i Akershus Høyre  
Jeg ledet sammenslåingsprosessen som resulterte i Viken Høyre 2018  
Og var medlem i arbeidsutvalget i Viken Høyre 
2020-2021 medlem av Finanskomiteen 
2021 – medlem av Kommunal- og forvaltningskomiteen 
2021 – varamedlem i Nordisk råd, ofte møtende 
2021 – medlem av Høyres digitaliseringsutvalg 
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2024 – medlem av Høyres samepolitiske utvalg 

Hvilke av dine tidligere erfaringer mener du er mest relevant med tanke på en plass på Stortinget: 

Før jeg ble fast møtende på Stortinget i 2020 jobbet jeg som rådgiver på Follo Kvalifiseringssenter med 
ansvar for å finne praksisplasser til bosatte flyktninger i introduksjonsprogrammet. Det har gitt meg 
inngående kjennskap til hvordan vi kan få bosatte flyktninger ut i aktivitet, jobb og utdanning, som er svært 
relevant i integreringspolitikken. Jeg satt i finanskomiteen, i den krisesituasjonen Norge og verden stod i fra 
mars 2020, at jeg sitter nå i Kommunal og forvaltningskomiteen, Høyres digitaliseringsutvalg, Høyres 
samepolitiske utvalg og jeg møter ofte i Nordisk Råd. Dette, sammen med min ordførerbakgrunn, mener jeg 
er mest relevant, sett i forhold til en plass på Stortinget. 

Utdanning: 

Videregående skole samt et påbegynt studie på BI i 1987 som ikke ble fullført, av ulike årsaker 

Yrkesfaglig bakgrunn/erfaring: 

2009-2011, avdelingsleder ISS Personalhuset 
2011-2015, ordfører i Ski kommune 
2016-2020, rådgiver Follo Kvalifiseringssenter IKS 
fra februar 2020 og inntil videre, permisjon fra Nordre Follo kommune, Samhandlingsavdelingen 

Erfaring fra andre organisasjoner: 

Styremedlem i Futuragruppen, Follo Futura AS,  
Styremedlem i AS Fasaden, 
Styreleder i Follo HK Damer,  
Styremedlem i EMPO AS 
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Tine Lund-Ness 

Nåværende stilling/yrke/tittel: Jurist II 

Alder: 39 

Sivilstatus: Samboer, to barn 

Kommuneforening: Bærum Høyre 

Ønske om plassering på listen: Plass 6 - 10 

 

Beskriv kort hvorfor du ønsker å stille som kandidat for Akershus og hva som er din motivasjon: 

Akershus står overfor spennende muligheter og utfordringer, og jeg ønsker å bidra til at vi tar de rette 
beslutningene for å sikre et trygt samfunn, gode oppvekstsvilkår, en bærekraftig vekst, og god infrastruktur. 
Jeg brenner for å gjøre en forskjell, og jeg er overbevist om at jeg kan bidra gjennom mitt engasjement og min 
kompetanse. Jeg mener at en bærekraftig økonomi, et solid utdanningssystem og et robust helsevesen er 
essensielt for å sikre fremtidens velferd og trygghet.  
 
Jeg mener det er viktig med stortingspolitikere som har praktisk erfaring utenom politikken, og med en bred 
arbeidserfaring på ulike og relevante områder. 

Politiske interesseområder: 

Mine viktigste interesseområder er justispolitikk, gode oppvekstsvilkår for barn og unge, og en bærekraftig 
samfunnsutvikling og byplanlegging.  
 
Jeg er bekymret for utvikling av ungdomskriminalitet og vil bidra til å finne nye løsninger for å stanse 
gjengkriminalitet. Jeg er opptatt av å fremme politikk som slår hardt ned på kriminalitet, styrker rettsstaten 
og samtidig beskytter individets frihet. Jeg er opptatt av et velfunderte rettssystem som jeg mener er en 
grunnleggende pilar i et rettferdig og fritt samfunn. 
 
Jeg har et stort engasjement for barn og unge, og er opptatt av trygge og gode oppvekstsvilkår for alle. Jeg har 
engasjert meg i oppvekst, skole og utdanning både gjennom utdannelse, politiske verv, og arbeidserfaring.  
Jeg er videre opptatt av samfunnsutvikling og byplanlegging for å skape attraktive nabolag både for bolig og 
næring. 

Politisk erfaring: 

Jeg er i dag styremedlem i Jar og Grav Høyre. 
 
Tidligere politisk erfaring: 
2007- 2011 Fraksjonsleder og fast medlem av Bergenhus bydelsstyre, FrP  
2007 - 2011 Vara til Bergen bystyre, FrP 
2007 - 2011 Fast medlem i Komité for kultur, idrett og næring, FrP 
2005 - 2011 Fast medlem i Komité for oppvekst, FrP 
Jeg har også hatt en rekke verv i FpU, blant annet leder i Bergen FpU i flere år. 

Hvilke av dine tidligere erfaringer mener du er mest relevant med tanke på en plass på Stortinget: 

Jeg har bred arbeidserfaring noe som gir meg god kompetanse til å behandle et bredt spekter av ulike saker, 
og jeg har god forståelse og innsikt i politiske beslutningsprosesser. Kombinasjonen av å ha vært 
lokalpolitiker, utdannelse og arbeidserfaring gir meg en god forståelse av hvordan jus og politikk virker i 
ulike deler av samfunnet og forvaltningen vår. 

Utdanning: 

2009-2013 Master i rettsvitenskap 
2004-2007 Bachelor i retorikk med fordypning i medievitenskap 
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Yrkesfaglig bakgrunn/erfaring: 

2017- dd.  Jurist II i Eiendoms- og byfornyelsesetaten, Oslo Kommune 
2012 - 2017 Seniorrådgiver/Jurist i Kunnskapsdepartementet 
2010 - 2013-08 Miljøarbeider i Barne- og familieetaten Oslo kommune - Avdeling Korsvoll akutt- og 
utredningsinstitusjon for barn 
2011 - 2012 Resepsjon/sekretær i Bull & Co Advokatfirma AS  
2008 - 2010 Miljøarbeider i Bufetat, Bergen akuttsenter Barn 
2004 - 2007 Kundekonsulent i Combitel Networks AS 
2000 - 2004 Resepsjon/sekretær/vaskehjelp i Kluge Advokatfirma DA 

Erfaring fra andre organisasjoner: 

2023 - 2024 Styremedlem Juristforbudet i Eiendoms- og byfornyelsesetaten 
2015 – 2016 Leder av akademikerne i Kunnskapsdepartementet 
2008 – 2009 Europeisk ungdom, leder av Bergensstudenter for EU 
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Per Erling Løkken 

Nåværende stilling/yrke/tittel: Salgsdirektør i AmTrust Nordic 

Alder: 53 

Sivilstatus: Samboer, 3 barn 

Kommuneforening: Lillestrøm Høyre 

Ønske om plassering på listen: Plass 6 - 10 

 

Beskriv kort hvorfor du ønsker å stille som kandidat for Akershus og hva som er din motivasjon: 

Jeg vil jobbe for en politikk som styrket innovasjon, forskning og utdanning, og samspillet mellom  næringsliv 
- offentlig forvaltning. Vi må jobbe målrettet for å komme best ut av den omstilling vi som samfunn må gjøre 
som følge av bl.a demografiske endringer. 
 
Mine mange år som leder i kultur- og frivillighetsarbeidet har gitt meg god innsikt i behovet for å jobbe for en 
politikk som ikke bare styrker kulturlivets egenverdi, men som imøtekommer kultur og frivillighetens ønske 
om å bidra på andre samfunnsområder f.eks inkludering, integrering og forebygge ensomhet.  
Høyre har de gode løsningene og jeg bidra til at teamet på Stortinget får best gjennomslag for våre løsninger. 

Politiske interesseområder: 

Næringslivspolitikk,  
omstilling til det grønne skiftet,  
kultur, idrett og frivilighet,  
sikkerhetspolitikk, 

Politisk erfaring: 

Er i dag foreningsleder i Lillestrøm Høyre og 1. nestleder i Akershus Høyre.  
Er i dag 1. vara til kommunestyret og til for miljø og samfunn, og var medlem av kommunestyregruppen i 
tidligere Skedsmo kommune fra 2011. Var ikke være kandidat i perioden 2019-2023 da jeg ønsket å  
prioritere vervet som foreningsleder i nye Lillestrøm Høyre og lede arbeidet med å etablere Lillestrøm Høyre 
som en ny forening. 

Hvilke av dine tidligere erfaringer mener du er mest relevant med tanke på en plass på Stortinget: 

Jeg har 30 års erfaring fra næringslivet i ulike lederroller i nasjonale og internasjonale virksomheter og har 
bred erfaring som leder og teambuilder. Jeg har stor tro på at ved å jobbe som et team og samarbeide godt 
internt, får vi til gode resultater. Jeg har ved siden av jobb, vært engasjert i kulturpolitisk arbeid innenfor 
frivillig sektor både i nærmiljøet og på nasjonalt nivå 

Utdanning: 

Diplomøkonom fra Handelshøyskolen BI med samfunn- og bedriftsøkonomisk analyse som fordypning. 

Yrkesfaglig bakgrunn/erfaring: 

Salgsdirektør AmTrust Nordic 2018 – d.d 
Kommersiell direktør BnP Paribas Cardif 2012 – 2018 
Regiondirektør Storebrand Livsforsikring 2000 - 2012 
I perioden 1994 – 2000, Agder regiment og Opel Bank Gmbh 

Erfaring fra andre organisasjoner: 

Styreleder i Norske forsikringsagenters forening 
Styreleder Oslo Musikkråd 
Nestleder Korpsnett Norge 
Og ikke minst loppekomiteen i Skedsmo skolekorps og kasserer i Skedsmo håndballklubb. 
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Thinesh Mahendralingam 

Nåværende stilling/yrke/tittel: Bas/Montør i Elektro bransjen 

Alder: 31 

Sivilstatus: Gift 

Kommuneforening: Lillestrøm Høyre 

Ønske om plassering på listen: Plass 11-26 

 

Beskriv kort hvorfor du ønsker å stille som kandidat for Akershus og hva som er din motivasjon: 

Er interessert i politikken. 

Politiske interesseområder: 

Kultur og ifmdrett 

Politisk erfaring: 

Har vært i politisk siden 2023 

Hvilke av dine tidligere erfaringer mener du er mest relevant med tanke på en plass på Stortinget: 

Erfaring som folkevalgt, enten på lokalt eller regionalt nivå, er svært relevant. Dette viser at personen har 
forståelse for politikkens realiteter, samt erfaring med å utvikle og gjennomføre politikk. 

Utdanning: 

Fagbrev i elektro 

Yrkesfaglig bakgrunn/erfaring: 

Elektro 

Erfaring fra andre organisasjoner: 

Har vært i styre av Norges Hindu Kultur Senter og idrettslaget. 
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Julius Kvello Mellgren 

Nåværende stilling/yrke/tittel: Student og kommunestyrerepresentant i 

Asker 

Alder: 21 

Sivilstatus: Singel 

Kommuneforening: Asker Høyre 

Ønske om plassering på listen: Plass 11-26 

 

Beskriv kort hvorfor du ønsker å stille som kandidat for Akershus og hva som er din motivasjon: 

Etter bare 3 år med Ap og Sp i regjering er det tydelig at vi trenger et skifte, og jeg ønsker å være med og 
bidra til at det blir Høyre som vinner valget i 2025. Kriminalitet og utenforskap øker blant unge og kommer 
til å være noe av det viktigste fremover. Eldrebølgen har allerede ankommet, og vi kan ikke la unge 
mennesker falle utenfor. Vi må hjelpe enda flere unge komme ut på arbeidsmarkedet og passe på at de som 
ønsker en jobb får det. Samtidig er det viktig at vi forbereder Norge på en fremtid uten olje og gass. Vi går 
mot kraftunderskudd i 2027 og det er på tide at Norge begynner å bygge atomkraftverk. Det er en ren, 
forutsigbar, og trygg energikilde som vil kunne bidra til at Norge har den kraften vi trenger inn i fremtiden. 

Politiske interesseområder: 

Ungt utenforskap 
Atomkraft 
EU og utenriks 

Politisk erfaring: 

Kommunestyret i Asker Kommune (2023-2027) 
Medlem av hovedutvalget for velferd (2023-2027) 
Leder i Asker Unge Høyre (2023-dd) 
Talentprogrammet i Akershus Unge Høyre (2023) 
Leder for Asker Ungdomsråd (2019-2021) 

Hvilke av dine tidligere erfaringer mener du er mest relevant med tanke på en plass på Stortinget: 

Min tid i Unge Høyre og i kommunestyret i Asker har lært meg utrolig mye. Både talentprogrammet og 
utallige skoleringer har forberedt meg godt. Selv om tiden fremover i kommunestyret kommer til å være 
utrolig krevende, tror jeg også det kommer til å være noe av det jeg lærer mest av. Jeg er fremdeles ung selv, 
og de siste 4 årene har jeg jobbet mye med barn og unge. Det har gitt meg en god forståelse av hva barn og 
unge mener, og vil bidra til at jeg enda bedre kan løfte deres stemmer inn i debatten. 

Utdanning: 

Studerer PR og strategisk kommunikasjon 

Yrkesfaglig bakgrunn/erfaring: 

Leder for Gøy på Vannet, en sommerleir i regi av Røyken Seilforening (2020-2024) 
Ungdomsarbeider hos Ungkultur Asker (2023) 
Butikkmedarbeider hos Joker Nærsnes (2021-2022) 

Erfaring fra andre organisasjoner: 

Har vært fotballdommer i mange år 
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Anine Norén 

Nåværende stilling/yrke/tittel: Lektor, Ås videregående skole 

Alder: 25 

Sivilstatus: Singel, uten barn 

Kommuneforening: Frogn Høyre 

Ønske om plassering på listen: Plass 6 - 10 

 

Beskriv kort hvorfor du ønsker å stille som kandidat for Akershus og hva som er din motivasjon: 

Jeg har et stort engasjement som jeg ønsker å bruke til noe nyttig. Gjennom min tid i politikken har 
engasjementet økt, og jeg mener mine erfaringer fra lokalpolitikken og fylkespolitikken, samt yrkesbakgrunn, 
vil være relevant og nyttig som kandidat for Akershus.  
 
Vi går en tid i møte hvor det vil være svært krevende å være politiker. Der vi før har hatt et handlingsrom til 
nye satsninger og store lovnader, opplever vi nå at budsjettene bare blir trangere, og prioriteringene tøffere. 
Da trenger vi politikere som tør å stå i stormene, ta tøffe valg og se alternativer, og jeg tror min erfaringer fra 
lokalpolitikken vil kunne være nyttige her. 

Politiske interesseområder: 

En av årsakene til at jeg er med i Høyre, er at vi ser helheten i politikken og hvordan de ulike delene av 
samfunnet fungerer sammen. Eksempelvis snakkes det veldig mye om forebygging av rus og psykisk helse, 
men det snakkes veldig lite om hvordan gode oppvekstsvilkår som skole, barnehage, familiens økonomi o.l. 
er den viktigste forebyggingen vi fra politisk hold kan legge til rette for. Med det sagt, er det noen områder 
som interesserer mer enn andre: 
 
- Skole og utdanning. Utdanning er den sikreste investeringen gjør, og selv om mye er bra med norsk skole, 
kan det alltid bli bedre. For meg er det essensielt at Høyre sitter i førersetet for utdanningspolitikken, da jeg 
ønsker en skole som fremmer kunnskap, kompetanse og ruster ungdommene våre til livet som kommer etter 
utdannelse. 
 
- Ruspolitikk. Jeg er stolt av å tilhøre et parti som har satt ruspolitikk så høyt på agendaen, og lagt fram en 
rusreform. Ved neste stortingsvalg har vi tapt fire års progresjon i ruspolitikken, og derfor er det desto 
viktigere at Høyre igjen tar styringen slik at vi får en ruspolitikk som hjelper og forebygger framfor å straffe. 

Politisk erfaring: 

Jeg meldte meg inn i Unge Høyre i 2015, og har siden da hatt flere tillitsverv både i Unge Høyre og Høyre. 
Noen relevante erfaringer er: 
- Leder, Follo Unge Høyre (2016-2017) 
- Styremedlem, Frogn Høyre (2016-d.d) 
- Leder, Akershus Unge Høyre (2021-2022) 
- Kommunestyrerepresentant og formannskapsmedlem, Frogn kommune (2019-d.d) 
- Gruppeleder, Frogn Høyre (2023-d.d) 
- Leder, komité for opplæring og kompetanse og fylkestingsmedlem (2023-d.d) 

Hvilke av dine tidligere erfaringer mener du er mest relevant med tanke på en plass på Stortinget: 

Som lektor er det naturlig at utdanningspolitikk er mitt største interesseområde. Jeg tror min yrkesbakgrunn 
vil bidra til å gi Høyre større troverdighet på utdanningsfeltet, spesielt blant de som jobber i tett på eller i 
skolevesenet i dag. Nesten 5% av Norges befolkning jobber med utdanning, og selv om ikke alle disse 
kommer til å stemme Høyre, har vi et potensiale til å nå flere ved å justere retorikken vår, og ved å ha 
politikere som oppleves som representative for den sektoren. 
 
Utenom min yrkesbakgrunn, har jeg begynt å opparbeide en del erfaringen innen politikken. Per nå er jeg i 
min andre periode som kommunestyrerepresentant i Frogn, hvor jeg begge periodene har sittet i 
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formannskapet, og er nå gruppeleder. Å ha en slik stilling gir mange spennende muligheter og erfaringer, 
som forhandlinger og å være største parti i et samarbeid i posisjon.  
 
I inneværende periode har jeg også gleden av å lede komité for opplæring og kompetanse, samt sitte på 
fylkestinget i Akershus. I tillegg til å kunne jobbe med og ha ansvar for et av våre desidert viktigste 
samfunnsområder, gir det nyttig erfaring med å jobbe i en parlamentarisk styringsform. 

Utdanning: 

Master, Lektorprogrammet nordisk studieretning, Universitetet i Oslo (2018-2023) 

Yrkesfaglig bakgrunn/erfaring: 

2021-2022: Rud Pedersen Public Affairs – Researcher 
2021-2022: Frogn videregående skole – Faglærer (vikariat) 
2022-2023: Viken Høyre – Valgkamprådgiver 
2023- d.d: Ås videregående skole – Lektor 

Erfaring fra andre organisasjoner: 

Styremedlem og listekandidat, Moderat Liste UiO 
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Tonje Anderson Olsen 

Nåværende stilling/yrke/tittel: Karriereveileder, lærer og varaordfører i 

Enebakk kommune 

Alder: 54 

Sivilstatus: Gift, to gutter på 22 år 

Kommuneforening: Enebakk Høyre 

Ønske om plassering på listen: Plass 1 - 5 

 

Beskriv kort hvorfor du ønsker å stille som kandidat for Akershus og hva som er din motivasjon: 

Min hovedmotivasjon er å bidra til at Høyre vinner valget.  
 
Jeg brenner for et tettere samarbeid mellom privat næringsliv, ideelle organisasjoner og det offentlige. Dette 
er viktig for å lykkes med det grønne skiftet, møte det økte behovet for pleie og omsorg, forbedre 
behandlingstilbudet innen psykiatri og rus, samt bygge nødvendig infrastruktur. Videre ønsker jeg å sikre at 
flere lykkes med å fullføre sin utdanning ved å utvikle et bredere innhold i skolen. 
 
Mindre og mellomstore bedrifter er hjørnesteiner i lokalsamfunnene. De skaper arbeidsplasser og aktivitet i 
alle kommuner. Det er  viktig å redusere byråkrati og forenkle de stadig mer krevende kravene til offentlige 
anskaffelser. Dette vil gjøre det lettere for mindre bedrifter å konkurrere om offentlige oppdrag. 
Perspektivmeldingen må tas på alvor, og vi i Høyre må lede an i de nødvendige omstillingene. I en stadig mer 
urolig verden er internasjonalt samarbeid og et sterkt forsvar avgjørende. Jeg vil jobbe for at Høyre fortsatt 
er en tydelig stemme for nært samarbeid med våre naboland og EU. 
 
Jeg har 17 års erfaring fra lokalpolitikken, hvorav 13 år som ordfører eller varaordfører. Denne erfaringen 
har gitt meg god innsikt i innbyggernes og kommunenes behov, utfordringer og løsninger. Jeg ønsker å 
representere Akershus på Stortinget fordi jeg kan bidra innen flere viktige saksfelt for fylket. Jeg kjenner 
Akershus godt og har solid erfaring med samarbeid på tvers av kommuner og partier. 

Politiske interesseområder: 

Jeg har et stort engasjement for helheten i samfunnsutviklingen. Dette betyr at mine interesseområder 
dekker alt fra planverk og økonomisk styring til kultur, frivillighet, næringsliv, naturforvaltning, oppvekst og 
omsorg. Jeg ser på disse områdene som sammenvevde deler av hvordan vi skaper et best mulig samfunn. Det 
krever at vi ser de lange linjene, har en solid økonomisk styring, og samtidig ivaretar de menneskelige og 
miljømessige aspektene. Mitt mål er å bidra til et samfunn der mennesker trives, virksomheter vokser, og 
naturen tas vare på for de som kommer etter oss.  
 
Hvis jeg skal trekke frem et spesielt fokus, er det å sikre at flere unge lykkes med og fullfører sin utdanning. 
Dette er avgjørende for både den enkeltes fremtid og Norges videre utvikling. 

Politisk erfaring: 

Fra 2007 til d.d.: 
- Tre perioder som varaordfører 
- Én periode som ordfører 
- Én periode som gruppeleder i opposisjon (2015-2019) 
Roller i Enebakk Høyre: 
- Foreningsleder 
- Kampanjeleder 
- Ansvarlig for kvinneforum 
Roller i Akershus Høyre: 
- 2. nestleder siden 2022 
- Ledet nominasjonskomiteen til Akershus Høyres fylkestingsvalg 2023 
- Fylkesstyret  
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Vararepresentant til Stortinget: 
-Fra 2013 til d.d. 
 
Andre verv siden 2007: 
- Leder for klima- og energiutvalg 
- Leder for kultur-, oppvekst- og skoleutvalg 
- Medlem av teknikk- og utviklingsutvalg 
- Medlem av prosjekt- og byggekomité 
- Medlem av administrasjonsutvalg (sammen med tillitsvalgte) 
- Medlem av eldreråd 
- Medlem av klageutvalg 
- Medlem av kirkelig fellesråd 
- Representantskapsmedlem i kommunens ulike IKS’er  
- Leder og medlem av Follorådet 

Hvilke av dine tidligere erfaringer mener du er mest relevant med tanke på en plass på Stortinget: 

Jeg har bred erfaring innenfor flere områder og har en god evne til å sette meg raskt inn i saker og 
sakspapirer.  
 
Årene som lokalpolitiker, varaordfører og ordfører har gitt meg innsikt i de lokale og regionale utfordringene 
og mulighetene i Akershus. Dette har også gjort meg godt kjent med behovene i næringslivet, offentlig sektor, 
kulturlivet og frivilligheten. 
 
Min erfaring fra privat næringsliv, både i mindre og større bedrifter, har gitt meg innsikt i deler av 
næringslivet. I tillegg har jeg erfaring fra undervisning og veiledning, der kommunikasjon og samarbeid er 
viktig for å lykkes.  
 
Jeg er opptatt av samarbeid på tvers av partier, noe jeg mener er avgjørende for å finne løsninger som gagner 
fellesskapet. Erfaringen med å bygge konsensus og arbeide for felles mål har vært viktig i utviklingen av en 
kommune som Enebakk. Kommunen har de laveste rammeoverføringene i landet, men vi klarer allikevel å 
levere god kvalitet på tjenestene, samt at vi er en av få kommuner som ikke har innført eiendomsskatt. 

Utdanning: 

2016-2017 del av master i skoleledelse, BI Oslo   
2010-2011 Karriereveiledning, Høyskolen i Akershus 
2004-2008 Allmennlærer (4 år) Høyskolen i Oslo 
1988-1989 Handel og kontor, Wang vgs, Oslo 
1987-1988 Kokk vgs, skoleskipet MS Christian Radich 
1985-1986 Handel og kontor, Ask vgs 

Yrkesfaglig bakgrunn/erfaring: 

2007 – dd karriereveileder og lærer, Enebakk ungdomsskole  
2002-2004 Hjemmeværende med premature tvillinger  
1991-2002 Color Line avd. i Oslo, Sandefjord og Gøteborg – salg, markedsføring, personalutvikling, kursleder 
og kurskoordinator  
1983-91 Familiebedrifter innenfor parfymeri og gatekjøkken, samt bensinstasjon og servitør 

Erfaring fra andre organisasjoner: 

Styremedlem og pr. i dag nestleder i Oslo og Omland Friluftsråd  
Styreleder i boligsameie  
Ellers medlem av en rekke organisasjoner, men ikke med verv. 
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Sebastian Otterhals 

Nåværende stilling/yrke/tittel: Rådgiver 

Alder: 29 

Sivilstatus: Singel 

Kommuneforening: Bærum Høyre 

Ønske om plassering på listen: Vet ikke/ikke viktig 

 

Beskriv kort hvorfor du ønsker å stille som kandidat for Akershus og hva som er din motivasjon: 

I dag står over 70.000 ungdommer utenfor skole, jobb eller trygdeytelser. Samtidig får vi en større andel 
pensjonister. Det gjør at det er stadig færre til å løfte lasset. Skal vi ha råd til fremtiden er vi nødt til å sørge 
for at alle som kan og vil får bidra i arbeidslivet. Tidligere har ikke politikere trengt eller vært villig til å 
prioritere, men den tiden er over. Da trenger vi et Høyre som tørr å stå i tøffe debatter, og gjennomføre 
nødvendige reformer.  
 
Jeg mener det er avgjørende for Norge at vi får et skifte i 2025, og at Høyre gjør et godt valg. Da er vi helt 
avhengige av et solid resultat i Akershus. Jeg er motivert til å bidra til, og være en del av det laget som sikrer 
seieren på valgnatten 8. september. 

Politiske interesseområder: 

- Næringspolitikk 
- Arbeids og sosialpolitikk 
- Utenrikspolitikk 

Politisk erfaring: 

- 1. nestleder, Bærum Høyre (2023-pt.) 
- Kommunestyrerepresentant, Bærum Kommune (2019-pt.)  
- Vararepresentant, Bærum Kommune (2015-2019) 
- Valgkampnestleder, Bærum Høyre (2017 + 2023) 
- Arbeidsutvalgsmedlem, Akershus Unge Høyre (2019-2020) 
- Deltaker på Unge Høyres Elitekurs (2016) 
- Valgkamprådgiver, Bærum Høyre (2015) 
- Leder, Bærum Unge Høyre (2013-2014) 
- 2. nestleder, Bærum Unge Høyre (2012-13) 

Hvilke av dine tidligere erfaringer mener du er mest relevant med tanke på en plass på Stortinget: 

Erfaring fra kommunestyret, Unge Høyre og yrkeserfaring har bidratt til at jeg har god forståelse av hvordan 
partiet, mediene, politiske prosesser og forvaltningen fungerer. 

Utdanning: 

- BsC Economics & Politics: Queen Mary University of London (2014-2017) 
- Årsenhet i Markedsøkonomi: Handelshøyskolen BI (2019-2020) 

Yrkesfaglig bakgrunn/erfaring: 

- Rådgiver, WergelandApenes (2024-pt.) 
- Rådgiver, Geelmuyden Kiese (2021-2024) 
- Sommerpraktikant, Høyres Stortingsgruppe (2020) 
- Organisasjonsrådgiver, Unge Høyres Landsforbund (2017-2019) 
- Innsjekksmedarbeider (sesong), Color Line (2012-2017) 

Erfaring fra andre organisasjoner: 

- Styremedlem, Europabevegelsen i Bærum (2023-2024)  
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Jan-Henrik Palnes 

Nåværende stilling/yrke/tittel: Lærer yrkesfag Elektro 

Alder: 46 

Sivilstatus: I ett forhold, 1 barn, 2 bonusbarn 

Kommuneforening: Vestby Høyre 

Ønske om plassering på listen: Plass 6 - 10 

 

Beskriv kort hvorfor du ønsker å stille som kandidat for Akershus og hva som er din motivasjon: 

Jeg har alltid vært samfunnsengasjert, enten ved deltagelse i lokale velforeninger, idrettslag eller FAU på 
skole. 
 
Jeg har ett ønske om å være med å bygge landet for fremtiden ved å tilrettelegge for en god, sunn 
familiepolitikk og skape varige arbeidsplasser. 
 
Som lærer ønsker jeg å satse på utdanning for både elever og lærere, og som lokalpolitiker har jeg opplevd at 
det må mer og bedre samarbeid mellom stat og kommune. Jeg synes at Høyre sine løsninger på mange av 
disse områdene er viktige for at landet skal få den utviklingen vi trenger for fremtiden.  
 
Det er viktig med frihet og valgmulighet for enkeltmennesket. 

Politiske interesseområder: 

Forsvar og sikkerhet 
Skole og utdanning 
Olje og energipolitikk 

Politisk erfaring: 

Kommunestyrerepresentant 2019-2023 
Kommunestyrerepresentant 2023- 
Formannskapsmedlem 2023- 
Vara Fylkestinget 2023- 

Hvilke av dine tidligere erfaringer mener du er mest relevant med tanke på en plass på Stortinget: 

Yrke- og erfaring som anleggsarbeider og elektriker i 27 år. Vært med å bygge landet i praksis. 
Jeg har siden 2015 vært aktiv i lokalpolitikken og sett hvordan det vi gjør påvirker den enkeltes liv og virke. 
Som både lokalpolitiker og elektriker har det vært mange samtaler med innbyggere ved både små og store 
oppdrag, og det å prate ansikt til ansikt med mennesker gir ett godt bilde av hva den enkelte er opptatt av. 

Utdanning: 

Teknisk Fagskole med fordypning elektro 
Fagbrev Elektriker 
Kurs og sertifiseringer 

Yrkesfaglig bakgrunn/erfaring: 

Ås Videregående skole -- lærer yrkesfag 2024- ddå. 
Elektrisk Kompagni AS-- driftsleder -- 2022-2024 
Vestby Elektro-Service AS -- Service og kundekontakt privatmarked 2011-2022 
Valkyrien Elektro AS -- service elektriker -- 2010-2011 
Totaltek Prosjekt AS --basmontør/anleggsleder -- 2005-2010 
Bravida Elektro Follo AS-- elektriker -- 2001-2004 
Coop Faghandel -- skiftleder-- 2000-2001 
Førstegangstjeneste -- 1999-2000 
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Ven-Tek AS -- montør -- 1996-1999 

Erfaring fra andre organisasjoner: 

Leder av lokalt antennelag 
Styremedlem diverse lokalforeninger 
Tillitsvalgt Totaltek Prosjekt AS 
Elitedommerkandidat NHF 
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Anne Hilde Rækstad 

Nåværende stilling/yrke/tittel: lærer 

Alder: 46 

Sivilstatus: i forhold, 3 barn 

Kommuneforening: Nittedal Høyre 

Ønske om plassering på listen: Plass 11-26 

 

Beskriv kort hvorfor du ønsker å stille som kandidat for Akershus og hva som er din motivasjon: 

Det er avgjørende med politisk skifte fra neste høst og vi trenger dyktige og engasjerte lokalpolitikere fra 
hele regionen for å få dette til. Jeg brenner for å tydeliggjøre konsekvensene nasjonalpoltikken får ute i den 
enkelte kommune. Konkrete politiske avgjørelser innenfor skole, rusomsorg, helse- og oppvekst, nærings- og 
skattepolitikk får dirkete konsekvenser for den enkelte innbygger og det er mange som savner Høyres 
ansvarlige retning fra nasjonalt nivå og ønsker et politisk skifte. Jeg er aktiv, motivert og med stor 
arbeidskapasitet og ser fram til å kunne bidra i valgkampen fra Akershus. 

Politiske interesseområder: 

Opptatt av helhet, ansvarlighet og langsiktighet og at de viktigste oppgavene må prioriteres først. En god 
skole, mer variert og med fokus på skolens / opplæringens kjerneoppgaver, eldre- og seniorpolitikk med mer 
valgfrihet og en aktiv næringspolitikk. Velferdssystemet vårt står overfor store utfordringer, og det er 
avgjørende med en mer ansvarlig retning framover for å sikre et bærekraftig velferdssamfunn. Vi må ha en 
politikk som legger opp til at det lønner seg å bidra - uavhengig av nivå, en aktiv og tydelig forsvarspolitikk 
og fokus på de politiske oppgavene som berører folk i hverdagen. 

Politisk erfaring: 

Aktiv i foreningsstyret i Nittedal og på utvalgsnivå fra 2015. Gruppeleder i Nittedal Høyre fra 2023. 

Hvilke av dine tidligere erfaringer mener du er mest relevant med tanke på en plass på Stortinget: 

Jeg har jobbet i skolen de siste 20 årene, og vært aktiv og engasjert i lokalmiljøet som lærer og lokalpolitiker. 
Jeg kan være en tydelig stemme når det kommer til å sette ord på utfordringer innbyggere kjenner seg igjen i. 
Jeg mener det er viktig med politikere som svarer ut politikken på en måte folk forstår og som gjør politikken 
relevant og tilgjengelig for flere. 

Utdanning: 

Allmennlærer / adjunkt. 
Matematikk, fordypning 
Videreutdannning i tverrfaglig psykososialt arbeid med barn og unge 

Yrkesfaglig bakgrunn/erfaring: 

Faglærer og kontaktlærer i ungdomsskolen 2004 - 2018 
Spesialpedagog på spesialskole 2018 - 2023 
Spesialpedagog / koordinator i ungdomsskolen 2023 - d.d. 
Eier / driver av familiebarnehage 

Erfaring fra andre organisasjoner: 

Styret i Gnisten, Valgkomitéen til styret i ROAF, diverse idrettsforeninger. 
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Bjørn Nordal Røtnes 

Nåværende stilling/yrke/tittel: Seniorrådgiver i Bane NOR 

Alder: 62 

Sivilstatus: Gift med Anette Solli, to barn 26 og 21 år. 

Kommuneforening: Bærum Høyre 

Ønske om plassering på listen: Plass 6 - 10 

 

Beskriv kort hvorfor du ønsker å stille som kandidat for Akershus og hva som er din motivasjon: 

Akershus trenger stortingspolitikere også som er opptatt av forhold som er viktige for kommunene, som 
samferdsel (vei, kollektivpolitikk), kommuneøkonomi og statlig detaljstyring innenfor kommunenes (og 
fylkeskommunens) ansvarsområder. 
 
Gjennom mange år som lokalpolitikk har jeg sett hvordan dette gir uønskede virkninger for kommunene og 
våre innbyggere.  Som stortingspolitiker ønsker jeg å være en representant for kommunene og 
fylkeskommunen på Akershusbenken. 

Politiske interesseområder: 

Samferdselspolitikk 
Styring av kommunal sektor 
Arbeidslivspolitikk 

Politisk erfaring: 

Har vært kommunalpolitiker i mer enn 40 år. Har vært og er kommunestyremedlem, og vært gruppeleder, 
formannskapsmedlem, leder av Planutvalg, Sektorutvalg (hovedutvalg) for undervisning, sektorutvalg for 
Miljø, klima og kommunalteknikk, Administrasjonsutvalget, Utvalg for samarbeid og Eierutvalget. 

Hvilke av dine tidligere erfaringer mener du er mest relevant med tanke på en plass på Stortinget: 

Som kommunepolitiker gjennom 40 år har jeg sett hvordan statlig politikk virker overfor kommunene. Er 
særlig opptatt av hvordan sektorinteresser klarer å skape statlige føringer (bemanningsnormer, øremerkede 
midler som forsvinner etter noen år) og som vanskeliggjør lokalpolitikernes mulighet til å utforme politikk 
basert på lokale behov og prioriteringer. 
 
Dette perspektivet må også være representert blant våre stortingsrepresentanter fra Akershus. 

Utdanning: 

Siviløkonom fra BI 
Cand. mag (statsvitenskap) fra Universitetet i Oslo 
Praktisk-pedagogisk utdanning fra Universitetet i Oslo 
Masterprogram i forhandlinger fra BI 

Yrkesfaglig bakgrunn/erfaring: 

Forhandlingssjef og seniorrådgiver Jernbaneverket og Bane NOR. 
Generalsekretær i Norsk Naturforvalterforbund, Tannlegeforeningen og Jordmorforeningen. 
Personalsjef Visa Norge AS. 

Erfaring fra andre organisasjoner: 

Sentralstyremedlem Norges Gymnasiastsamband (NGS). 
Formann i Bærum Unge Høyre, og Akershus Unge Høyre. 
(Hoved)styremedlem i Bærum Høyre siden 1983. 
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Simen Sandelien 

Nåværende stilling/yrke/tittel: Sivilingeniør 

Alder: 52 

Sivilstatus: Ugift, tre barn. 

Kommuneforening: Asker Høyre 

Ønske om plassering på listen: Plass 6 - 10 

 

Beskriv kort hvorfor du ønsker å stille som kandidat for Akershus og hva som er din motivasjon: 

Jeg har lyst til å være med å ta Høyre til valgseier i 2025, slik at vi kan føre god Høyrepolitikk og rette opp 
noen av skadene som den sittende regjeringen har forårsaket. 
 
Samfunnsengasjementet mitt har alltid vært høyt, men jeg motiveres spesielt av at vi lever i en tid som både 
krever nasjonal omstilling og håndtering av voksende internasjonal uro. Det stiller store krav til fornuftig 
styring.  
 
Jeg tror at jeg kan bidra med å holde på de blå konservative kjernevelgere, utfylle Høyre som lag og sikre at 
Stortinget fatter beslutninger som er bra for velgerne i Akershus. 

Politiske interesseområder: 

- Innvandrings- og integreringspolitikk.  
- Forsvars- og justispolitikk 
- Energi- og klimapolitikk 
- Skole- og høyere utdanningspolitikk. 
- Sysselsetting og produktivitet, skattelette og reduksjon av offentlige utgifter 
Jeg er generelt opptatt av langsiktigheten i politiske beslutninger, enten det handler om forsvarspolitikk, 
næringspolitikk eller klimapolitikk. Jeg har lyst til å bidra til løsninger som er gode for landet vårt på sikt. 

Politisk erfaring: 

2023- Kommunestyrerepresentant for Asker Høyre 
2023- Medlem av hovedutvalg for oppvekst i Asker. 
2011-2013 Kretsstyreleder Borgen/Vestre og Hovedstyremedlem i Asker Høyre. 

Hvilke av dine tidligere erfaringer mener du er mest relevant med tanke på en plass på Stortinget: 

Jeg har 8200 følgere på Facebook og har produsert politisk innhold som engasjerer veldig mange mennesker. 
Det er stort engasjement og livlig debatt rundt mine refleksjoner. 
 
Dybdekompetanse på innvandring og integrering. Har lenge vært en offentlig stemme i det nasjonale 
ordskiftet om disse temaene og er komfortabel med å snakke om det, også det som er vanskelig. Det er det 
ikke så mange som er. 
 
Gründererfaring. Har etablert egen bedrift og har lært mye om de utfordringene som næringsdrivende må 
håndtere i møtet med det offentlige.  
 
Bransjeerfaring fra olje- og gassnæringen samt maritim industri. Har hatt internasjonalt orienterte jobber i 
eksportrettede bedrifter. 
 
Teknologi, IT og kunstig intelligens. Tok spesialisering i kunnskapssystemer som sivilingeniør. 
Erfaring fra skole og oppvekstsektoren i lokalpolitikken. 
Jeg snakker flytende engelsk, bra tysk og litt kinesisk. 
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Utdanning: 

1990-1996 Sivilingeniør, Datateknikk, NTNU (tidligere NTH)  
1988-1990 International Baccalaureate (IB) ved Berg Videregående Skole i Oslo. 

Yrkesfaglig bakgrunn/erfaring: 

2016- DNV, Principal Specialist  
2008-2016 Platon Consulting, Partner  
2003-2008 Sandelien Consulting, Eier  
2001-2003 ELAN IT Consulting, Partner  
1997-2001 Ementor/Avenir, Seniorkonsulent 

Erfaring fra andre organisasjoner: 

2012-2019 Ånnerudtoppen Barnehage, Styremedlem og Styreleder  
2002 Røde Kors, Frivillig leksehjelp 
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Shima Shadvarz 

Nåværende stilling/yrke/tittel: ufør 

Alder: 63 

Sivilstatus: Skilt 

Kommuneforening: Rælingen Høyre 

Ønske om plassering på listen: Plass 11-26 

 

Beskriv kort hvorfor du ønsker å stille som kandidat for Akershus og hva som er din motivasjon: 

Likestilling  
Kultur 
Helse 
Innvandrere  
Utenriks (kvinne og menneske rettigheter) 

Politiske interesseområder: 

Utenriks, kvinne og menneskerettigheter 
Kultur 
Verdens freedom 

Politisk erfaring: 

Høyre medlem 
Nestleder Rælingen høyre  
Leder og nestleder Rælingen Mdg 
Rælingen kultur komiteen (4 år) 

Hvilke av dine tidligere erfaringer mener du er mest relevant med tanke på en plass på Stortinget: 

Alle 

Utdanning: 

Sykepleie  
Medisinsk laser (kosmetisk) 
Hjelpepleie i vernepleie  
EDB 

Yrkesfaglig bakgrunn/erfaring: 

Nestleder Rælingen høyre  
Leder og nestleder Rælingen Mdg  
Rælingen kulturkomiteen  
Nestleder i innvandrere rådet  
Sykepleie 
Hjelpepleie i vernepleie  
Miljøarbeider  
Hjemmesykepleie  
Morsmål lærer 
Tolk 

Erfaring fra andre organisasjoner: 

Kvinne Forum  
Oslo freedom Forum 
Nei til atomvåpen 
Humanistisk forbund  
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Haakon Skramstad 

Nåværende stilling/yrke/tittel: Direktør for Sonat Consulting Oslo 

Alder: 32 

Sivilstatus: Gift, 2 barn (8 og 10). 

Kommuneforening: Eidsvoll Høyre 

Ønske om plassering på listen: Plass 6 - 10 

 

Beskriv kort hvorfor du ønsker å stille som kandidat for Akershus og hva som er din motivasjon: 

Jeg ønsker å stille som stortingskandidat for Akershus Høyre fordi jeg brenner for distriktspolitikk og vil 
gjøre en reell forskjell for hele Norge. Som noen kanskje vet, meldte jeg meg ut av Senterpartiet og inn i 
Høyre. Jeg fikk nok av regjeringens symbolpolitikk, som prøver å løse problemer som ikke eksisterer. Vårt 
felles prosjekt for Norge må handle om mer enn ideologisk desentralisering. Vi må heller fokusere på 
verdiskaping som kan legge grunnlaget for organisk vekst i lokalsamfunn. 
 
Jeg vokste opp på et melkebruk utenfor Kristiansund i Møre og Romsdal, hvor foreldrene mine tok over et 
nedlagt bruk og ga det nytt liv. Denne oppveksten har gitt meg en sterk kjærlighet for hjemplassen min og 
gjort meg svært opptatt av distriktspolitikk. Jeg valgte å melde meg inn i Høyre fordi jeg tror at offentlig 
forvaltning og tjenester alene ikke kan sikre spredt bosetting i Norge. Det viktigste er verdiskaping og 
næringsutvikling. Folk trenger jobber, og lokalsamfunnene må støtte familier slik at de kan lykkes. En 
desentralisert barnehage eller lensmannskontor har liten verdi hvis vi ikke klarer å holde lysene på i husene. 
Norge må ha en åpen økonomi som gir lokalsamfunnene muligheten til å handle med hele verden, tiltrekke 
seg arbeidskraft og utvikle stedene der folk bor. 
 
Med dette utgangspunktet støtter jeg norsk medlemskap i EU, en skattepolitikk som ivaretar verdiskaperne, 
og løsninger som verner om familiene. Jeg tror på en økonomisk politikk som fremmer vekst og innovasjon, 
samtidig som vi sørger for at familiene har det de trenger for å lykkes, uansett hvor i landet de bor. 
Som stortingskandidat for Akershus Høyre vil jeg jobbe for en politikk som ser hele Norge. Jeg vil ta vare på 
de unike kvalitetene ved hver enkelt region. Jeg ønsker å være en stemme for både distriktene og byene og 
bidra til at alle deler av landet får muligheten til å blomstre. 

Politiske interesseområder: 

Mine politiske interesseområder er preget av et sterkt ønske om å skape et samfunn der både 
enkeltmennesker og bedrifter har mulighet til å vokse og utvikle seg. Jeg er opptatt av å sikre en rettferdig 
skattepolitikk, styrke Norges tilknytning til EU, fremme Akershus sine interesser på Stortinget, tiltrekke 
utenlandsk kapital for utviklingen av Norge og føre en politikk som støtte familier.  
 
Støtte til familier 
En aktiv familiepolitikk er avgjørende for at familier skal lykkes. Vi må sikre god barnehagedekning, bygge 
nok boliger der folk vil bo, og sørge for at det finnes gode offentlige ordninger som støtter familiene i 
hverdagen. Dette er spesielt viktig i en tid der mange familier opplever at de må snu på hver krone. Jeg vil 
jobbe for å sikre at familier får den støtten de trenger, slik at de kan fokusere på å skape et godt liv for seg og 
sine.  
 
Fremme Akershus sine interesser 
Som kandidat for Akershus vil jeg jobbe hardt for å sikre at distriktet vårt ikke blir utkonkurrert i kampen 
om offentlige midler. Akershus er et av Norges mest dynamiske fylker, men vi må kontinuerlig kjempe for å 
sikre at våre samferdselsprosjekter og andre viktige prosjekter blir prioritert på Stortinget. Dette krever at vi 
på Akershusbenken, sammen med lokalpolitikerne, jobber målrettet for å fremme våre saker. 
  
Rettferdig skattepolitikk 
En av mine hjertesaker er skattepolitikk. Jeg mener det er avgjørende å skape et system som både er 
rettferdig og motiverer til arbeid og verdiskaping. En viktig del av dette er å begrense formueskatten, særlig 
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på arbeidende kapital, med et langsiktig mål om å fjerne den helt. Formueskatten på arbeidende kapital 
straffer de som investerer i næringslivet og skaper arbeidsplasser, noe som på sikt svekker økonomien vår. 
Jeg vil jobbe for å utvikle et dynamisk system for inntektsskatt som motiverer folk til å jobbe mer og skape 
mer verdi. Dette innebærer at vi ser på løsninger som gjør skattesystemet mer rettferdig og tilpasset den 
enkeltes innsats og verdiskaping. I tillegg må selskapsskatten ligge på et nivå som gjør det attraktivt for 
bedrifter å skape verdier, ikke bare for seg selv, men for hele samfunnet.  
 
Styrket tilknytning til EU 
Jeg mener at Høyre må jobbe aktivt for å motarbeide andre partiers usannheter om det europeiske 
fellesskapet. EU har vært en viktig faktor for fred og stabilitet i Europa, og det har skapt store økonomiske 
verdier for hele kontinentet. Derfor mener jeg at vi i størst mulig grad må knytte Norge til EUs institusjoner, 
med et langsiktig mål om fullt medlemskap. Dette er ikke bare viktig for vår økonomi, men også for vår 
sikkerhetspolitikk, særlig i lys av at nesten alle våre nordiske naboer nå er med i EU. Som en del av EU vil 
Norge stå sterkere både økonomisk og sikkerhetspolitisk.  
 
Tiltrekke utenlandsk kapital 
Jeg mener også at Norge bør være mer åpne for utenlandsk kapital. I motsetning til mine tidligere kollegaer i 
Senterpartiet, er jeg ikke redd for at utenlandsk kapital skal komme inn i Norge. Tvert imot ser jeg mange 
positive synergier ved å tilrettelegge for utenlandske investeringer i sektorer hvor det kan bidra til vekst og 
innovasjon. Ved å tiltrekke oss mer utenlandsk kapital, kan vi for eksempel bidra til at kronen blir mer stabil 
og skape flere arbeidsplasser over hele landet. 

Politisk erfaring: 

Vara Stortinget, Akershus                             2021- dd  
Kommunestyrerepresentant, Eidsvoll        2019-2023 
Vara, kommunestyret Averøy kommune   2011-2015 
Diverse utvalg og styrer: Hovedutvalg for samfunn og nøring (2019 - dd), styremedlem Europabevegelsen 
Romerike (2024-dd).  
Min politiske erfaring er variert og spenner over flere nivåer og geografier, med en solid forankring i både 
lokal- og rikspolitikk.  
Jeg har vært medlem av kommunestyret i Eidsvoll, der jeg har arbeidet særlig med plansaker. I tillegg har jeg 
vært vararepresentant til Stortinget, hvor jeg har møtt sporadisk frem til jeg meldte meg ut av Senterpartiet. 
Min erfaring strekker seg også utenfor Norges grenser, da jeg har vært frivillig i Storbritannia for en MP i 
valgkretsen Ceredigion, noe som har gitt meg et innblikk i britisk politikk og hvordan drive effektiv 
valgkamp. 

Hvilke av dine tidligere erfaringer mener du er mest relevant med tanke på en plass på Stortinget: 

Min politiske erfaring er bred og spenner over flere nivåer og. Jeg har tidligere møtt på Stortinget, noe som 
har gitt meg innsikt i hvordan nasjonalpolitikken fungerer i praksis. Denne erfaringen har gjort meg kjent 
med de prosessene som kreves for å få gjennomført politikk på nasjonalt nivå. I tillegg har jeg erfaring fra 
kommunalpolitikken, hvor jeg har jobbet med de konkrete utfordringene lokalpolitikerne står overfor.  
 
I tillegg til min politiske erfaring har jeg en solid bakgrunn fra teknologibransjen. Jeg har jobbet for ulike 
teknologiselskaper i omtrent 10 år, hvor jeg har opparbeidet meg god innsikt i hvordan det er å drive bedrift, 
samt hvordan private aktører samarbeider med det offentlige om ulike prosjekter. Denne erfaringen gir meg 
en unik forståelse for de utfordringene og mulighetene som oppstår i skjæringspunktet mellom offentlig og 
privat sektor. Jeg har også omfattende erfaring med prosjekter innen dataplattform og kunstig intelligens 
(AI/KI), noe som gjør at jeg forstår godt de ulike implikasjonene som KI kan ha på samfunnet. Dette er et 
område som er i rask utvikling, og det er avgjørende at Stortinget har representanter som forstår de 
teknologiske endringene som skjer, og som kan bidra til å utvikle en politikk som både ivaretar 
personvernet, fremmer innovasjon og ivaretar nasjonal suverenitet. 
 
Jeg ser for meg at jeg kan bidra svært godt til å utvikle ulike strategier for digitaliseringen av Norge. Dette 
inkluderer alt fra å sikre at offentlige tjenester blir mer effektive og brukervennlige, til å sørge for at Norge er 
godt rustet til å håndtere de etiske og samfunnsmessige utfordringene som følger med den raske 
teknologiske utviklingen. 

Utdanning: 

Bachelor i Internasjonal Politikk fra Aberystwyth University, Wales 
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Yrkesfaglig bakgrunn/erfaring: 

Jeg er i dag daglig leder i et teknologiselskap som spesialiserer seg på systemutvikling, bygging av data-
plattform og tjenester innen kunstig intelligens. I denne rollen har jeg ansvar for å lede selskapet gjennom 
strategisk utvikling og operasjonell drift. Jeg håndterer resultatansvar, budsjettstyring, bemanning og salg av 
større kontrakter. Min erfaring inkluderer å koordinere komplekse prosjekter, optimalisere interne 
prosesser og sikre at vi leverer høy kvalitet på våre tjenester. Jeg har også vært ansvarlig for å utvikle 
forretningsstrategier som bidrar til vekst og effektivitet i selskapet, samt å bygge sterke relasjoner med 
kunder og samarbeidspartnere. Til sammen 10 års erfaring fra privatsektor. 

Erfaring fra andre organisasjoner: 

Tidligere vært aktiv i Senterpartiet. 
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Håkon Snortheim 

Nåværende stilling/yrke/tittel: Fylkesråd for samferdsel 

Alder: 26 

Sivilstatus: Ingen barn 

Kommuneforening: Lillestrøm Høyre 

Ønske om plassering på listen: Plass 1 - 5 

 

Beskriv kort hvorfor du ønsker å stille som kandidat for Akershus og hva som er din motivasjon: 

Norge står overfor store utfordringer. I 2033 vil statens utgifter være høyere enn statens inntekter. Det 
tvinger politikerne til å ta strukturelle grep. Prioriteringsdebattene vil bli hardere og beslutningene som blir 
tatt kommer til å være avgjørende for generasjonene som kommer. Vi må sørge for at flere som står utenfor 
arbeidslivet får en jobb å gå til, samtidig som vi har et kritisk blikk til hvilke utgifter staten skal ha. Det blir 
krevende debatter, men krevende debatter er jeg villig til å stå i. 

Politiske interesseområder: 

- Ansvarlig økonomisk styring og lavere skatter 
- Flere i arbeid 
- Samferdsel 

Politisk erfaring: 

- Fylkesråd for samferdsel i Akershus (2023-) 
- 1. nestleder i Unge Høyres Landsforbund (2020-2024) 
- Kommunestyrerepresentant i Nannestad (2019-2023) 
- Fylkesleder i Akershus Unge Høyre (2018-2020) 

Hvilke av dine tidligere erfaringer mener du er mest relevant med tanke på en plass på Stortinget: 

Det siste året har jeg gått fra en rolle som utålmodig ungdomspolitiker til en rolle med tungt og spennende 
ansvar. I rollen som fylkesråd for samferdsel, kommunestyrerepresentant og 1. nestleder i Unge Høyres 
Landsforbund har jeg blitt godt kjent med de politiske prosessene på statlig nivå og hvordan det påvirker 
lokalpolitikken. Året som har gått har gjort det tydelig for meg at voksesmertene Akershus står i, ikke kan 
løses av fylkeskommunen og kommunene alene. Derfor vil jeg bidra til å gjøre Akershus til et bedre fylke å bo 
i fra Stortinget.  
 
I tillegg til erfaringen med å være folkevalgt og det ansvaret det medfører, trives jeg med å vise frem god 
Høyre-politikk i media; uavhengig om det er lokalaviser eller nasjonale medier. 

Utdanning: 

- Bachelor i PR og markedskommunikasjon fra Handelshøyskolen BI, Oslo 

Yrkesfaglig bakgrunn/erfaring: 

- Kommunikasjonsrådgiver, Høyres stortingsgruppe (2023) 
- Konsulent, Geelmuyden Kiese (2020-2023) 
- Forhandler av pyroteknisk vare, sesongarbeid (2017-2022)  
- Praktikant, Flytoget (2019-2020) 
- Studentassistent ved Institutt for kommunikasjon og kultur, Handelshøyskolen BI (2019) 
- Fylkessekretær, Akershus Unge Høyre (2017-2018) 
- Servicemedarbeider, Oslo Lufthavn (2014-2017) 

Erfaring fra andre organisasjoner: 

- Medlem av Dyrevernnemnda på Romerike (2020-2024) 
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Line Biagio Solvang 

Nåværende stilling/yrke/tittel: Politiker,grunder og designer 

Alder: 46 

Sivilstatus: Gift 2 barn. 

Kommuneforening: Lunner Høyre 

Ønske om plassering på listen: Plass 1 - 5 

 

Beskriv kort hvorfor du ønsker å stille som kandidat for Akershus og hva som er din motivasjon: 

Gjennom min tid som medlem av Høyre og i ulike politiske roller har jeg utviklet en sterk lidenskap for å 
skape varige endringer som virkelig betyr noe. Jeg har hatt privilegiet å bidra til lokalpolitikken siden 2019, 
og som ordførerkandidat og fylkestingsrepresentant har jeg opplevd hvordan politikk kan forbedre 
hverdagen for folk. Min motivasjon springer ut fra personlige erfaringer og en dyp forståelse for 
utfordringene mange møter. Som barn av en ung ufør mor har jeg kjent på hvordan økonomiske bekymringer 
kan begrense barns muligheter. Med personlig erfaring fra  NAV-systemet klarer jeg virkelig å sette meg inn i 
hvordan folk har det. Jeg ønsker å representere Akershus fordi jeg tror jeg kan gjøre en forskjell. 

Politiske interesseområder: 

Jeg er opptatt av å skape et samfunn der alle har muligheten til å lykkes, uavhengig av bakgrunn. Her er noen 
av mine viktigste politiske interesseområder og hva jeg ønsker å bidra til: 
 
Næringsliv og Arbeid: 
Som gründer vet jeg hvor utfordrende det kan være å starte og drive en bedrift. Det er derfor viktig for meg å 
arbeide for bedre vilkår for små bedrifter ved å forenkle økonomiske og administrative byrder. Arbeid skal 
alltid lønne seg. Skattesystemet og velferdsordningene må utformes slik at det alltid er mer attraktivt å være 
i arbeid enn å motta ytelser. Dette er avgjørende for å opprettholde en robust arbeidsstyrke som kan møte 
fremtidens behov, og for å sikre økonomisk trygghet, sosial tilhørighet og personlig vekst for alle. 
 
Miljø og Klima: 
Miljøet står høyt på min agenda, med fokus på å sikre en ren Oslofjord. Bærekraftige initiativer er essensielle, 
og det er viktig å ansvarliggjøre fast fashion-industrien. Ved å fremme sirkulær økonomi og innføre robuste 
sanksjoner mot uansvarlige aktører, kan vi bidra til å bevare våre naturressurser for fremtiden. 
 
Oppvekst og Utdanning: 
Jeg er engasjert i å sikre at alle barn, uansett bakgrunn, får like muligheter til utdanning og deltakelse i idrett 
og andre fritidsaktiviteter. Skolene må være trygge miljøer fri for mobbing, og mobbeloven må håndheves 
strengt, med reelle konsekvenser for skoleeiere som ikke følger loven. Videre er det viktig å gi lærerne de 
verktøyene de trenger for å håndtere nye utfordringer som kunstig intelligens (AI) i undervisningen. Økt 
satsing på skole og opplæring, med individuell tilpasning og bruk av praktisk læring, er avgjørende for at alle 
elever skal kunne lykkes. Jeg mener også at lærermyndigheten bør styrkes for å skape et bedre læringsmiljø. 
Bekjempelse av ungdomskriminalitet er nødvendig for å skape trygge omgivelser for våre unge. 
 
Helse og Velferd: 
Helse og velferd er grunnleggende for et godt samfunn. Det er viktig å sikre god oppfølging av helsepersonell 
og redusere behandlingstider, særlig når det gjelder hjelpetiltak for mobbing. Alle skal ha tilgang til 
helsehjelp uavhengig av økonomi. Jeg ønsker å styrke tilbudene ved helsestasjonene, spesielt for nybakte 
foreldre, med kurs og veiledning om fysisk og psykisk helse samt barneoppdragelse. Jeg er opptatt av å 
ivareta de svakeste i samfunnet, og sikre riktig behandling for de som sliter med rus eller psykiske lidelser. 
Fritt behandlingsvalg bør styrkes for å gi pasienter mer valgfrihet og redusere ventetider. For våre eldre er 
det viktig at de får den omsorgen og respekten de fortjener, med nok varme hender på jobb, og at vi legger til 
rette for en trygg og verdig alderdom. 
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Digitale Medier og Forbrukervern: 
Jeg er opptatt av å beskytte barn mot uetisk markedsføring i digitale medier. Influencer-bransjen trenger 
regulering for å beskytte våre barn mot ulovlig markedsføring. Det bør innføres strengere straffer for 
lovbrudd, og ulovlig markedsføring bør møtes med publiseringskarantene for å redusere eksponeringen av 
skadelig innhold som vold, alkohol, tobakk, kosmetiske operasjoner, medisinbruk og slanking. 

Politisk erfaring: 

- Ordførerkandidat 2023 
- Opposisjonsleder 
- Gruppeleder i Lunner Høyre 
- Foreningsleder i Lunner Høyre 
- Kommunestyremedlem 
- Fylkestingsrepresentant 
- Medlem av komiteen for samfunnsplan og klima 
- Medlem av rådet for mennesker med nedsatt funksjonsevne 
- Tidligere medlem av livsløpsutvalget 
- Oppnevnt til referansegruppen for helhetlig gjennomgang av barns forbrukervern i digitale medier av 
Barne- og familiedepartementet 
- Utvalgt fra Akershus til Høyres lederskole 2024 

Hvilke av dine tidligere erfaringer mener du er mest relevant med tanke på en plass på Stortinget: 

Min rolle som leder i Lunner Høyre og erfaring som fylkestingsrepresentant har gitt meg verdifull innsikt i 
politiske utfordringer. Som gründer har jeg praktisk erfaring med næringslivets utfordringer. Jeg har bidratt 
til en arbeidsgruppe for barns forbrukervern i digitale medier og jobbet aktivt mot mobbing i skolen. Min 
bakgrunn gjør meg i stand til å representere og forstå vanlige mennesker. Jeg har personlig erfaring med 
NAV-systemet og vet hvor krevende det kan være. 
 
Jeg mener det er viktig at vi har politikere som folk kan kjenne seg igjen i, noen som virkelig forstår de 
daglige kampene mange står overfor. Min personlige reise og mine profesjonelle erfaringer gjør meg godt 
rustet til å være denne stemmen på Stortinget. Jeg har ikke bare teoretisk forståelse, men også praktisk 
innsikt i de utfordringene mange står overfor. Dette gjør meg i stand til å bidra til politikk som er relevant, 
virkningsfull og menneskelig. Jeg ønsker å bygge bro mellom politikerne og folket, og sikre at politikken vi 
fører er jordnær og meningsfull for alle. 

Utdanning: 

Utdanning: 
- Trafikklærer, Stjørdal 
- Faglig leder, Stjørdal 
- Personlig trener og kostholdsveileder, Norges idrettshøyskole 

Yrkesfaglig bakgrunn/erfaring: 

Jeg har en  gründerbakgrunn og eier mitt eget firma, hvor jeg har utviklet og designet flere merkevarer. Min 
yrkesfaglige bakgrunn er variert og inkluderer erfaring som trafikklærer, selger hos Telenor, og leder hos 
Biagio Norway. Som brandutvikler og designer har jeg jobbet med flere kjente merker, inkludert Dignity 
Collective, Careless By Lien, og Lyng Wear by Sandra Lyng Haugen. Jeg er nå også brandutvikler og designer 
for et nytt klesmerke som lanseres i 2024/25, hvor jeg har ansvar for utvikling og design, selv om merket 
ikke er mitt eget. Min erfaring spenner fra praktiske ferdigheter i yrkesfag til strategisk merkevarebygging og 
design, noe som gir meg et bredt perspektiv og solid kompetanse innenfor både entreprenørskap og kreativ 
utvikling. 

Erfaring fra andre organisasjoner: 

- Ledererfaring: 
Som leder hos Biagio Norway har jeg fått verdifull erfaring innen bedriftsledelse og organisasjonsutvikling. 
 
- Selger: 
Erfaring fra Telenor har gitt meg innsikt i salgsteknikker, kundebehandling og organisasjonsstruktur i et av 
Norges største selskaper. 
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- Brandutvikler og Designer: 
Gjennom mitt arbeid med flere kjente merkevarer som Dignity Collective, Careless By Lien, og Lyng Wear by 
Sandra Lyng Haugen, har jeg samarbeidet med ulike team og organisasjoner for å bygge og utvikle sterke 
brands. 
 
- Oppnevnt av Barne- og familiedepartementet: 
Jeg ble oppnevnt til referansegruppen for barns forbrukervern i digitale medier av Barne- og 
familiedepartementet. Dette mandatet fra Stortinget ga meg muligheten til å bidra til viktige diskusjoner og 
beslutninger om barns rettigheter og beskyttelse i digitale medier. Gjennom dette arbeidet har jeg vært med 
på å fremme barns interesser og sikre bedre reguleringer for deres forbrukervern i den digitale verden. 
 
- Frivillig arbeid: 
Jeg har vært frivillig turnstyreleder, hvor jeg har hatt ansvar for organisering og ledelse av klubbens 
aktiviteter. I tillegg har jeg vært i FAU på skolen i 9 år, der jeg har arbeidet aktivt med skolemiljøet, 
foreldresamarbeid og barnas trivsel. Jeg var også med på å starte en lokal ungdomsklubb i bygda, noe som ga 
ungdommen et trygt sted å møtes og være sosiale. 
 
- Samarbeid med NAV: 
I mitt firma har jeg samarbeidet med NAV for å gi språkopplæring og arbeidsopplæring til innvandrere. Dette 
har vært en viktig del av vårt arbeid for å integrere nye innbyggere i samfunnet og gi dem verktøyene de 
trenger for å lykkes i arbeidslivet. 
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Linn Solvang 

Nåværende stilling/yrke/tittel: CEO/ dalig ledere, seriegründer, 

kommunestyrerepresentant og Mamma 

Alder: 27 

Sivilstatus: Alenemamma med 1 barn 

Kommuneforening: Vestby Høyre 

Ønske om plassering på listen: Plass 1 - 5 

 

Beskriv kort hvorfor du ønsker å stille som kandidat for Akershus og hva som er din motivasjon: 

Skape endring i Norsk politikk 

Politiske interesseområder: 

Næringspolitikk, ungdom, psykisk og fysisk helse, bærekraft 

Politisk erfaring: 

Høyre siden 2013 , unge høyre, høyre, kommunestyret 

Hvilke av dine tidligere erfaringer mener du er mest relevant med tanke på en plass på Stortinget: 

Gründer 
Agronom 
Bedriftseier 
Livet som alenemamma 

Utdanning: 

Forretningsutvikling NTNU 
Agronom/ Bonde 
Personlig trener 
Finansmegler 

Yrkesfaglig bakgrunn/erfaring: 

Agronom/ Bonde 
Personlig trener i 12år 
Bedriftseier 
Daglig leder 

Erfaring fra andre organisasjoner: 

Fair Share (https://www.vestbyavis.no/gym-1540-hjalp-til-med-a-fylle-lastebil-med-nodhjelp/s/5-53-
336074) 
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Pernille Therese Thorstensen 

Nåværende stilling/yrke/tittel: Sales Manager Norway 

Alder: 37 

Sivilstatus: Gift, 1. barn 

Kommuneforening: Frogn Høyre 

Ønske om plassering på listen: Plass 6 - 10 

 

Beskriv kort hvorfor du ønsker å stille som kandidat for Akershus og hva som er din motivasjon: 

Gjennom min erfaring som lokalpolitiker, småbarnsmor og tidligere erfaring innen helse og omsorg har jeg 
sett samfunnsutfordinger som kun til dels kan løses lokalt, hva politikk har å si for enkeltmennesker og hva 
god samfunnsøkonomi kan innebære i praksis. For eksempel hvor viktig tidlig innsats kan være for barn med 
utfordringer som fort kan føre til et skoleløp hvor man henger etter, hvor viktig lavterskeltilbud kan være for 
mennesker som sliter med rus eller psykiske helseutfordringer og hva et verdig liv egentlig betyr.  
Fra min senere yrkeserfaring tar jeg med meg interessen for energi og utenrikspolitikk, med sterk tro på at 
Høyre som parti har de beste løsningene.     
 
Jeg er motivert til å være med på å videreutvikle samfunnet vårt som er i stadig endring, men som krever en 
stabil forvaltning for å ivareta gode rammevilkår for verdiskapning og for at alle samfunnets komponenter 
skal fungere godt i samspill, i tråd med Høyre’s verdier og fokus på velferd, mangfold og like muligheter for 
alle. 

Politiske interesseområder: 

- Skole og utdanning  
- Familiepolitikk 
- Energipolitikk 
- Utenrikspolitikk 

Politisk erfaring: 

2023 –> Kommunestyrerepresentant og medlem av Hovedutvalget for oppvekst, omsorg og kultur, Frogn 
Kommune 
Selv om min politiske karriere så langt er av det korte slaget har jeg hatt en sterk interesse for politikk siden 
videregående. 

Hvilke av dine tidligere erfaringer mener du er mest relevant med tanke på en plass på Stortinget: 

Kombinasjonen av å være lokalpolitiker, variert og internasjonal yrkesbakgrunn med erfaring innenfor 
kontraktsforhandling, ulike typer ledelse, strategi, salg, energibransjen og helse, og miljøfaglig 
utdanningsbakgrunn, gir et godt utgangspunkt for å kunne være en verdifull bidragsyter innenfor ulike 
politiske områder. Jeg har jobbet offshore og reist verden rundt på jobb, med førstehånds erfaring av ulike 
kulturer og samfunn. Jeg snakker også flytende engelsk etter min tid som student i England og et 
internasjonalt arbeidsliv. 
 
Siden jeg var barn har jeg hatt en iboende nyskjerrighet, en egenskap som gir en evig lyst til å lære om nye 
ting og lære nye mennesker å kjenne. 

Utdanning: 

2006 – 2010: BSc - Environmental Earth Sciences with a Year in Industry, University of East Anglia, United 
Kingdom 

Yrkesfaglig bakgrunn/erfaring: 

2020 - ->:        Sales Manager Norway - TGS 
2018 – 2020: Business Developer, Europe & Russia – TGS 
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2016 – 2018: Account Manager, Europe & Russia – TGS  
2013 – 2015: Marine Sales Manager, EAME – Dolphin Geophysical 
2012 – 2013: Project Manager, Marine 3D Seismic Acquisition – Fugro Geoteam  
2012:              Støttekontakt, Ås kommune 
2008 – 2012: Onboard Processing Geophysicist – Fugro Seismic Imaging  
2007 – 2010: Ferievikar – Jack & Jones SKI  
2004 – 2006: Deltid Assistent, Boliger for psykisk utviklingshemmede - Ås kommune  
2002 – 2005: Deltid butikkansatt, Weranda Interiør 

Erfaring fra andre organisasjoner: 

2023/2024: FAU i barnehage, Frogn 
2015: President - Oslo Society for Exploration Geophysicists 
2014: Visepresident - Oslo Society for Exploration Geophysicists 
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Tone Wilhelmsen Trøen 

Nåværende stilling/yrke/tittel: Stortingsrepresentant 

Alder: 58 

Sivilstatus: Gift, 3 barn, 4 barnebarn 

Kommuneforening: Eidsvoll Høyre 

Ønske om plassering på listen: Plass 1 - 5 

 

Beskriv kort hvorfor du ønsker å stille som kandidat for Akershus og hva som er din motivasjon: 

Har alltid vært samfunnsengasjert og fra jeg var lokalpolitiker og til nå som stortingsrepresentant er 
drivkraften sterk for å jobbe for Høyres politiske løsninger og med det bidra til å utvikle samfunnet vårt. Jeg 
er er født i Bærum, vokste opp i Nes kommune og bor på Eidsvoll. Med andre ord har jeg sterk forankring til 
Akershus som også gjør at jeg har et stort engasjement for valgdistriktet og regionen jeg bor i. At Akershus er 
en stor region i vekst som bidrar til viktig verdiskaping for hele landet, gjør arbeidet som 
stortingsrepresentant ekstra spennende.  Jeg håper min erfaring, både fra privat næringsliv i 20 år,  som 
sykepleier i offentlig sektor og de mange erfaringene jeg har hatt til nå som stortingsrepresentant gir meg 
den nødvendige bredde til å gjøre et godt politisk virke. 

Politiske interesseområder: 

- Helse- og omsorgspolitikk 
- Likestillingspolitikk og arbeidet mot vold i nære relasjoner.   
- Næringspolitikk; innovasjon, gründerskap og stabile rammebetingelser 
- Engasjert i et godt nordisk samarbeid og europapolitikk 

Politisk erfaring: 

Nes Kommunestyre 1987-1991 (varamedlem 1987, fast møtende fra 1988) 
Medlem Nes Kommunestyre 1991-1994 
Medlem Eidsvoll kommunestyre og formannskap 1995-1999 
Medlem Eidsvoll kommunestyre og formannskap, og gruppeleder 2003-2007, 2007-2011  
Medlem styret for Nes Høyre 1991-1994 
Leder Eidsvoll Høyre 1999-2001 og fra 2022 - 
Medlem Styret for Eidsvoll Høyre 2002-2010, fra 2016  
Stortingsrepresentant, helse- og omsorgskomiteen 2013-2017 
Stortingsrepresentant, leder familie- og kulturkomiteen 2017 - mars 2018 
Stortingspresident, mars 2018 - oktober 2021 
Stortingsrepresentant, leder helse- og omsorgskomiteen, oktober 2021 - 
Medlem av Nordisk Råd, oktober 2021 - 

Hvilke av dine tidligere erfaringer mener du er mest relevant med tanke på en plass på Stortinget: 

Jeg kjenner godt til vilkårene for små- og mellomstore bedrifter etter mer enn 20 års erfaring fra privat 
næringsliv. Som utdannet sykepleier fra 2011 har jeg også erfaring fra offentlig sektor gjennom arbeid på 
sykehus og i kommune. Jeg har med dette bred arbeidserfaring. Jeg har styreerfaring  fra frivilligheten og 
organisasjonslivet.  Jeg vil også trekke frem at jeg helt siden jeg var ung har vært aktiv i lag- og foreninger i 
frivillig sektor, og kjenner godt til frivillighetens kår i lokalsamfunnene våre. 

Utdanning: 

Nes videregående skole, Årnes, allmenne fag 1982-1985 
Otto Treiders Handelsskole Oslo/ St.Godric's College London. Ettårig språklig merkantilt kurs med hovedvekt 
på engelsk 1985-1986   
BI, halvårig fagkurs i skatterett, 2 vt 1997 
BI, halvårig kurs i personalledelse, 2 vt 1999 
BI, halvårig fagkurs i organisasjonspsykologi og ledelse, 2 vt 1999 
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Høgskolen i Akershus, bachelor i sykepleie 2008-2011 

Yrkesfaglig bakgrunn/erfaring: 

Sekretær/Adm. sekretær, Årdal og Sunndal Verk/Hydro Aluminium 1986-1988 
Adm. sekretær, AS Euro Invest 1988-1991 
Kontorsjef, AS Euro Invest 1991-1996 (Med utvidet ansvar for selskapets forvaltningsavdeling) 
Sjefssekretær, Duracell Norge AS 1991 
Adm. sekretær, Horwath Revisjon DA 1996-1998 
Markeds- og personalsjef, Horwath Revisjon DA 1998-2002 
Olav Thon Gruppen/ Rainbow Hotel Arena, adm. sjef ved oppstart av hotellet 2002 
Prosjektleder, Mathiesen Eidsvold Værk ANS 2003-2004 
Avdelingsleder, Mathiesen Eidsvold Værk ANS 2005-2008 
Ekstrahjelp, Vilberg Helsetun, Eidsvoll fra 2008 - under utdanning 
Ekstravakter, Skedsmotun bo- og behandlingssenter 2010 - under utdanning 
Sykepleier, lungemedisinsk avd., A-hus 2011-2012 
Sykepleier, Skedsmotun bo- og behandlingssenter 2012-2013 
Stortingsrepresentant fra 2013 

Erfaring fra andre organisasjoner: 

Medlem Styret for Eidsvold Ullensaker Blad AS 2006-2007 
Leder Styret for Akershus Reiselivsråd 2006-2008 
Medlem Kontrollutvalget for Eidsvoll kommune 2011-2013 
Medlem Styret for Romerike Krisesenter 2011-2014 
Varamedlem Kontrollutvalget for Eidsvoll kommune 2015  
Leder Styret for Eidsvold Turn fotball 2012-2014 
Medlem Styret for Eidsvold Turn fotball 2014-2016 
Styreleder Foreningen Norden fra 2020 
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Kjersti Vevstad 

Nåværende stilling/yrke/tittel: Direktør helse & mestring, Nordre Follo 

kommune 

Alder: 52 

Sivilstatus: To voksne sønner 

Kommuneforening: Lillestrøm Høyre 

Ønske om plassering på listen: Plass 6 - 10 

 

Beskriv kort hvorfor du ønsker å stille som kandidat for Akershus og hva som er din motivasjon: 

Jeg ønsker å bidra til et sterkt Høyre som kan komme i regjering på nytt. Jeg har stort engasjement for både 
kommunale og nasjonale utfordringer. Jeg håper å kunne bidra til å reise saker på vegne av Akershus, men 
også å sette nasjonal dagsorden og gjennomføre Høyres politikk. 

Politiske interesseområder: 

• Helse 
• Kommunereform  
• Skatt og økonomi 
• Skole og utdanning 
• EU og sikkerhetspolitikk 
• Klima og miljø 

Politisk erfaring: 

Folkevalgt i Lillestrøm kommune siden 2023 
Medlem i Høyre siden 2021 

Hvilke av dine tidligere erfaringer mener du er mest relevant med tanke på en plass på Stortinget: 

Kombinasjonen av å ha bodd flere steder i Norge, vært toppleder i seks kommuner og møtt mennesker med 
mange ulike bakgrunner har gitt meg erfaringer som gir god forståelse for både enkeltmenneskets og 
gruppers utfordringer og behov i Norge. 

Utdanning: 

• Master i pedagogikk, UiB 
• Master i ledelse, BI 
• Adjunkt og cand.mag., UiO 
• Lillestrøm vgs 

Yrkesfaglig bakgrunn/erfaring: 

• Direktør helse & mestring, Nordre Follo kommune, fra 2023 
• Kommunalsjef helse og livsmestring, Aurskog-Høland kommune, 2019-23 
• Kommunalsjef oppvekst, Kongsvinger kommune, 2016-19 
• Kommunalsjef skole & barnehage, Bamble kommune, 2014-16 
• Skolesjef, Nissedal kommune, 2010-24 
• Prosjektleder «Den levende bygda», Vegårshei kommune, 2007-10 
• Lærer og leder, Høyskolen Kristiania 1999-2007 (Merkantilt institutt og NKS nettstudier) 
• Redaktør og journalist, tidsskriftet Bøygen, 1994-98 

Erfaring fra andre organisasjoner: 

Styreleder Kongsvinger montessoriskole, fra 2019 
Styreleder Sagelva boligsameie, fra 2022  
Styreleder i diverse borettslag i Oslo, 1998-2007 
FAU og SU ved flere skoler gjennom årenes løp  
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Jon Vollset 

Nåværende stilling/yrke/tittel: Seksjonssjef 

Alder: 65 

Sivilstatus: Samboer 

Kommuneforening: Aurskog-Høland Høyre 

Ønske om plassering på listen: Plass 6 - 10 

 

Beskriv kort hvorfor du ønsker å stille som kandidat for Akershus og hva som er din motivasjon: 

Med min bakgrunn fra forskningsformidling og gjennomføring av ulike student-arrangement ved 
Universitetet i Oslo (i samarbeid med OsloMet og NMBU), er jeg svært opptatt av hvor viktig god og allsidig 
utdanning har å si for samfunnet vårt. Den samme interessen har jeg for helse og livsmestring. 
Lokalt er jeg medlem i hovedutvalget for Oppvekst og utdanning i Aurskog-Høland kommune, er nestleder i 
Forliksrådet, fast medlem i Fylkesnemnda for barnevern og sosiale saker i Oslo og Viken, President Elect for 
Aurskog-Høland Rotary Club og meddommer i Tingretten. 

Politiske interesseområder: 

Oppvekst og utdanning 
Helse og livsmestring 
Kultur og medvirkning 

Politisk erfaring: 

Kommunestyrerepresentant for Høyre og medlem i hovedutvalget for Oppvekst og utdanning i nåværende 
periode 
Tidligere kommunestyrerepresentant i Aurskog-Høland kommune for Sp i perioden 2011 - 2015, satt i 
samme periode i Komité for Oppvekst og utdanning  
Har vært fylkesrepresentant i Akershus barne- og ungdomsråd 
Har vært Overformynder 1 i Aurskog-Høland kommune 
Har vært ordfører i Forum for Norske 4H-gårder (FNG) 
Sittet i representantskapet i Det Kongelige Selskap for Norges Vel 
Sittet i Generalsekretærmøtet i Friluftslivets Fellesorganisasjon (FRIFO) 
Vært styremedlem i studieforbundet natur og miljø 
Sittet i representantskapet i Norsk Landbruksmuseum 

Hvilke av dine tidligere erfaringer mener du er mest relevant med tanke på en plass på Stortinget: 

Gjennom mine ulike verv og arbeidsoppgaver, har jeg tilegnet meg viktig og allsidig kunnskap til å kunne bli 
en god stortingsrepresentant for Høyre. 

Utdanning: 

2007 - 2007 Universitetet i Oslo 
Prosjektadministrativ kompetanse som organisering og styring, og ledelsesmessig kompetanse som 
påvirkning, motivasjon og teambygging 
2003 -  Heitmann PLUS AS 
Oppbygging av nettverksgrupper for toppledere i organisasjoner, offentlige og private etater 
1996 - 2002 MI, BI i tillegg til ulike aktører på markedet 
Kurs innenfor pedagogikk, personalledelse, informasjon, media- salgs- markeds- og prosjektarbeid – 
modulbasert 
1996 - 2001 Norges Speiderforbund (NSF) 
NSF’s høyeste lederutdannelse (Trekløver-Gilwell) – modulbasert 
1993 - 1996 Mercuri International (MI) 
Kundeorientert salgstrening (I, II og III) – modulbasert 
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1981 - 1992 Learning Tree International (LTI) 
Kurs i ledelsestrening, prosjektledelse, IT-planlegging, metoder og designteknikker - modulbasert 
1979 - 1981 Hedmark distriktshøgskole (nå Høgskolen i Hedmark – tilsvarende bachelorgrad) 
Økonomisk/administrativ studieretning, DH-kandidat, hovedoppgave: “EDB-baserte biblioteksrutiner” 
1978 - 1979 Hærens sambandsskole- og øvingssenter (Sambandsregimentet) 
Befalingsmann, ansvaret for alle kommanderinger i KP5, leder av Elektronikklubben 
1974 - 1977 Nes gymnas/videregående skole 
Reallinjen 

Yrkesfaglig bakgrunn/erfaring: 

2006 - d.d. Seksjonssjef ved Universitetet i Oslo 
o Arrangementsansvarlig Blindern 
o Eiendomskoordinator og forvalter i eiendomsavdelingen 
o Seksjonssjef i avdeling for fagstøtte 

2008 - 2009 Enhetsleder i Aurskog-Høland kommune 
o Enhet Familie- og levekår 

2003 - 2005 Generalsekretær i Norske 4H 
o Totalansvar for organisasjonen, både strategisk, pedagogisk, administrativt og teknisk 

2000 - 2003 Administrasjonssjef / Seniorrådgiver i ErgoBluegarden AS og ErgoPeople AS 
o Omstillingsprosesser og HMS-ansvar (ansvar for nedbemannings- omstillings- og 

rekrutteringsprosjekt for bl.a. Posten Norge og flytteprosessen i Bluegarden) 
o Info.formidling, arkiv- og dokumenthåndtering 
o Salgs- og markedsansvar, bl.a. innenfor tilbuds-/anbuds-/kontraktsarbeid og 

organisasjons¬utvikling 
1999 - 2000 Teamsjef i ErgoGroup AS 

o Leder for kundeteamet for Justissektoren 
o Ansvar for budsjett, økonomi, faglig utvikling og personale 

1996 - 1999 Large Account Manager / Avdelingsleder i Posten SDS AS 
o Styre Posten SDS’ totale aktiviteter mot kundene 
o Totalansvar for Justissektoren 

1992 - 1996 Storkundeansvarlig / Avdelingsleder i Statens Datasentral AS 
o Overordnet sikkerhets- og systemansvar  
o Info.ansvar, produktansvar, prosjektledelse på divisjonsnivå  
o Fagspesialist 

1991 - 1992 Seksjonsleder i Statens Datasentral AS 
o Leder for seksjonen ”Fagsystemer” 
o Ansvar for budsjett, økonomi, faglig utvikling, informasjon og personale 

1990 - 1991 Gruppeleder i Statens Datasentral AS 
o Leder for gruppen ”Applikasjonssupport” 
o Ansvar for budsjett, økonomi, informasjon, faglig utvikling og personale 

1983 - 1990 Systemkonsulent / Spesialkonsulent i Statens Datasentral AS 
o Informasjonsanalyse/datamodellering, databasedesign  
o System- og programdesign, brukerstøtte, optimalisering  
o Dokumentasjon og vedlikehold 

1981 - 1983 IT-konsulent i Biblioteksentralen AL 
o Systemarbeid, programutvikl., databaseteknikk og kvalitetssikring 

Erfaring fra andre organisasjoner: 

Aurskog Speidergruppe, Styreleder og gruppeleder 
Romerike speiderkrets, Styremedlem 
Den Norske Dataforening, Styreverv 
IT-organisasjonen SADIG Norge, Leder 
Norsk Skogbruksmuseum (nå Norsk Skogmuseum), Styrerepresentant 
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Bjørn Olav Østeby 

Nåværende stilling/yrke/tittel:  

Alder: 29 

Sivilstatus:  

Kommuneforening: Nordre Follo Høyre 

Ønske om plassering på listen:  

 

Beskriv kort hvorfor du ønsker å stille som kandidat for Akershus og hva som er din motivasjon: 

Politiske interesseområder: 

Politisk erfaring: 

Hvilke av dine tidligere erfaringer mener du er mest relevant med tanke på en plass på Stortinget: 

Utdanning: 

Yrkesfaglig bakgrunn/erfaring: 

Erfaring fra andre organisasjoner: 

 

  



KANDIDATPRESENTASJON FOR NOMINASJON TIL STORTINGSVALGET 2025 

 

Oppdatert pr 12.09.2024 94 

 

Asbjørn Aandstad 

Nåværende stilling/yrke/tittel: Managing Partner 

Alder: 52 

Sivilstatus: Gift med Ragnhild, tre sønner på 25, 23 og 21 år 

Kommuneforening: Rælingen Høyre 

Ønske om plassering på listen: Plass 6 - 10 

 

Beskriv kort hvorfor du ønsker å stille som kandidat for Akershus og hva som er din motivasjon: 

• Dette handler først og fremst om å gjøre samfunnet til et bedre sted å bo, og sikre at vi overlater landet i 
bedre stand til neste generasjon. 
• Jeg er opptatt av å sikre valgfrihet og muligheter for alle. 
• For å oppnå disse målene må vi sikre gode rammebetingelser for næringsliv og verdiskaping, samt 
effektivisere offentlig sektor. 
• Jeg tror at min lange erfaring med effektiviserings- og forbedringsprosjekter i næringslivet, samt bakgrunn 
som gründer, investor og næringslivsleder, vil tilføre stortingsgruppen verdifull kompetanse. 

Politiske interesseområder: 

• Forutsigbar skatte- og næringspolitikk 
• Klimainnsats og miljøvern 
• Effektivisering av offentlig sektor 
• Skole og utdanning – satse på neste generasjon 
• Barn, familie og oppvekstsvilkår 
• Samferdsel og kommunikasjon 
• Handel og internasjonale relasjoner 
• Frivillighet og sosialt engasjement 
• Valgfrihet fra vugge til grav 
• Bevare det gode, men stadig utvikle oss i bedre retning 

Politisk erfaring: 

Rælingen Høyre (2017–nå): 
• Styremedlem, kasserer, medlemsansvarlig, ansvarlig for sosiale medier 
• Aktiv i valgkampene, kampanjeplanlegging og programarbeid 
• Gjennomgang av leserinnlegg m.m. 
• Leder for nominasjonskomiteen til valget 2023 

Hvilke av dine tidligere erfaringer mener du er mest relevant med tanke på en plass på Stortinget: 

Erfaringen som investor, gründer og næringslivsleder gjør at jeg vet en del om hva som er viktig for å sikre 
verdiskapning og nye arbeidsplasser. Har jobbet i over 25 år som konsulent med forbedringsprosjekter og 
effektivisering i næringslivet. Dette vil være nyttig erfaring i å sikre at vi får en effektiv offentlig sektor. 
Politisk erfaring fra lokalpolitikken. 

Utdanning: 

Siviløkonom fra Norges Handelshøyskole, 1998 (blant de beste i kullet) 
Examen philosophicum fra Universitetet i Oslo, 1993 
Kristendom grunnfag fra MF, 1992 

Yrkesfaglig bakgrunn/erfaring: 

• 2017–nå: Managing Partner, Analytika AS 
• 2020–2024: Økonomiansvarlig og medgründer i Remin AS 
• 2017–nå: Investor i en rekke oppstartsbedrifter 
• 2012–2017: Partner, Ernst & Young (EY) 
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• 2009–2012: Executive Director, Ernst & Young (EY) 
• 2008–2009: Senior Manager, Ardent Consulting Partners 
• 2007–2008: IKT-Direktør, Posten Norge AS 
• 2002–2007: Manager/Senior Manager, BearingPoint 
• 1998–2002: Consultant/Senior Consultant, Arthur Andersen Business Consulting 
• 1995–1997: Studentassistent, Institutt for Informatikk, Norges Handelshøyskole 

Erfaring fra andre organisasjoner: 

• Styreleder i NLA Eiendom med datterselskaper (2019–nå) 
• Styreleder for IPM (Insurance Process Mgmt) AS (2023–nå) 
• Styreleder for Intellitech AS (2023–nå) 
• Styremedlem i GeoTechnology AS (2021–nå) 
• Styremedlem i Dealfow AS (2020–nå) 
• Styremedlem i Remin AS (2020–2021) 
• Økonomiansvarlig i Lørenskog Frikirke (2017–2022) 
• Nestleder i Laget Eiendom AS/Studentlagets Hus AS (2021–nå) 
• Aktiv i flere frivillige organisasjoner 
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Maren Lehre Aasan 

Nåværende stilling/yrke/tittel: Advokatfullmektig 

Alder: 29 

Sivilstatus: Gift 

Kommuneforening: Lunner Høyre 

Ønske om plassering på listen: Vet ikke/ikke viktig 

 

Beskriv kort hvorfor du ønsker å stille som kandidat for Akershus og hva som er din motivasjon: 

Jeg har i mange år hatt et brennende samfunnsengasjement, og jeg vil være en tydelig og ung stemme for 
Akershus. Jeg har troen på et regjeringsskifte i 2025, der stortingsgruppen til Akershus Høyre vil spille en 
viktig rolle for å få realisert viktige samferdselsprosjekter i Akershus, for å styrke Forsvaret, for å få bukt 
med den økende gjengkriminaliteten og ikke minst for å få ned skattetrykket for både folk og næringsliv. 

Politiske interesseområder: 

Det meste, men med særlig trykk på forsvar, justis, samferdsel og økonomi/finans, herunder at jeg mener det 
er viktig med tydelige prioriteringer i politikken. Det er ikke penger til alt og derfor er det viktig med 
politikere som tør å prioritere. 

Politisk erfaring: 

2023- d.d.:   Leder av kontrollutvalget i Lunner kommune 
2020-2020: Politisk rådgiver i Kommunal- og moderniseringsdepartementet 
2018-2019: Politisk rådgiver i Barne- og likestillingsdepartementet 
2017-2018: Politisk rådgiver i Kulturdepartementet 
2015-2017: Kommunikasjonsrådgiver i Høyres stortingsgruppe 
2014-2015: Fylkesleder i Nord-Trøndelag Unge Høyre 

Hvilke av dine tidligere erfaringer mener du er mest relevant med tanke på en plass på Stortinget: 

Det er nok kombinasjonen av min politiske erfaring og erfaring fra arbeidslivet. I tillegg bor jeg på Harestua 
og pendler til Oslo, og ser viktigheten av politiske løsninger som gagner både bygd og by – det er ingen 
motsetning. 

Utdanning: 

Master i rettsvitenskap fra Universitetet i Oslo 

Yrkesfaglig bakgrunn/erfaring: 

Advokatfullmektig, fast eiendom og forvaltning, Norges Bondelag 
Løytnant, Forsvaret 
Rådgiver, Kruse Larsen 
Pleieassistent, sykehjem 
Se ellers politisk erfaring. 

Erfaring fra andre organisasjoner: 

Tidligere fylkesleder i Europeisk Ungdom 
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